

Sumqayıt Regional Mədəniyyət İdarəsi
Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana

ƏLİ NƏCƏFXANLI

Bibliografiya

SUMQAYIT - 2021

KBT 91.9

Tərtibçi:	Sabirə Abbasova böyük mütəxəssis Sevda Məhəmmədova baş kitabxanaçı
İxtisas redaktoru:	Yeganə Əhmədova Əməkdar Mədəniyyət işçisi MKS-in direktoru
Redaktor:	Nazxanım Cəfərova “Tərəqqi” medallı Mərkəzi kitabxananın baş bibliografi
Kompüter tərtibatı:	Bahar Əhmədova Informasiya resurs şöbəsinin müdiri

Əli Nəcəfxanlı: bibliografik göstərici / tərt. et.: S. Abbasova, S. Məhəmmədova; ixtisas red.Y. Əhmədova; red.: N. Cəfərova; komp.tərt.: B. Əhmədova. – S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana. – Sumqayıt, 2021. – 159 s.

Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxananın əməkdaşlarının “Sumqayıtın görkəmli şəxsləri” seriyasından tərtib etdikləri növbəti vəsait şair, jurnalist Əli Nəcəfxanlıya həsr olunmuşdur. Göstəricidə Əli Nəcəfxanlının həyat və yaradıcılığı haqqında məlumatlar, həyat və yaradıcılığının əsas tarixləri, görkəmli şəxslərin onun haqqında söylədiyi fikirlər, o cümlədən şairin poeziyasından seçmələr öz əksini tapmışdır.

Tərtibçidən

S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın əməkdaşlarının tərtib etdikləri biblioqrafik göstərici şair, jurnalist Əli Nəcəfxanlıya həsr edilmişdir.

Biblioqrafiyada şairin həyat və yaradıcılığının 1969-cu ildən 2021-ci ilin sentyabr ayına qədər olan bir dövrü əhatə olunmuşdur. Biblioqrafik göstəricidə həmçinin Əli Nəcəfxanlının həyat və yaradıcılığının əsas tarixləri, dostlarının onun haqqında söylədiyi fikirlər öz əksini tapmışdır.

Vəsaitdə materiallar xronoloji qaydada, daxildə isə əlifba sırası ilə qruplaşdırılmışdır. Biblioqrafik göstərici geniş oxucu kütləsi üçün nəzərdə tutulmuşdur.

“HAQQINA SAHİB DUR”...

Bir zamanlar səsi cənub bölgələrimizdən yaman gümrah gəlirdi. O gümrahlığında həm də qəlbinin nanə yarpağından həssas kövrəkliyi duyulurdu. Bir gülə, bir yarpağa, əl boyda bir çəmənə sevimli balası, ruhunu ərşə qaldıran sevgilisi kimi əyilirdi.

Əli Nəcəfxanlının o reportajlarında təbiətin bakirəliyi vardı. Ağacı, gülü, çiçəyi köklü-köməcli, ətri üstündə dilə gətirirdi. Onlarla bir doğulanlardandır Əli. Təbiətin təkə əlvan rəngini görmürdü, onun damarlarında cövlan eləyən yaşıl qanı da görürdü. Şehirli cövhərini öyürdü. Sevdirməyi bacarırdı cənnət yurdumuzun bir bölgəsini.

Mövzunu dəqiqləşdirə-dəqiqləşdirə özünü də tapmağa başlamışdı. Təbiətə köklənmiş o hərarətli reportajları çoxları izləyirdi. Çoxları təqdir edirdi...

Nə oldu birdən?! Sözü, boyasını qurtardı?! Damlasına bax, dəryasını gör. O bərəkətli boya birdən-birə tükənməzdi: o həvəs qəflətən qurumazdı. Nədənsə, görünür, ürəyi sındı, göyləri buludlandı. Qələm əhlinin dəyən yeri yaxında olur. Qəfləti qəlbə dəymədən bir də görərsən ilhamlı bir qələmi küsdürdün.

O reportajların cövlan çağında Əli bəyin şairliyindən xəbərsizdim. Sən demə, nəşr dilini şirinləşdirib hərarətli eləyən də onun şairliyiymiş.

Şeirləri ilə qəfləti tanışlıqdan çox duyğulandım. Şeirin bu gün leysan kimi yağan, göbələk kimi bitən urvatsız bir vaxtında belə üzüsulu şeir yazmaq, uca mətləbləri poeziyaya gətirmək, amma dövrü mətbuatdan, ədəbi məclislərdən bir kənara qaçmaq hər oğulun işi deyil.

Əli Nəcəfxanlı, doğurdan, poetik təmaslardan kənar dolaşır. Bəlkə də özünün və şeirinin təmkini, toxtaqlığı bu sərbəstlik ovqatından doğur; qafiyə seçimindən tutmuş sözünün orqanik şəkildə tamlığına qədər sənətə ciddi baxdığını ortaya qoyur.

Mənəvi dəyərlərin belə aşınmağa, “sürüşməyə” məruz qaldığı bir zamanda Əli Nəcəfxanlı bir şair kimi çox narahatdır:

Dünya bir buz meydanıdır,
Adamlar-uşaq, sürüşür.
Sərhədləri o yan-bu yana
Olub oyuncaq, sürüşür.

...Səngər-səngər, qala-qala
İtiririk bala-bala...
Yurd yağıda qala-qala
Başlardan papaq sürüşür.

Təzahür edən hər bir “sürüşmə”nin bərpası zamanında mümkündür; amma “başlardan papağın sürüşməsi” soyumuzun, elə bütünlüklə insan oğlunun mənəvi dəyər itkisidir. Və bu mənəvi məhrumiyyətin yurd yerlərimizin yağı tapdağı altında inlədiyi bir zamanda baş verməsi daha çox tələsiklikdir.

Buna bənzər digər milli tale şəirlərində Əli sözünü kəskin deyir, oxucusunun təqdirini qazanır.

Əlinin dipdiri şəirlərindən elə duyğulanmışam ki!... Hər cəhətdən tamam-kamal lirik şəirlərini çox incələmək istəmədim. Bu doyulmaz ləzzəti poeziya pərəstişkarlarının öz ixtiyarına buraxdım.

Əliyə tövsiyyəmə isə budur ki, vaxtı vaxtın əlindən qoparmağa cəsarət göstərsin. Nə qədər ki, belə yüksəklikdən ötə bilir ilhamını küsdürməsin. Bir zaman baxar ki, əlində-ovcunda qalan da elə bunlardır...

Məmməd Aslan,
Xalq şairi

"ÖMRÜM SÖZÜM QƏDƏRDİ"

Bütün ömrünü öz sevimli peşəsinə - jurnalistkaya həsr edən Əli Nəcəfxanlının 60 yaşı tamam oldu. Ata tərəfi Yardımlıdan, ana tərəfi Laçın-Kəlbəcər bölgəsindən olan, amma Sumqayıtda doğulub bütün ömrü boyu oranın havasını udan, gözəl insanları ilə ünsiyyət quran, şeirə meyl edəndən Sumqayıt ədəbi mühiti ilə qaynayıb-qarışan, BDU-nun jurnalistika fakültəsini bitirəndən sonra Televiziya və Radio Şirkətində çalışan, indi isə "Xalq qəzeti"nin xüsusi müxbiri kimi jurnalistika fəaliyyətini davam Əli Nəcəfxanlı artıq dörd şeir kitabının müəllifidir. Amma özü haçansa etiraf edib ki, onun şairlik iddiası yoxdu, çünki bugünkü şeir meydanında hünər göstərmək zor işdir, sadəcə ürəyimi boşaldıram, ruhumu sakitləşdirirəm. Amma Əli Nəcəfxanlının şeirlərini oxuyandan, bu şeirlərdəki təmiz poeziya havasını duyandan sonra onun doğurdan da ŞAİR olduğunu hiss etdim. Nə olsun ki, Əli qaynar ədəbi mühitdə görünmür, onun şeirləri barədə həmkarlarım da ciddi yazılar yazmayıblar. Elə əsl ŞAİRİN də, ŞEİRİN də buna o qədər ehtiyacı yoxdu. Əli Nəcəfxanlının "Ürəyimi döyən nəfəs" adlı ilk şeirlər kitabına ön söz yazan mərhum şairimiz Məmməd Aslan hələ 2003-cü ildə deyirdi ki: "Şeirləri ilə qəfləti tanışlıqdan çox duyğulandım. Şeirin bu gün leysan kimi yağan, göbələk kimi bitən urvatsız bir vaxtında belə üzüsulu şeir yazmaq, uca mətləbləri poeziyaya gətirmək, amma dövrü mətbuatdan, ədəbi məclislərdən bir kənara qaçmaq hər oğulun işi deyil. Əli Nəcəfxanlı, doğrudan, poetik təmaslardan kənar dolaşır. Bəlkə də özünün və şeirinin təkmini, toxtaqlığı bu sərbəstlik ovqatından doğur; qafiyə seçimindən tutmuş sözünün orqanik şəkildə tamlığına qədər sənətə ciddi baxdığını ortaya qoyur".

Əli Nəcəfxanlı şeirlərində müasir poeziyamızın ən önəmli meyarları ilə səsleşən məqamlarla, onun özünə məxsus deyim və duyum tərzii ilə qarşılaşırsan. Şeiri oxuyub başa çatdırandan sonra deyə bilirsən ki, bax, bunları ancaq Əli Nəcəfxanlı yaza bilərdi.

Yerdən göyə, göydən yerə
Çıxan da su, düşən də su!
Çəmənlərdə şəhə dönən,
Qayaları deşən də su!

Əlinin “Su” şeiri belə başlayır və SU mövzusunda yüzlərlə şeir oxuduğunu bilirsən, fikirləşirsən ki, Əli su haqqında daha nə deyə bilər?

Durub dünya məhvərində,
Sirri yatır ən dərində.
Yandıran da, söndürən də,
Bişirən də, bişən də su!

Hey axsa da ora-bura,
Gah sucaqdı, gah da quraq.
Dağ başında dönər qara,
Sırğa olar gülşəndə su!

Yağar, dənizlərə dolar,
Həsəti düzlərə qalar.
Səhralarda ilgim olar,
Bu cilvəli, rəxşəndə su.

Yarımı çəkdim sınağa,
Batdım bir dərya günaha.
Ala gözdən al yanağa
Damla-damla düşəndə su.

Su haqqında bu şeirdən lazımsız sular axmır, tərtəmiz duru sular ötüşür, şeirin informatik gücü də, obrazlı yönümü də SU təsəvvürünü poeziyada reallaşdırır. “Sırğa olar gülşəndə su”, “Bu cilvəli, rəxşəndə su” deyimləri ancaq şair qələmindən süzülə bilər. Sonuncu bənddə isə Suyun sevgi çaları ilə qarşılaşırıq.

Torpağa can deyib son nəfəsdə də
Əyilib öpdünüz torpağı, qardaş.
Babəkin qolları yaşıl ağacdı,
Siz onun qırmızı yarpağı, qardaş.

Bu misralar Əlinin “Şəhidlər” şeirindəndir. Şəhidlik mövzusunda yüzlərlə şeirlər yazılıb, təbii ki, onların müəyyən qismi poezilikdən, obrazlılıqdan məhrumdur, çünki ürək ağrısını, şəhidlərə böyük ehtiramı poeziyanın ağrısına çevirən şeirlərin sayı o qədər də çox deyil.”Babəkin qolları yaşıl ağacdı, Siz onun qırmızı yarpağı, qardaş” bu nadir təşbəhləri də Əli şeirinə gətirib. Qeyd edirəm ki, Əli Nəcəfخانlının şeirlərində təşbəhlər bəzən silsilə də təşkil edir. Şeirin yaraşığı olan bu bədii təsvir vasitəsi onun şeirlərində boldur. Əlinin “Yardımlını deyirəm” şeiri, məncə bu gözəl diyar haqqında indiyə qədər yazılan şeirlərin ən yaxşılarındanır. Baxın:

Sıra dağlar bir-birinə söykəli-
Babaların əyilməzlik heykəli.
Qayaları, çiçəkləri bəy-gəlin,
Yardımlını deyirəm.

Qız qalası əfsanədi, bilgidi,
Şəlaləsi gözəlliyə ülgüdü,
Həsədimin, heyrətimin ilkidi,
Yardımlını deyirəm.

Zirvəsindən aya, günə əl çatır,
Özü boyda bir qədimi xalçadı,
Ləhcəsinin şirinliyi balcadı,
Yardımlını deyirəm.

Əli Nəcəfخانlı dərddən də yazır, ağrıdan da, sevincdən də, həyatın və təbiətin gözəlliklərindən də yazır, yaşadığı aləmin acılıqlarından da. Şeirlərində publisistik notlar da var, şairanə deyilən ifadələr (bəzən bir şeirin içində, bəzən bütöv şeirdə). Amma bütün bunlar ilhamlı, sözlü bir ürəyin içindən gəlir.”Şuşanı görmədim gözümdolusu” şeirində mətləb aydındır. O, gözümdolusu görməyibsə, mən heç görməmişəm.

Şuşanı görmədim gözümdolusu
Gileyə dağların maralı gəldi.
Mənə yaylıq verin, başıma örtüm –
Natəvan Bakıya yaralı gəldi.

Şuşanı görmədim gözümdolusu,

Mənəm innən belə boynubükülü.
Öluncə yaramın qanı dayanmaz,
Üstünə qoymasam xarı bülbülü.

“Laçınsız” şeirində də eyni həsrət, eyni nisgil səslənir:

Dağlara qonmuşdu, dağlarda qaldı...
Ürəyim çırpınan quşdu Laçınsız.
Bu necə qovğadı, bu necə qaldı?
Ruhum havalandı, uçdu Laçınsız.

Çapam səməndimi, çatam dağlara,
İlham kəməndini atam dağlara,
Sinə dağlarımı qatam dağlara,
Günüm-güzəranım puçdu Laçınsız.

Əli Nəcəfxanlıda təbiəti sevmək və bu sevgini şeirlərində də ifadə etmək elə ilk şeirlərində də ifadə etmək elə ilk şeirlərində bariz nəzərə çarpır. O, bir kitabının adını “Payız prospekti” qoyub. Payızı çox sevir və bir neçə şeiri payızdandır.

Elə sürüşkəndi diklər, yoxuşlar,
Viranə könlümü döyür yağışlar.
Hələ harasıdı, qabaqda qış var,
Yaman ağlamalı fəsildi payız.

Payıza bir qədər qeyri-adi baxışdı. “Məni yerə vurdu həsrət şələsi – bu payız özünə oxşamadı heç”. Eyni ovqat.

“Mən səni sevəndə” – sevgi şeirlərini bu adda toplayıb. Sevgi şeirlərində də payız havası duyulur, ömrün payız fəslinin duyğularıdır bu sevgi şeirləri. “Baxdım gözlərinə həsrət öncəsi, Gül açdı könlümün kədər qönçəsi. Sənli xatirələr – qəm düşüncəsi, Götürüb gedirəm ayrılıqlara” və ya: “Səndən əsən küləkdi qəm, Gözlərimə gül əkdik qəm. Elə bil ki, mələkdik qəm, Dirildir ölü könlümü”. Bu şeirində DƏRDİN OBRAZI görünür. Digər şeirlərində bu obrazın ayrı-ayrı çalarları ilə rastlaşdıq: “Axşamdan-axşama görərdim onu. Atam evimizin ay işığıydı” – ata itkisi necə obrazlı ifadə edilib. “Ömür qəlyan, can-tənbəki, çəkdi kcə eşdim, yaşadım” – ömrün yaşantıları

uğurlu təşbehlə ifadə olunub. Əlinin ən yaxşı şeirləri sırasında “Bu qızın əlləri” ön sıradadır. Bu şeirdə bədii təzadlar düzümü, təşbeh və metafora silsiləsi göz oxşayır.

Qəlbində bahardı, əllərində qar,
Qolların qoynunda çarpaz saxlayar.
Dərdimə dərmanı tapmaz, ağlayar,
Bu qızın əlləri buz parçasıdı.

Üşüyən əllərin təpəri olmaz,
İstinin soyuqdan sipəri olmaz,
Barmağı kəsilsə xəbəri olmaz,
Bu qızın əlləri buz parçasıdı.

Gəlsin əllərini bizdə isitsin,
Amandır, durmasın qəsdə, isitsin,
Qoysun ürəyimin üstə isitsin,
Bu qızın əlləri buz parçasıdı.

Və mən Əli Nəcəfxanlının 60 yaşına mübarək deyirəm, sözümü mərhum deməyə dilim gəlmədiyi Məmməd Aslanın 2003-cü ildə Əliyə bir tövsiyəsi ilə bitirmək istəyirəm: “Əliyə tövsiyəm budur ki, vaxtı vaxtın əlindən qoparmağa cəsarət göstərsin. Nə qədər ki, belə yüksəkdən ötə bilir, ilhamını küsdürməsin. Bir zaman baxar ki, əlində-ovcunda qalan da elə bunlardır”.

Vaqif Yusifli,
Filologiya elmləri doktoru,
Ədalət, 2017. – 4 iyul.

Əli Nəcəfxanlının poeziyasından seçmələr

Yaxşılıq – imandan, dindən gələn nur,
Yaxşılıq böyüklük deməkdir elə.
Ehtiyac duyana, qayğı umana
Xoş üz də, xoş söz də köməkdi elə.

Gecikdim, hardasa mən səhv etlədim,
Tələsdim, yolları kəsə etlədim,
Bəlkə indən belə nəşə etlədim,
Çatıram ömrümün yarı yaşına.

Oğulluq borcunu ödəyər hərə,
Kimi hay-harayla, kimi də asta.
Biz isə borcluyuq Vətənə hələ,
“Hələ yaşamağa dəyər bir az da...”

Ömrünü səpələr dağa-düzə o,
Kiçik bir sevinclə qatar başını.
Yaxını-uzağı gəzə-gəzə o
Yazar öz ömrünün reportajını...

Ey çadır sakini, çadırdan sıyrıl,
Şanlı keçmişini xatırla, sıyrıl,
Dağlara hücum çək, zirvədə qıy vur,
El desin laçınlar coşdu Laçınsız.

Şuşanı görmədim gözümdolusu,
Gileyə dağların maralı gəldi.
Mənə yaylıq verin, başıma örtüm –
Natəvan Bakıya yaralı gəldi.

Mən sənin dərdinə köklənmiş taram,
Hönkürən Segaham, Şuram, Qataram.
Köksümün altında ocaq çataram,
Yanaram, həsrəti mat eləməkçün.

Bu yasaqlar bir keçilməz sədd deyil,
Uçurumlar sınaqdı, son hədd deyil,
Hərdən-hərdən ağrımağın bəd deyil,
İrəli bax, irəli bax, irəli.

Olsa da vətənin sərhədi bəlli,
Yaddadı torpağın yarısı, yadda...
Qəliz məsələdi – üç-dörd əməlli:
Vurursan, bölürsən, üstə gəlirsən –
Yarısı yazılır, yarısı yadda...

Beşikdən məzara əhdi pozmayan,
Zəfər nəğmələri oxuyandı türk!
Nağıl uydurmayan, yalan yazmayan,
Hər gün günəş kimi şaxıyandı türk!

Ətrinə bələmir tər güllər kimi,
Kövrəkdi uçulu könüllər kimi...
Sanma oxuyuram bülbüllər kimi,
Mənim şeirlərim – qu şeirləri!

İgidsən, canı ver torpağa peşkəş,
Vətən qoyulmaz ki qumara, püşkə.
Uçurum dibinə helləyə, keşkə,
Vətənə qıyanı Vətən dağları!

Misranı-misraya tikə bilmirəm,
Qırılıb tökülən sapam bu günlər.
Hayqırıb nərələr çəkə bilmirəm,
Mərmisi tükənən topam bu günlər.

Başımın üstündə bitdi qocalıq,
Həmən qanadımı ütdü qocalıq.
Üzümü torpağa sürtdü qocalıq,
Sellər gəncliyimi alıb apardı.

Qanım türk qanıdı, qarışığı yox,
Bircə qətrəsinə şübhən olmasın!
Babamın ruhundan süzülüb gələn
Saflıqdı var-yoxum, olan-olmazım!

Yavan çörəyi də yemədim asan,
Uğurum hər dəfə gecikən oldu.
Tutmaq istədimmi gül yarpağından,
Əlimi dalayan gicikən oldu.

Vaxtım itib, baxtım itib aranda,
Etdiklərim dəryalarda damladı.
“Əli” yazım bir qayanın üstünə,
Bəlkə özgə yadigarım qalmadı.

Heç demə ki, qismət hanı, baxt hanı,
Ağlamağa, sızlamağa vaxt hanı?
Daş-kəsəkli bu yolları bax, tanı,
İrəli bax, irəli bax, irəli.

Əli Nəcəfxanlıının düşüncə karvanı

Vətən başdan da ucadı,
Vətən tacdan da ucadı,
vətəndaşdan da ucadı!

Qəlbim dağa dönür dağları görcək,
Dağların gül aşan çağları göyçək...

Vergül-vergül yaşayırıq günləri,
Üç nöqtəyə daşıyıırıq günləri...

Vətənin yarısı – mötərizədə...
Çox qalsa, qorxuram itər izi də...

Duyğu tunelidir köksümün altı –
Ürəkli misralar işığa çıxır...

Bəyazda xəfifcə qımışan dağlar
Yaşıl da qəhqəhə çəkəcək yenə...

Həyatdan şütüyüb keçir,
Şəkillərdə qalır zaman...

Əzrayılı aldatmışam,
Ölümümü adlatmışam...

Vəfa vəzifəmdi səni sevməyim,
Ölən günə kimi istefası yox!...

Özünü çox üzmə, şəkilçi qardaş,
Sən çəkə bilməzsən mən çəkənləri...

Adımız vətənin borc kitabında,
Bir ömür can qoysaq, yenə ödənməz...

Qulun pulu olmaz, pulun qulu olar.

Uzun sözün qisası: almalıyıq qisası!

Nazlı yardan səda gəldi,
Duyğularım dada gəldi.

Atla yoldaş ol, itlə yoldaş olma...

Bəsdir yedin qrantı,
Bağlayıram krantı!

Söz eşitmək üçün qulaq yox, tərbiyə lazımdır.

Gözlərin silahındır: üzə tuşlanır, amma ürəyin
başından vurur...

Tərk etdiyimiz kəndlərdə təkçə ağaclar böyüyüb –
o da yolumuza boylanmaqdan.

Qarabağ mötərizəyə salınıb. Çıxardılmalı!

**Əli Nəcəfxanlıının həyat və yaradıcılığının əsas
tarixləri**

1957, 2 iyun	Sumqayıt şəhərində anadan olmuşdur.
1975 – 1977	Hərbi xidmətdə olmuşdur.
1978 – 1984	BDU-nun jurnalistika fakultəsində qiyabi təhsil almışdır.
1979 – 1985	“Kimyaçı” qəzetində baş müxbir kimi işə başlamışdır.
1981	Azərbaycan Jurnalistlər Birliyinin üzvü seçilmişdir.
1985 – 1988	Fərdi jurnalistika fəaliyyəti ilə məşğul olmuşdur.
1989- 2006	Azərbaycan Dövlət Televiziya və Radio Verilşləri Şirkətində müxbir, redaktor, böyük redaktor vəzifələrində çalışmışdır.
1991	“Uğur olsun” (Publisistika) kitabı çapdan çıxmışdır.
2003	Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin üzvüdür.
2003	“Ürəyimi döyən həvəs” kitabı “Adiloğlu” nəşriyyatı tərəfindən çap edilmişdir.
2006	“Xalq qəzeti”nin xüsusi müxbiri vəzifəsində çalışır.
2010	“Payız prospekti” şeirlər kitabı “Dərələyəz-M” çapdan çıxmışdır.
2015	“Ürəyimdir yazanım” publisistik məqalələr kitabı “Azəri” nəşriyyatında çapdan çıxıb.
2017	“Söz yerə düşməsin” şeirlər kitabı “Qanun” nəşriyyatı tərəfindən çap edilmişdir.
2019	“Əməkdar jurnalist” adına layiq görülmüşdür.

**Dostların dedikləri
Dostlar da belə dedi...**

Əli Nəcəfxanlı dərindən nəfəs almağa çətinlik çəkməyən şairlərdəndir. Özü-özünə hesabat verən, yazdığı hər misraya, altında qoyduğu imzaya görə məsuliyyət daşıyan qələm adamıdır. Onun vətəndaş mövqeyini, hirsini, acığını, sevgisini, çəkdiyi əzabları, keçirdiyi hissləri hər şeirində duymaq olur.

**Sabir Rüstəmxanlı,
Xalq şairi**

Əli Nəcəfxanlı şair-jurnalistdir. Onun şeirləri öz poetikliyi ilə, dilinin sadəliyi və rəvanlığı ilə başqalarından seçilir. Əlinin yazılarında şeir üçün seçilən obyektin poetik detallarla və yüksək bədiiliklə ifadəsi bizi sevindirir. O, predmetsizlikdən qaçır və buna görə də dedi-yi poetik fikir, yaratdığı obraz uzun müddət yadda qalır.

**Əşrəf Veysəlli,
Şair**

Əlinin şeirlərində diqqəti cəlb edən əsas xüsusiyyətlər səmimilik, obrazlılıq, yeni fikir demək bacarığıdır. O, adi bir əşyanı mənalandırmağı bacarır. Dağları marala, ağacları maral buynuzuna, payızı təbiətin sarı siminə, yarpaqları mizraba bənzətmək onun son axtarışlarının məhsuludur.

**Tofiq Mahmud,
Şair**

Əli Nəcəfxanlının keçmişə nisgillə, gələcəyə ümidlə boylanan poeziyası əsrlərlə yol gedən yorğun bir millətin yaddaşını çözləyən, öləziyən ümidlərini göyərdən bir poeziyadır.

Əli Nəcəfxanlının şeirlərində ritm, çarpaz qafiyələr, dilin rəvanlığı, yığcamlıq, poetik nəfəs genişliyini gördüm. Mən Əli Nəcəfxanlının şeirlərində həm də onun xarakterinin gördüm. "Şeir nədir" və "nə üçün yazıram" sualına cavabı ilə tanış oldum.

**Bahadır Şəfi,
Jurnalist**

**Əli Nəcəfxanlının əsərləri
Kitabları
2003**

1. **Ürəyimi döyən həvəs** / Ə. Nəcəfxanlı; red. İ. İlyashı. – Bakı: Adiloğlu, 2003. – 74 s.

“Ürəyimi döyən həvəs” şair Əli Nəcəfxanlının ilk şeirlər kitabıdır. Bu kitabda onun ədəbi yaradıcılığa başladığı vaxtdan 2003-cü ilə qədər qələmə aldığı şeirlərdən seçmələr daxil edilib.

Kitabın içindəkilər: “**Haqqına sahib dur**”...(Məmməd Aslan); İrəli bax; Gələr; Köhnə ağırlar; Payız; Lövhə; Sənsizlik; Bu sevgi; Gün hardan doğmuşdu; Qoşma; Mən sənin dərdinə köklənmiş taram; Təsəlli; Külək; Yol getdim iynə yarım; “Ölümümdən qayıtmışam”; Əlimi kəs; O mənəm; Oynaya bilmirəm; Bir gözü əyridir bu tərəzinin; Sürüşür; Şəhidlər; Şuşanı görmədim gözümdölusu; Laçınsız; Qaçqın; “Laçın dəhlizi”ndə kababxanalar; Su; Yuxu; Yatan deyiləm; Dərdimənd; Qarsız qış; Dəniz kimi; Vaxtı güldürən adam; Oruc tutan birisi; Jurnalist; Məmməd Aslana məktub; Yardımlını deyirəm; Ağsu; On beş yaşın həsrəti; Təzədən dünyaya gələn uşaqlar; Son məktub; Div yuxusu; Qocalmışam; Qoca; Tərli şüşələr; Oğlum; Günay; Ömrün yarı yaşı.

2010

2. **Payız prospekti** / Ə. Nəcəfxanlı; red. İ. İlyashı. – Bakı: Dərələyəz M, 2010. – 128 s.

“Payız prospekti” şair Əli Nəcəfxanlının “Uğur olsun”, “Qarabağ”, “Ürəyimi döyən həvəs” adlı kitablarından sonra oxucularla növbəti görüşüdür. Kitabda şairin son dövrlərdə qələmə aldığı şeirlərinin bir hissəsi daxil edilib.

Kitabın içindəkilər: **Dolaşdım dağ-arani:** Vətən; Nə istəyir; Həmən-həməndi; Dünya üzümə baxmadı; Əlimi kəs; Şəhidlər; Dünyadı; Ayaqlar altında; Yuxarıdan allah baxır; Şuşanı görmədim

gözümdolusu; Qaçqın; Millətim başmaqçı deyil; Şikayət; Ürəyi gedən vətən; Minaaxtaran; Didərgin; Bir gözü ayırdı bu tərəzinin; Məmməd Aslana məktub; Sən - kədər ovçusu, həsrət qənimi, Meyxanə küncü, Bir evin min dərdi; Mağmun; **Ömrüm sözüm qədərdir**: Mənim şeirim; Vəssalam; Gecələr; Aldanış; Söz; Sırr; Ömrü havaya üfürdüm; Saat; Həftə; Nəbzim sözümdə vurur; Yaxşı ki; Zalım dostlar; Payız prospekti; Ömür bu imiş; Adamlara; Ömrümüzün yük qatarı; Lövhə; Qızım; Tərli şüşələr; Atam; **Ömrün** yarı yaşı; Qışın soyuğu; Gözümdə gözlük; Yatan deyiləm; Tərsinə oxuyun alın yazımı; Papiros; Köhnə ağrılar; Olarmı heç; Payız; Lövhə; Sürüşür; Bu payız; Oynaya bilmirəm; Yol getdim iynə yarım; Xallı lalələr; Qocalmışam; Su; **Mən səni sevəndə**: İlk sevgi; Həsrət nəğməsi; Etiraf; Bu gül filankəsə çatır; Bu qızın əlləri; Göyə dartınan qız; Təcnis; Belə gözəlliyə gözüm xam idi; Köksümü; Getsən; Qalsan; Ayrılıqlara; Sənsizlik; Bu sevgi; “Mən sənə dərindən köklənmiş taram”; Könlümü; Ayrılığı kim saldısa; Sağ ol ki; **Gül balam - Bülbül balam**: Yaşayır; Günayın dedikləri; Maşın; Yağmur; Pilot; Vaxt tapanda; Şəkil; Sual-cavab; **Dostların deikləri**: Tənqidçi sözü; Yaddaşımın “gömrük xidmətində”; Gecikdirilən yazı; Keçmişə nisgillə, gələcəyə ümidlə; Boylanan poeziya.

2015

3. **Ürəyimdir yazanım** / Ə. Nəcəfxanlı; red. N. Əhmədli. – Sumqayıt: Azəri, 2015. – 208 s.

Əli Nəcəfxanlı “Ürəyimdir yazanım” kitabında müxtəlif illərdə qələmə aldığı publisistik yazılarını ipə-sapa düzüb.

Kitabın içindəkilər: Müəllifi mənəm, sahibi-sizlər; Jurnalist; **Vətənimiz – canımız və tənimiz**: Olsa da vətənin sərhədi bəlli; Yataq otağının qapısı açıq; Yardımlı-sıldırımlı; “Sumqayıtda suda balıq kimiyəm...”; Sumqayıtın İçərişəhəri...Corat; Lənkəran-mayak

şəhər; “Astara” asan yol deməkdir; Lerik açıq təbiət muzeyidir; Masallı-nağıl misallı; Cəlilabadım, arzum-muradım; Muğanın yüksələn şəhəri- Biləsuvar; **Məqamında deməsək:** Sumqayıt hadisələri- erməni təxribatının tərkib hissəsi; Bəlkə imza yazaq, savadımızı artırmaq; Həqiqət ayaqqabılarını geyinməmiş; Əttökənlik sindromu; Mahnı mətnləri, yoxsa mənasız söz yığını?; **Tanımayan tanısın:** Ağsaqqal kişinin ağsaqqal oğlu; Çörək halallığı; Qələbə tənliyinin uğurlu həlli; Oxuyur Zakir Əliyev; Dağlar vüqarlanır sən oxuyanda; Foto Məqsəd Quliyevindir; **Sərraf gözüm görən kimi tanıdı...:** “O Məmməddi-çəsmə kimi çağlayır...”; Qış gününün isti xatirələri; Şair alov kimi, atəş kimidir; Ümmanlar eşqilə coşub-daşaram; Yurd həsrətindən qaynaqlanan vüsal ümidli poeziya; “Canavar ağzından çıxan ov kimi...”; Mənim tanıdığım İbrahim İlyaslı; Yağışa düşən qərib; Onu görməyəndə darıxırıq; İki İlqardan biri; Nurlu Nurəddin; Həzinin həzin şeirləri; Musiqili gül çələngi; Bir də o yerlərə qayıda bilsək...; Ağ gəmi; “Bir şair yaşayır ürəyimizdə”.

2017

4. **Söz yerə düşməsin** /Ə. Nəcəfxanlı. – Bakı: Qanun, 2017. – 120 s.
“ Söz yerə düşməsin” Əli Nəcəfxanlının sayca 5-ci kitabıdır. Altmış yaşın zirvəsində işıq üzünə çıxardığı bu kitabında tanınan şair-publisistin son illərdə qələmə aldığı şeirləri və ona həsr olunan poetik nümunələrin bir qismi toplanıb.

Kitabın içindəkilər: Sabir Rüstəmxanlı.Şeirlərini sevgiylə yazan şair; **Dünya ögey anamdı:** Tanımaq istəsən; Mənim şeirlərim; Hesab dərsi; Vətən dağları; Gün kimi şaxıyan türk; Şaham, a qardaş; Mərmisi tükənən top; Apardı; Möcüzə ummuram altmış yaşımdan; Dağlar yaman tutub məni; Payız; Ov; Qaçqın; Atılmış kənd; Şuşanı görmədim gözümdölusu; Yaxalanaraq; Bu payız; Qismət; Şair təbim bu dağlarda kef eylər; Oynaya bilmirəm; Bayramdı; Gizlənpağ; Qar; Su; Qışın soyuğu; Qarla başlanan il;

Ömrümüzün yük qatarı; Ana itkisi; Tapşırıq; Çörəkdaşıyan; Zirvələri aşan kişi; **Sevgi varsa...:** Qız göyə dartınır; Yetər, qayıdıram; Qədər; Gecələri sevməyən qız; Həsrət zəngini; Xəbərim olmayıb; Başdan başlayaq; Yaşayaq oxşaya-oxşaya dərdi; Təbrik; Məhəbbət; Küçənizdə; Beləsi öldürə təki adamı; Qayıt; Sənsizlik; Üzümə bağlanan qapı; Məni bu sevdaya çəkmə təzədən; Özgə pasportu; Məndən uzaq düşdün; Fəsillərim; Çətir; Təcnis; **Nəğmələr:** Şirin xəyal; Sevgi andı; Dərdimi qıymaram; Sevirəm səni; **Örtülü bazar – dostluğu pozar:** Elçilik; İnanmıram bu xəbərə; Obadan son məktub; Can verən fil; Əlimi kəs; Adam arasında; Zalım dostlar; Ayrılığı kim saldısa; İt boyda pişik, pişik boyda it; Bəzi kişilər; Deyiləm; Kefkomlar; Qısqanlıq; Yalan; Dörtlüklər; Deyimlər; Dostlar da belə dedi; Yaman oxşayırıq birbirimizə; Qoymur; Salam payız; O gözəl; Daha dözmür ürəyim; Güləbird dərdi.

**Dövri mətbuatda və məcmuələrdə dərc edilmiş
əsərləri**

1969

5. **Bulaq əfsanəsi:** hekayə / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1969. – 15 noyabr. – S.4.
6. **Vəfalı bənövşə:** hekayə / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1969. – 29 noyabr. – S.4.

1976

7. **Ocaq yeri:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1976. – 29 may. – S.4.
8. **Vurğunun:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1976. – 19 avqust. – S.4.

1978

9. **Yenə:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1978. – 14 oktyabr. – S.4.

1979

10. **Bu dörd ildə:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 3 mart. – S.2.
11. **Göyərçinin heykəli; Bənnə; Payız:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 20 oktyabr. – S.4.
12. **Toy axşamı:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 13 yanvar. – S.3.

1980

13. **Dözmək çətindir:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1980. – 26 yanvar. – S.4.

1981

14. **Qırx bahar ötüşüb:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 4 iyul. – S. 3.

15. **Məndən uzaq düşdün; Qoca:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 28 noyabr. – S.4.

1982

16. **Yaz gələr:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 23 mart. – S.3.

1983

17. **O qıza ilk dəfə gül bağışlayıb:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 10 dekabr. – S.2.

1984

18. **On beş yaşı həsrəti:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1984. – 6 sentyabr. – S.3.
19. **Ölənlər bir daha dirilmir; İrəli bax, irəli...; "Dəmir çarıq"lı şəhər:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1984. – 8 dekabr. – S.4.

1986

20. **Alnım açılasi, üzüm güləsi:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1986. – 1 avqust. – S.3.

1990

21. **Ömrün yarı yaşı; O dağ bizə dağ olar:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1990. – 2 iyun. – S.3.

1992

22. **Özüm haqda; Təzədən dünyaya gələn uşaqlar; Bu sevgi qəlbimin şah damarında; Ay ürəyim, çağlayanda, coşanda:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Sahilsiz dəniz : ədəbi almanax. – Bakı: Gənclik, 1992. – S.51-53.

1998

23. **Tərli şüşələrə şəkil çəkirsən; Gələr:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // 23
Ulduz. – 1998. – № 9. – S.40.

2003

24. **Bir gözü əyridir bu tərəzinin; Su; Yol getdim iynə yarım; Məmməd Aslana məktub; Əlimi kəs:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Bizdən sizə qalan sözdü : ədəbi almanax-1. – Bakı: Nurlan, 2003. – S.156-159.

2004

25. **Əlimi kəs:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Ədəbiyyat qəzeti. – 2004. – 2 aprel. – S.5.

2006

26. **Millətim hələ də başmaqçı deyil; Yuxarıdan Allah baxır; Papiros; Saat:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Bizdən sizə qalan sözdü : ədəbi almanax-2. – Bakı: Adiloğlu, 2006. – S.116-121.

2008

27. **Ömrümüzün yük qatarı; Ayaqlar altında; Baxmadı; Həftə; Köksüm:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Ulduz. - 2008.- №5. - S.16-17.

2009

28. **Xallı lalələr; Getsən; Qalsan:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Poeziya günü : Çağdaş Azərbaycan şairlərinin şeirləri-2. –Bakı: Vektor, 2009. – S.79-80.
29. **Laçınsız:** şeir /Ə.Nəcəfxanlı//Sumqayıt.–2009.–10 yanvar.– S.3.

2011

30. **Şuşanı görmədim gözümdölusu; Payız prospekti; Adamlara; Ömrün yarı yaşı; Bu gül filankəsə çatır; Ayrılıqlara; Vətən; Minaaxtaran; Ömür bu imiş; Etiraf:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı //

Ulduz. – 2011. - № 7. – S.31-33.

2013

31. **Bir gözü əyridi bu tərəzinin:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Azərbaycan: Ədəbi-bədii jurnal. – 2013. - № 12. – S.115-119.
32. **Su:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sumqayıt. – 2013. – 20 mart. – S.7.

2015

33. **Möcüzə ummuram altmış yaşımdan; Başdan başlayaq; Yaşayaq oxşaya-oxşaya dərdi; Küçənizdə:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Ədəbiyyat qəzeti. - 2015. - 19 dekabr. - S.31.
34. **Vətən dağları; Mənim şeirlərim; Gecələri sevməyən qız; Mərmisi tükənən top; Qız göyə dartınır; Küçənizdə; Beləsi öldürə təki adamı; Həsrət zəngini; Yetər, qayıdıram:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Ulduz. - 2015. - yanvar. - S.63-66.

2016

35. **Şaham, a qardaş; Mərmisi tükənən top; Əlimi kəs; Üzümə bağlanan qapı:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Kaspi. - 2016. - 6 avqust. - S.1.

2017

36. **Dağlar yaman tutub məni...:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Azərbaycan: Ədəbi-bədii jurnal. – 2017. – № 7-8. – S.123-127.
37. **Vətən dağları; Gün kimi şaxıyan türk; Təbrik; Çətir; Məni bu sevdaya çəkmə təzədən:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Kaspi. - 2017. - 15-17 aprel. - S.23.

2018

38. **Günəşin telini islatdı yağış, Şəfəqlər asıldı göyqurşağından...:** şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Ədəbiyyat qəzeti. – 2018. – 15 dekabr. – S.25.

39. **Vətən dağları; Mənim şeirlərim; Apardı; Yaşayaq oxşaya-oxşaya dərdi; Küçənizdə; Həftə:** şeirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Bizdən sizə qalan sözdü : ədəbi almanax-5. – Sumqayıt: Azəri, 2018. – S.133-137.

Redaktə etdiyi, ön söz yazdığı, tərtib etdiyi əsərləri

2010

- 40. İlham, Ehtiram.** Sevgi dolu Türkiyəm / E. İlham; red.: Ə. Nəcəfxanlı. – Bakı: Nurlan, 2010. – 73 s.
Müəllif kitabda Türkiyə səfərindəki təəssüratlarını bölüşür.

2018

- 41. Ağa, Nurməmməd.** Hər görüşdə ayrılıq var...: şeirlər, qəzəllər və poemalar / N. Ağa; red.: Ə. Nəcəfxanlı. – Bakı: Ziya NPM, 2018. – 214 s.

2020

- 42. İmanov, Samir.** Zəif əzələ, güclü iradə / S. İmanov; rəssam: Ə. Cəfərov; ön söz: Ə. Nəcəfxanlı. – Bakı: Alatoran, 2020. – 149 s.
Kitabda “Mənəvi əlillik”, “İki məktub”, “Uğurlu karyera” və s. mövzular verilmişdir. Bundan başqa, kitabda “Əlilliyi olan şəxslərin hüquqları haqqında Azərbaycan respublikasının Qanunu” bütöv mətnə yerləşdirilib.

Tərcümələri

- 43. Qeyman, N.** Qəbiristanlıq kitabı / N. Qeyman; tərc.ed. Əli Nəcəfxanlı. Bakı: Qanun, 2020. – 287s.
- 44. Oruell, C.** Birma günləri / C. Oruell; tərc.ed. Əli Nəcəfxanlı. Bakı: Qanun, 2017. – 95s.
- 45. Oruell, C.** Kataloniyaya məhəbbətlə / C. Oruell; tərc.ed. Əli Nəcəfxanlı. Bakı: Qanun, 2017. – 255s.
- 46. Oruell, C.** Keşiş qızı / C. Oruell; tərc.ed. Əli Nəcəfxanlı. Bakı: Qanun, 2019. – 319s.

Ədəbi-tənqidi qeydləri, məqalələri və öçerkləri

Dövri mətbuatda

1971

47. **Gələn ilin hesabına:** [Sintetik kauçuk zavodunun 1 nömrəli sexinin qabaqcıl kollektivinin qazandıqları uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1971. – 13 noyabr. – S.4.

1972

48. **54 qız anası:** [Sintetik kauçuk zavodunun mərkəzi elmi-tədqiqat laboratoriyasının rəisi A. Dudkina haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1972. – 7 mart. – S.1.
49. **Geniş hazırlıq:** [Sintetik kauçuk zavodunun 11 nömrəli sexin ərazisində keçirdikləri iməclik haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1972. – 13 aprel. – S.1.
50. **Nəcib təşəbbüs:** [Sintetik kauçuk zavodunun illik plan və öhdəlikləri yerinə yetirməsi və qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1972. – 15 yanvar. – S.1.
51. **Yaşıl işıq:** [Sintetik kauçuk zavodu dəmiryol sexinin kollektivinin işgüzarlığı, qazandıqları uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1972. – 5 avqust. – S.3.

1974

52. **Afərin, sumqayıtlılar!:** [Azərbaycanın VI spartakiadasının boks yarışlarında şəhərlər qrupunda birinci yeri tutan Sumqayıt boksçularının uğurları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 17 dekabr. – S.4.
53. **Bacarıqlı idmançı:** [Bacarıqlı idmançı Məmməd İsmayılov

- haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 10 avqust. – S.4.
54. **Düzgün yol göstəririk:** [17 nömrəli məktəbdə fəaliyyət göstərən “Komsomol proyektoru” qərargahının işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 11 iyun. – S.2.
55. **Əlvida tələbəlik:** [Kimya texnologiya texnikumunu bitirən tələbə gənclər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 16 iyul. – S.4.
56. **Gənc rəssamların sərgisi:** [Məktəblilər sarayında Sumqayıtın 25 illiyi ilə əlaqədar olaraq təşkil olunan gənc rəssamların sərgisi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 21 mart. – S.4.
57. **Həvəskar rəssamların sərgisi:** [Azərbaycan Dövlət şəkil qalereiyasının dənizkənarı parkındakı sərgi salonunda nümayiş olunan gənc sumqayıtlı rəssamların əsərləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 1 oktyabr. – S.4.
58. **Xeyirxah və ciddi axtarışlar:** [Şəhər daxili işlər şöbəsinin pasport bölməsinin xeyirxah axtarışlar bölməsinin əməkdaşlarının gördükləri xeyirli işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 14 sentyabr. – S.4.
59. **İstirahət şən keçir:** [M. Hüseynzadə adına stadionun nəzdindəki “Metallurq” pioner düşərgəsinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 25 iyun. – S.4.
60. **Kitabxana, kitab və oxucu:** [Kitabxanalardan kitab götürüb, lakin vaxtında qaytarmayan, kitab gecikdirən oxucular haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. –

1974. – 25 iyul. – S.4.

61. **Kommunistlərin fəallığı sayəsində:** [Sintetik kauçuk zavodunun E-1 sexin əməksevər kollektivinin qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 14 noyabr. – S.2.
62. **Konstruksiya quraşdırırlar:** [Cənub polad konstruksiya quraşdırma idarəsi kollektivinin əmək fəaliyyəti və işdə qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 7 sentyabr. – S.2.
63. **Qabaqcıl sexin mayakı:** [Sintetik kauçuk zavodundakı 4 nömrəli sexin kollektivinin və sexin qabaqcıl işçisi Mühacib Çıraqov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 26 oktyabr. – S.3.
64. **“Qaranquş” dəvət edir:** [Sumqayıt şəhər tibb məktəbinin nəzdindəki “Qaranquş” qızlar klubunun fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 2 noyabr. – S.4.
65. **Onu məsləhət gördülər:** [Sintetik kauçuk zavodunun energetiki Mədət Mansurov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 28 dekabr. – S.2.
66. **“Orlyonok” uşaqları bəzəndirir:** [Məişət xidməti kombinatının “Orlyonok” modalar atalyesi və burada çalışan dərzilərin işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 15 oktyabr. – S.4.
67. **Sumqayıtlılar çempiondurlar:** [“Neftçi” idman cəmiyyətinin yeniyetmə və gənclər arasında boks üzrə şəxsi birincilik yarışlarında qələbə qazanmış Sumqayıt boksçularının uğurları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 9 may. – S.4.
68. **Svetaforun yaşıl işığı:** [Sintetik kauçuk zavodunun nəqliyyat sexinin işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist

Sumqayıt. – 1974. – 12 dekabr. – S.2.

69. **Təcrübə mübadiləsi:** [SSRİ Neft Emalı və Neft-Kimya sənayesi Nazirliyinin Rəhbər İşçilərinin və Mütəxəssislərin İxtisasını Artırma İnstitutunun Bakı filialı Sumqayıt sintetik kauçuk zavodunda “Enerji ehtiyatlarından səmərəli istifadə olunması” mövzusunda keçirilən seminar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıt. – 1974. – 19 oktyabr. – S.2.
70. **Ucalmaq istəsən...:** [Sintetik kauçuk zavodunun 10 nömrəli sexin kollektivinin işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıt. – 1974. – 15 oktyabr. – S.3.

1975

71. **Bakıya ekskursiya:** [N. Nərimanov adına mədəniyyət evi nəzdindəki gənc müxbirlər dərnəyinin üzvlərinin Bakı şəhərinə ekskursiyası haqqında] / M. Şəbiyev; Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıt. – 1975. – 13 noyabr. – S.4.
72. **Birinci yerdə:** [Sintetik kauçuk zavodunun “Xəzər” idman klubunun idmançılarının əldə etdikləri qələbə haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıt. – 1975. – 6 mart. – S.4.
73. **Dənizkənarı parkda gördüklərimiz:** [Sumqayıtın dənizkənarı parkında olan vəziyyət haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıt. – 1975. – 12 iyul. – S.4.
74. **İkinci yerdə:** [Sumqayıt “Xəzər” idman klubunun idmançılarının Bakıda keçirilən XVIII spartakiadada qazandıqları qələbə haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıt. – 1975. – 8 iyul. – S.4.
75. **Mayaklar:** [Sintetik kauçuk zavodunun izobutilen istehsalçılarının və etil spirti sexinin kollektivinin dövlət planını artıqlaması ilə yerinə yetirmələri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı

- (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 30 sentyabr. – S.1.
76. **Nöqsanlar çoxdur:** [Sumqayıtlıların suya olan tələbatının yay mövsümündə necə ödənilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev); B.Rzayev // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 17 iyul. – S.4.
77. **Onlar ingiliscə danışır:** [Sumqayıtda fəaliyyət göstərən 24 nömrəli uşaq bağçasında ingilis dilinin uşaqlara öyrədilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 31 may. – S.3.
78. **Onun mükafatı:** [Sintetik kauçuk zavodunun buxarlandırıcı şöbəsinin rəhbəri Əli Əliyevin işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 1 iyul. – S.3.
79. **Rəfiqələr:** [Sintetik kauçuk zavodunun laborantları Kifayət Nəcəfova və Mirvari Novruzova haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 8 aprel. – S.3.
80. **Salam həkim!:** [Həkim Xanım Qaryağdı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 11 noyabr. – S.4.
81. **Təzə uşaq bağçasında:** [Sintetik kauçuk zavodunun 55 nömrəli uşaq bağçasının tərbiyəçiləri və bağçanın işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 8 mart. – S.4.
82. **Vədə əməl edilir:** [Sintetik kauçuk zavodunun 50 nömrəli sexinin kollektivinin sosialist öhdəliklərinə şərəflə əməl etmələri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 11 sentyabr. – S.1.
83. **Zəhmət dostu:** [Boru-prokat zavodunun boruyayma sexinin briqadiri Mətləb Purrzanın işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1975. – 20 noyabr. – S.3.

1976

- 84. İdmana borcluyam:** [Müəllifin hərbi xidmətdə idman sahəsində qazandığı qələbəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1976. – 16 mart. – S.3.

1979

- 85. Biz belə yaşayır və işləyirik:** [Sumqayıtlıların sosialist həyat tərzini haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 18 avqust. – S.2.
- 86. Günün qalibləri:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyinin 1 nömrəli sulfanol istehsalatı kollektivinin sosializm yarışında qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 24 iyul. – S.1.
- 87. Xoşbəxt olun, balalar!:** [47 nömrəli uşaq-bağçası – körpələr evi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 31 may. – S.4.
- 88. Küçənin ortasında:** [Şəhərin təmizliyinə və gözəlliyinə xələl gətirən pivə budkası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 4 avqust. – S.4.
- 89. Qabaqcılların yanında:** [Polimer tikinti materialları kombinatının mastika sexinin kollektivinin əmək fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 20 sentyabr. – S.1.
- 90. Qayğılı, sevincli günlər:** [Kimya-texnologiya texnikumunda keçirilən qış imtahan sessiyası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 25 yanvar. – S.4.
- 91. Qələbədən geriliyə:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyinin maye xlor sexinin kollektivinin əmək fəaliyyəti haqqında] / F. Ellazov; Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 13 oktyabr. – S.3.

92. **Məqsədə doğru:** [Superfosfat zavodunun mexaniki təmir sexinin qaynaqçılar briqadasının başçısı Qüdrət Səmədovun işi haqqında] / R. Kələbiyev; Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 25 avqust. – S.3.
93. **Oktyabr ayı hesabına:** [M. Əzizbəyov adına kimya birliyinin 5 nömrəli sexinin duz turşusu istehsalçılarınnın əmək qələbələri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 17 iyul. – S.1.
94. **Rəfael:** [22 nömrəli məktəbin şagirdi istedadlı rəssam Rəfael Nəbiyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 15 fevral. – S.3.
95. **Sevinc ünvanlı:** [Sumqayıt şəhərinin 17-ci mikrorayonunda aparılan tikinti işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 1 mart. – S.3.
96. **Söz verəcəyəm ki...:** [M. Əzizbəyov adına istehsalat birliyinin nəzarət-ölçü cihazları və avtomatika sexinin çilingəri Larisa Jukovanın işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 29 noyabr. – S.2.
97. **Sumqayıtın sabahı:** [“Kimyaçıların mədəniyyət sarayı” haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 6 yanvar. – S.4.
98. **Uğurlu start:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyindəki 13 nömrəli sexin yeni görkəmi və istismara buraxılmış dənəvər yarımkompozisiya haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1974. – 14 avqust. – S.1.
99. **Yubileyə töhfələrimiz:** [Sumqayıtın əmək adamlarından T. Rıfıllayeva, R. Həsənova və Q. Süleymanovun Sumqayıtın 30 illik yubileyi şərəfinə qazandıqları uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 11 avqust. – S.3.

- 100. Yüksək səviyyədə:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsal birliyindəki elektrik sexində keçirilən məşğələ haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 17 may. – S.2.
- 101. Yüksək səviyyədə:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin antikorroziya sexində keçirilən partiya təhsil sisteminin ilk məşğələsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 4 oktyabr. – S.2.
- 102. Zəhmət dostu:** [13 nömrəli tikinti idarəsinin briqadiri Alxas Eynalov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1979. – 12 iyul. – S.2.

1980

- 103. Aslanovlar ailəsi:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyinin antikorroziya sexində çalışan Əlağa Aslanov və onun ailə üzvlərinin kollektivdə və işdə qazandıqları uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1980. – 3 aprel. – S.3.
- 104. Hazırlıq yaxşı olanda:** [Sumqayıtda 13 nömrəli məktəbdə 10-cu sinif şagirdlərinin buraxılış imtahanları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1980. – 10 iyun. – S.4.
- 105. İki cəbhənin veteranı:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyinin depressator sexinin işçisi, müharibə veteranı Əlağa Əliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1980. – 23 fevral. – S.3.
- 106. Təşəbbüsçülər:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyinin herbisid istehsalçılarının işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1980. – 19 iyul. – S.1.

1981

- 107. Alın तरी:** [V. İ. Lenin adına Azərbaycan boru - prokat zavodunun marten sexinin poladəridəni Allahverdi Süleymanov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 24 mart. – S.3.
- 108. Əməkçilərlə şagirdlərin yarışı:** [Sintetik kauçuk zavodu ilə 11 nömrəli məktəbin pedaqoji kollektivinin qarşılıqlı işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 19 may. – S.4.
- 109. Formal münasibət:** [Santexniki hissələr və ağac emalı zavodlarının partiya təşkilatlarının gördükləri işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 22 yanvar. – S.2.
- 110. Günəşin bir parçası:** [Sintetik kauçuk zavodunun “D-1-13” sexinin növbə rəisi Vaqif İbrahimov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 7 noyabr. – S.3.
- 111. Məhsuldarlıq artacaq:** [M. Əzizbəyov adına kimya birliyinin ikinci növbə sulfanol istehsalatında görülməli əsaslı təmir işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev); T. Məmmədov // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 4 iyul. – S.1.
- 112. Mühüm işə diqqəti artırıqda:** [8 nömrəli ixtisaslaşdırılmış mexanizasiya idarəsinin yenilikçilərinin səmərələşdirici təklifləri və əldə etdikləri nailiyyətlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 27 iyun. – S.3.
- 113. Nəsrəddin Tusi – 780:** [Görkəmli alim və filosof Nəsrəddin Tusinin anadan olmasının 780 illiyi münasibətilə 45 nömrəli texniki peşə məktəbində təşkil olunan gecə haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 28 noyabr. – S.4.
- 114. “Sumqayıt oxuyur göylərə meydan...”:** [Sumqayıtda 14 mərtəbəli binada aparılan son tamamlama işləri haqqında] / Ə.

Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 25 avqust. – S.3.

115. **Tanış olun: “Panoram” diskotekası:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyində yaradılan “Panoram” diskotekasının fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 17 fevral. – S.4.
116. **Yaxşı insan, gözəl müəllim:** [23 nömrəli məktəbin direktoru Minarə Tahirova haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 8 yanvar. – S.3.
117. **Yaxşı ki, sən varsan:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyindəki sulfanol istehsalatın baş energetiki Ərsalam Əliyevin əmək fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 18 avqust. – S.3.
118. **Yüz ölçüb, bir biçmədikdə:** [M. Əzizbəyov adına kimya birliyinin civə üsullu xlor və kaustik soda istehsalatında görülmə işlər haqqında] / X. Cahangirov; Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1981. – 11 iyul. – S.3.

1982

119. **“Azərbaycan” :** [“Azərbaycan” poeziya almanaxı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 22 iyun. – S.4.
120. **Bir daha çörək haqqında** / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 14 oktyabr. – S.3.
121. **Bir dəftər vərəqi:** [Sumqayıt şəhər 41 nömrəli texniki peşə məktəbinin şagirdi Nailə Qulamova haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 6 may. – S.1.
122. **Bu günün pöhrələri:** [“Çinar pöhrələri” və “Yaşıl budaqlar” ədəbi almanaxları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 9 yanvar. – S.4.
123. **Çiçəklər nübar olur:** [“Bahar çiçəkləri” ədəbi-almanaxı

haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 20 iyul. – S.4.

124. **Dönüş belə yarandı:** [Sumqayıt şəhərinin iqtisadiyyatı, elm, mədəniyyət ocaqlarının və müəssisələrdə çalışan əməkçilərin qazandıqları uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 23 sentyabr. – S.3.
125. **İstəyinə nail olmayınca....:** [Sumqayıt boru-prokat zavodunun boruyayma sexinin kəsicisi Hacıqulu İslamov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 15 iyun. – S.1.
126. **Şərəfli adı doğruldanlar:** [M. Əzizbəyov adına kimya istehsalat birliyinin mərkəzi laboratoriyasının işgüzar əmək adamlarının işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 18 noyabr. – S.3.
127. **Yeni mənziliniz mübarək!:** [Sumqayıtda 14 mərtəbəli yaşayış evinin istifadəyə verilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1982. – 19 iyun. – S.1; 3.

1983

128. **Aydın üfiqlər:** [Xovlu iplik fabrikində keçirilən Sov.İKP Proqramı yeni redaksiyası layihəsinin müzakirəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 31 oktyabr. – S.1.
129. **Bir-birindən igid, qəşəng...:** [Fədakar əməkləri ilə şöhrət qazanmış sumqayıtlı qadınlardan Zəminə Həsənova, Adilə Həsənova, Zibə Əliyeva, Rəhimə Müslümova, Hicran Mehbalıyeva haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 6 mart. – S.2.
130. **“Dünyanın sahili”:** [Şaiq Vəlinin “Dünyanın sahili” adlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 16 iyun. – S.4.

131. **Hər şey işin təşkilindən başlanır:** [Mexaniki - təmir zavodunun qazan-qaynaq sexinin kollektivinin kimya sənaye müəssisələri üçün hazırladıqları avadanlıqlar və ehtiyat hissələri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 17 fevral. – S.3.
132. **Kitab bayramı:** [S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında keçirilən kitab bayramı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 27 oktyabr. – S.4.
133. **Qabaqcıl briqadanın şərəfinə:** [Azərbaycan polad konstruksiya quraşdırma idarəsinin kollektivinin qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 16 iyun. – S.1.
134. **Qələbə “tənliyi”nin uğurlu həlli:** [Sumqayıt şəhər 12 nömrəli məktəbin müəllimi Yaqub Bünyadov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 18 avqust. – S.4.
135. **Metallurqların xeyirxah işi:** [V. İ. Lenin adına Azərbaycan boru-prokat zavoduna məxsus olan qaydaların mühafizəsi üzrə 320 nömrəli ictimai məntəqənin könüllü xalq drujinaçıların işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 31 mart. – S.3.
136. **Nəsrullanın 16 şagirdi:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyində çalışan Nəsrulla Murtuzayevin 16 gəncə hamilik etməsi, onlara qayğı ilə yanaşması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 29 noyabr. – S.3.
137. **819 nömrəli əmr:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyindəki 14 nömrəli sexin işçilərinin əmək haqqının ödənilməməsi haqqında] / X. Cahangirov; Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1983. – 17 mart. – S.3.

1984

- 138. Aerobika - gümrahlıq və gözəllik:** [Boru-prokat zavodunun idman kompleksində aerobika ilə məşğul olan qızlar və qadınların məşqləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 25 avqust. - S.4.
- 139. Çıxış edir: Həsən Cəbraylov:** [M. Əzizbəyov adına istehsalat birliyində parodiyaçı Həsən Cəbraylovun etdiyi çıxışlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 25 oktyabr. - S.4.
- 140. Əsas vəzifə:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin C-3 sexində fəaliyyət göstərən partiya qrupunun hesabat-seçki yığıncağı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 6 sentyabr. - S.2.
- 141. Fəxri beşguşəli nişanla:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyində buraxılan “75/200” markalı karbooksimetil sellüloz məhsulunun keyfiyyət nişanına layiq görülməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 4 oktyabr. - S.1.
- 142. Gecə növbəsində:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin 5 nömrəli sexin kollektivinin işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1984. – 5 yanvar. – S.3.
- 143. Xoşbəxtlər:** [V. İ. Lenin adına Azərbaycan boru-prokat zavodunun dəmiryol sexində işləyən çilingər Sarxan Hüseynovun işi və ailəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984.- 10 iyul. - S.3.
- 144. İgid ölər, adı qalar:** [Sumqayıtın ilk qurucularından olan Yakov Sinyov və onun adını daşıyan küçə haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984.-8 may. - S.2.
- 145. Qoşa iz:** [Minsk ali hərbi siyasi ümumqoşun məktəbinin kursantları Vaqif Hübətov və Əli Abbasov haqqında] / Ə.

Nəcəfxanlı(Əliyev) //Sosialist Sumqayıtı.-1984.–23 fevral.–S.3.

146. **Özü yıxılan ağlamaz:** [Sumqayıt şəhər rabitə qovşağı kollektivinin ümumi yığıncağında aparılan müzakirələr, təkliflər, rəylər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev); T. Məmmədli // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 9 iyun. - S.3.
147. **Sakitlikdir...:** [Gecə milis işçilərinin ictimai asayişin qorunmasında gördükləri işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 6 noyabr. - S.6.
148. **Sevindirməyə tələsir:** [Poçtalyon Nabat Məmmədova haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1984. - 17 iyul. - S.4.
149. **Uğurlar və qüsurlar:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin karbooksimetillüloz sexində briqada podratının tətbiqi və əməyin təşkili haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. – 1984. – 13 mart.- S.3.
150. **Ürəkdən-ürəyə yollar görünür:** [Çerkassı məktəblilərinin Sumqayıtda qarşılanması, Sumqayıt və Çerkassı məktəbliləri arasında olan dostluq münasibətləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1984. - 3 aprel. - S.3.
151. **Yaxşılığın sevinci:** [Superfosfat zavodunun sadə superfosfat sexinin briqadiri Məstəli Gülhəsənovun işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev)//Sosialist Sumqayıtı.–1984.– 22 mart.- S.3.

1985

152. **6 yaşlı oktyabryatlar:** [24 nömrəli məktəbə məxsus 59 nömrəli uşaq bağçasında yerləşən 6 yaşlılardan ibarət eksperimental sinifdə keçirilən bayram şənlikləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 7 noyabr. - S.3.
153. **Bir ürəyin üç dünyası:** [Tanınmış şair və pedaqoq Rafiq Yusifoğlu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 19 fevral. - S.4.

154. **Daimi komissiyanın səyyar iclası:** [Sumqayıt şəhər xalq deputatları sovetinin sosialist qanunçuluğunun və ictimai qaydalarının mühafizəsi üzrə daimi komissiyanın səyyar iclası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 24 oktyabr. - S.3.
155. **Dünyaya insan gəlir:** [Sumqayıt şəhər birləşmiş doğum evində çalışan tibb bacılarının və həkimlərin işi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 1 yanvar. - S.4.
156. **Əllərin birliyi ürəklərin birliyidir:** [Sumqayıt-Ağsu hamilik əlaqələri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 27 avqust. - S.2-3.
157. **Kollektiv rəyin ifadəsi:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin işi və qarşıda duran vəzifələr haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev); T. Məmmədov // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 24 sentyabr. - S.1.
158. **Məsələyə kompleks yanaşılır:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin kimyaçıların işi, qarşıda duran vəzifələr, planlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 6 avqust. - S.1.
159. **Sumqayıtlıların yeddi qələbəsi:** [Sumqayıt Şəhər İcraiyyə Komitəsinin mükafatları uğrunda IX ənənəvi Ümumittifaq boks turniri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1985. - 12 oktyabr. - S.4.

1987

160. **Əsaslı dönüşə doğru:** [Sumqayıt “Neftkimyaavtomat” ETLİ-nin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 18 avqust. - S.1.
161. **Hamının məqsədi birdir:** [“Sintez kauçuk” istehsalat birliyindəki “EP-300” kompleksində görülən tikinti işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. -

1987. - 13 avqust. - S.3.

- 162. İki yüz əlli işıq:** [18-ci mikrorayonda yeni istifadəyə verilən binalar və bina sakinləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 31 dekabr. - S.2.
- 163. Nur çeşməsi:** [Sumqayıt 2 nömrəli istilik mərkəzinin kollektivinin iş fəaliyyəti və gələcəkdə görülməli işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 22 dekabr. - S.3.
- 164. Ölməzlik:** [Əfqanıstandakı məhdud sovet qoşunları kontinentində beynəlmiləl borcunu qəhrəmanlıqla yerinə yetirərək həlak olmuş Etibar Salahov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 12 may. - S.2.
- 165. Robot texnikasına geniş meydan:** [Sumqayıt alüminium zavodunun sexlərində ayrı-ayrı sahələrin robotlaşdırılması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 20 oktyabr. - S.2.
- 166. Səfərbəredici vasitə:** [“EP-300” kompleksi tikinti qərargahının radio qovşağından aparılan reportaj haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 7 may. - S.3.
- 167. Sücaət:** [Elektrik quraşdırma hissələri zavodunun işçisi Sücaət Kərimovun əmək fəaliyyəti, qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 7 may. - S.3.
- 168. Təşəbbüsçülərin sözü və işi:** [M. Əzizbəyov adına kimya sənayesi istehsalat birliyinin təşəbbüsçülərinin il ərzində gördükləri işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 14 iyul. - S.3.
- 169. Ucalıq:** [Azərbaycan polad - konstruksiya quraşdırma idarəsinin işçisi Kamal Rüstəmovun işi, qazandığı uğurlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı (Əliyev) // Sosialist Sumqayıtı. - 1987. - 7 may. - S.1.

2004

- 170. Ağ gəmi:** [Tanınmış jurnalist Feyzi Mustafayev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Azərbaycan kimyaçısı. - 2004. - 27 iyul. - S.4.

2007

- 171. Astara: İl-ildən uğurlu gəlir:** [Astara rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 13 fevral. - S.6.
- 172. Astara: şəfəqlər içində sayrışan diyar:** [Astara rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 26 sentyabr. - S.4.
- 173. “Azadlıq toxumu əkdə şəhidlər...”:** [20 yanvar faciəsi şəhidləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 20 yanvar. - S.7.
- 174. Biləsuvar: uğurlar ilbəlil artır:** [Biləsuvarda “Regionların sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Proqramı”nın (2004-2008-ci illər) həyata keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 23 fevral. - S.5.
- 175. Biləsuvarda Heydər Əliyev parkının açılışı olmuşdur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 11 may. - S.3.
- 176. “Biz mehriban ailəyik ...”:** [Beynəlxalq Ailə günü münasibətilə Sumqayıtda keçirilən tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 15 may. - S.5.
- 177. Cəlilabad: inkişaf dinamikası artır:** [Cəlilabadın 9 ayın sosial-iqtisadi yekunlarına həsr olunmuş iclas haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 11 noyabr. - S.6.
- 178. Cəlilabad: uğurlar artır, inam güclənir, həyat gözəlləşir:** [Cəlilabad rayonunun inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 27 yanvar. - S.5.
- 179. Cənub bölgəsi turizm məkanına çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 7 avqust. - S.4.

180. **Çeşidi geniş, qiyməti ucuz, çəkisi düz...:** [Hər həftənin sonunda Sumqayıtda təşkil olunan satış-yarmarkaları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 17 aprel. - S.4.
181. **Dostluq sərhəd tanımır:** [Sumqayıt və Lüdviqshafen şəhərləri arasında dostluq əlaqələrinin 30 və partnyorluq münasibətlərinin 20 illik tarixi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 14 aprel. - S.7.
182. **Elm fədaisi, el ağsaqqalı:** [Filologiya elmləri doktoru, professor, əməkdar müəllim İmamverdi Əbilovun 80 illiyi münasibətilə keçirilən tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 4 may. - S.8.
183. **Əhalinin sosial müdafiəsi güclənir:** [Masallıda əhalinin məşğulluğu məsələsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 26 oktyabr. - S.6.
184. **Əl işdən soyumur, ürək arzudan:** [Neftçalada Novruz iməciliklərində sakinlər elliklə iştirak etmişlər] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 20 mart. - S.9.
185. **Fəallıq güclənmiş, uğurlar artmışdı:** ["2007 - Gənclər ili" ndə YAP Lənkəran şəhər təşkilatı gənclər birliyinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 6 dekabr. - S.4.
186. **Gəncliyə inam böyükdür:** [Masallı rayonunda Gənclər gününə həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 3 fevral. - S.11.
187. **Xalqa həsr olunmuş ömrün Sumqayıt səhifələri:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfərlərini fotolarda əbədiləşdirən foto-jurnalist Məqsəd Quliyevin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 8 may. - S.3.
188. **Heydər Əliyev irsi əsl tərbiyə məktəbidir:** [Ulu öndər Heydər Əliyevin 84-cü ildönümü münasibətilə Yeni Azərbaycan

- Partiyası Sumqayıt Şəhər Təşkilatının Qadınlar Şurasında və Gənclər birliyində keçirilən yığıncaqlar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 11 may. - S.3.
189. **İqtisadi imkanlar artdıqca sosial sahə də inkişaf edir:** [Azərbaycan Respublikası Prezidenti İlham Əliyevin Masallı və Cəlilabad rayonlarına növbəti səfərləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 15 aprel. - S.3.
190. **“İllər görməmişdik bu illər kimi”:** [Yardımlı rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 10 yanvar. - S.5.
191. **İstisu - misilsiz “şəfa ocağı”:** [Maslıda olan “Fatimeyi-Zəhra” şəfa sanatoriyası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 29 iyun. - S.7.
192. **“Kostitusiya ali qanunumuzdur”:** [YAP-Sumqayıt Şəhər Təşkilatının “Kimyaçı” sarayında keçirdiyi konfrans haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 10 noyabr. - S.6.
193. **Könullər şadlandı bu səxavətdən:** [Lənkəranda Novruz satış-yarmarkası uğurla keçmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 21 mart. - S.6.
194. **Qayğı uman hər kəsə diqqət göstərilmişdir:** [Qurban bayramında Masallı rayonunda aztəminatlı ailələrə göstərilən köməklər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 23 dekabr. - S.8.
195. **Qələbə tənliyinin uğurlu həlli:** [Masallı rayonu Bağlaküçə kənd orta məktəbinin direktoru İltifat Abidinov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 1 noyabr. - S.6.
196. **Qış qapını kəsib: Bəs hazırlıq necedir?:** [Neftçala və Biləsuvar da qışa hazırlıqla bağlı görülən işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 5 dekabr. - S.4.
197. **Lerik: dağların qoynunda büsat qurulur:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.

- 2007. - 4 sentyabr. - S.4.

- 198. Lerik: əsas vəzifə bütün sahələrdə işləri canlandırmaqdır:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 20 aprel. - S.4.
- 199. Lerik: hər tərəfdə abadlıq, quruculuq, yenilik:** [Lerik rayonunun inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 18 oktyabr. - S.13.
- 200. Lerik: poçt və rabitə xidməti günün tələbləri səviyyəsindədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 2 dekabr. - S.6.
- 201. Lerikdə 2006-cı ilin yekunları müzakirə edilmişdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 24 fevral. - S.7.
- 202. Lerikdə sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 10 avqust. - S.4.
- 203. Lənkəran: aqrar sahə inkişaf yolundadır:** ["Regionların İnkişaf Dövlət Proqramı"nın işığında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 20 may. - S.7.
- 204. Lənkəran idmançılarının uğurları fərəh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 4 oktyabr. - S.5.
- 205. Lənkəran: nə əkilib, nə yığılıb?:** [Lənkəranda kənd təsərrüfatının inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 28 sentyabr. - S.5.
- 206. Liman Lənkəranın peyk şəhəridir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 27 fevral. - S.5.
- 207. Masallı: qaz təchizatı yaxşılaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 23 may. - S.5.
- 208. Masallı: quruculuq işləri genişlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 30 sentyabr. - S.5.
- 209. Masallı: nəticələr fərəh doğurur:** [Masallı rayonunda 2007-ci ilin 9 ayında sosial-iqtisadi inkişafın yekunlarına həsr olunmuş

- iclas haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 4 noyabr. - S.5.
210. **Masallı: sürətlə yeniləşən, abadlaşan rayonun real mənzərəsi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 15 sentyabr. - S.4.
211. **Masallıda Avropa üslubu:** [Söhbət rayonda 9 mərtəbəli binaların tikintisindən gedir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 15 avqust. - S.4.
212. **Masallıda dairə seçki komissiyaları yeni binalara köçdü:** [Masallıda 70 sayılı şəhər və 71 sayılı kənd dairə seçki komissiyaları üçün yeni tikilmiş inzibati binaların açılış mərasimləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 25 avqust. - S.4.
213. **Mənim sevimli qəzetim:** ["Sumqayıt" qəzetinin 55 yaşı ilə əlaqədar] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.-2007.-15 noyabr. - S.6.
214. **Neftçala: bütün sahələrdə inkişaf var** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 6 noyabr. - S.5.
215. **Neftçala: qəlblərdə ümman döyünür:** [Neftçalada gedən abadlıq-quruculuq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 31 avqust. - S.4.
216. **Neftçala: Uğurlar yeni qələbələrə ruhlandırır:** [Neftçalanın Regional İnkişaf Dövlət Proqramının həyata keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 20 fevral. - S.4.
217. **Oğullar əsgər gedir:** [Cənub bölgəsinin hərbi komissarlığın-da orduya növbəti çağırışların həyata keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 7 oktyabr. - S.4.
218. **Ötən ilin yekunlarına həsr olunmuş hesabat yığıncağı:** [Astara rayon icra hakimiyyəti başçısının 2006-cı ilin yekunlarına dair hesabatı] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 25 fevral. - S.4.
219. **"Prezidentlə görüşdən şərəf duyduq":** [Cəlilabad ağsaqqalları

- dövlət başçısının rayona səfərindən iftixarla bəhs edirlər] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 17 may. - S.5.
220. **Regional mərkəz fəaliyyətini yaxşılaşdırır:** [Azərbaycan Qızıl Aypara Cəmiyyəti Sumqayıt regional mərkəzinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 19 dekabr. - S.6.
221. **Sumqayıt: hər sahədə dinamik inkişaf var** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 15 avqust. - S.3.
222. **Sumqayıt: iqtisadiyyat güclənir, həyat gözəlləşir:** [Prezident İlham Əliyevin Sumqayıta növbəti gəlişi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 21 iyun. - S.5.
223. **Sumqayıt: uğurlar artdıqca inam da güclənir:** [Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 10 noyabr. - S.4.
224. **Sumqayıt bələdiyyəsi: yarım ilin uğurlu yekunları** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 1 avqust. - S.5.
225. **Sumqayıt qadınları Milli Qurtuluş Gününü qeyd etmişlər:** [Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatı Qadınlar Şurasının 15 İyun - Milli Qurtuluş günü ilə əlaqədar keçirdiyi tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 14 iyun. - S.5.
226. **Sumqayıt nümunəvi təhsil şəhərinə çevrilir:** [Sumqayıt şəhər təhsil şöbəsində görülmə işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 9 oktyabr. - S.4.
227. **Sumqayıtda I Azərbaycan musiqi festivalı uğurla keçdi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 14 fevral. - S.6.
228. **Sumqayıtda ənənəvi görüş:** [Ali məktəblərəyüksək balla qəbul olunan Sumqayıt gəncləri ilə İcra hakimiyyətinin başçısı Vəqif Əliyevin görüşü] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 15 sentyabr. - S.4.
229. **Sumqayıtda konfrans keçirilmişdir:** [Yeni Azərbaycan

Partiyası və Dini Qurumlarla iş üzrə Dövlət Komitəsinin Şimal regional şöbəsinin birgə təşkil etdiyi “Heydər Əliyev və mənəvi dəyərlər” mövzusunda konfrans haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 12 oktyabr. - S.4.

230. **Sumqayıtda kredit yarmarkası keçirilmişdir:** [Sumqayıt Şəhər İcra hakimiyyətinin və İqtisadi İnkişaf Nazirliyi Abşeron Regional İnkişaf Şöbəsinin dəstəyi ilə Şəhər Sahibkarlar Assosiasiyasının təşkil etdiyi kredit yarmarkası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 10 fevral. - S.7.
231. **Sumqayıtda seminar:** [Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin dəstəyi ilə Dini Qurumlarla iş üzrə Dövlət Komitəsinin təşkil etdiyi seminar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007.- 29 sentyabr. - S.6.
232. **Sumqayıtda səhiyyə xidməti daha da yaxşılaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 17 oktyabr. - S.4.
233. **Sumqayıtda silsilə tədbirlər:** [Ümummillî lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 84-cü ildönümü münasibətilə Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt Şəhər təşkilatının keçirdiyi tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007.- 6 may. - S.5.
234. **Sumqayıtda “Söz bayramı”:** [Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin Sumqayıt bölməsi tərəfindən Səməd Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilən tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 28 oktyabr. - S.5.
235. **“Sumqayıtdan Rustaviyə çıx yola...”:** [Sumqayıt - Rustavi dostluq əlaqələri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 24 iyun. - S.5.
236. **Şairin oxucularla görüşü:** [Sumqayıt şəhərindəki Səməd Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada şair İmir Məmmədli ilə keçirilən görüş haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 10 noyabr. - S.6.

237. **Şəhidlər və şahidlər:** [1990-cı il yanvarın 25-də Neftçalada vətənpərvərlərə “Cəhennəm hamamı”nda işgəncələr verilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 27 yanvar. - S.6.
238. **Təbiət əvəzsiz həyat mənbəyidir:** [Talış meşələrinin qorunması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 7 aprel. - S.5.
239. **Torpaq halallıq sevir:** [Azərbaycan Respublikası Torpaq və Xəritəçəkmə Komitəsi Masallı rayon şöbəsinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 27 dekabr. - S.8.
240. **Ucqar bölgənin mədəni həyatı rəngarəngdir:** [Masallıda 111 bədii özfəaliyyət kollektivi var] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 19 avqust. - S.3.
241. **Vətən sizə oğul deyir:** [Cənub bölgəsində növbəti hərbi çağırışın başa çatmasına bir neçə gün qalsa da, tapşırıqlar layiqincə yerinə yetirilir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 23 oktyabr. - S.7.
242. **Yardımlı: iki ildə 41 məktəb:** [YUNESKO-nun və İSESKO-nun xoşməramlı səfiri, millət vəkili Mehriban xanım Əliyevanın rəhbərlik etdiyi Heydər Əliyev Fondunun dəstəyi ilə son 2 ildə Yardımlıda 41 məktəb tikilib] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 26 aprel. - S.5.
243. **Yardımlı zirvələrdə qərar tutan gözəllik:** [Yardımlının sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 7 fevral. - S.6.
244. **Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatında ilk yarımilə yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 18 avqust. - S.5.
245. **Yüksək tibbi təchizat səhiyyə xidmətini daha da yaxşılaşdırır:** [Lənkəranda yeni açılmış Müalicə Diagnostika

Mərkəzi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2007. - 6 aprel. - S.5.

2008

246. **Ağsaqqallar Şurası şəhər ictimaiyyətinin fəal qanadıdır:** [Sumqayıt şəhər Ağsaqqallar Şurasının fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 20 avqust. - S.3.
247. **63 il yol gələn şöhrət...:** [Böyük Vətən müharibəsi iştirakçısı Ağadadaş Səmədov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 9 iyul. - S.7.
248. **Astara: aqrar sahəyə qayğı əhalinin güzəranını yaxşılaşdırır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 28 avqust. - S.4.
249. **Astara: inkişafın yeni mərhələsi başlanıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 12 aprel. - S.5.
250. **Azərbaycan - Almaniya birgə müəssisəsi Sumqayıtda nümunəvi fəaliyyət göstərir:** [1999-cu ildən fəaliyyət göstərən “ADES” Azərbaycan-Almaniya Birgə Müəssisəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 sentyabr. - S.7.
251. **Biləsuvar: qədim yurdu yeni növrəgi:** [Biləsuvar rayonunun sosial-iqtisadi, mədəni inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 18 mart. - S.5.
252. **Biləsuvar: taxıl əkini ilbəl artır:** [Cari ildə bu rayonun taxıl məhsulu yerli əhalinin üç illik tələbatı qədər olacaq] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 22 may. - S.6.
253. **Biləsuvar: tərəqqiyə yeni töhfələr verilir:** [Biləsuvar rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 noyabr. - S.5.
254. **Biləsuvarda seçkilərə ciddi hazırlıq gedir:** [Biləsuvar rayonunda növbəti prezident seçkiləri ilə əlaqədar ictimai-siyasi fəallıq xeyli yüksəlmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 6 sentyabr. - S. 4.
255. **“Bir nəgmə toxumu basdırdım yerə...”:** [Lerikin sosial-

- iqтisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 5 sentyabr. - S.4.
256. **Bölgələrin qış qayğıları:** [Neftçala və Masallı rayonlarının qış hazırlıqları] /Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.-2008.-23 dekabr.-S. 5.
257. **“Bu işdə yorulmaq yoxdur”:** [“Halay” folklor mahnı və rəqs ansamblının bədii rəhbəri “Əməkdar mədəniyyət işçisi” Lətifə Mövsüмова haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 28 noyabr. - S.4.
258. **Cəlilabad: aqrar sahə sürətlə inkişaf edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 25 iyun. - S.5.
259. **Cəlilabad: gözəlliklər məskəni:** [Cəlilabad rayonunun inkişafı haqqında] /Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 20 mart. - S.8.
260. **Cəlilabad: inkişafın yeni mərhələsi başlanır:** [Cəlilabad rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 25 noyabr. - S.5.
261. **Cəlilabad: Qanunçuluq qətiyyətlə qorunur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 18 dekabr. - S.6.
262. **Cəlilabadda bayram tədbiri keçirilib:** [Ədliyyə işçilərinin peşə bayramına həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 noyabr. - S.6.
263. **Cəlilabadda iməclik:** [15 iyun - Milli Qurtuluş Günü ilə əlaqədar keçirilən iməclik haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 7 iyun. - S.6.
264. **Cəlilabadda zona müşavirəsi:** [Ulu öndər Heydər 85 illik yubileyinə həsr olunmuş zona müşavirəsi] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 aprel. - S.5.
265. **Cəlilabadlılar rayonun sosial-iqtisadi inkişafından qürur duyurlar** /Ə. Nəcəfxanlı// Xalq qəzeti. -2008. - 7 oktyabr. - S.5.
266. **Cənub bölgəsində turizm sektoru sürətlə inkişaf edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 12 iyun. - S.7.

267. **Cənub bölgəsinin qış qayğıları** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 16 dekabr. - S.4.
268. **“Dağlar vüqarlanır sən oxuyanda”**: [Muğam ifaçısı Ruzə İbişova haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 7 dekabr. - S.7.
269. **Dağların qoynunda bir şəhər vardı**: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyevin imzaladığı 13 iyun 2008-ci il tarixli Qanuna əsasən Lerik rayonunun mərkəzi Lerik qəsəbəsinə şəhər statusu verilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 11 iyul. - S.6.
270. **“Dağların söz xəzinəsi”**: [Texnika elmləri namizədi İlham Əhmədovun doğulub boya başa çatan şair və naşirlərin əsərlərindən nümunələrin toplanıb çap olunduğu “Dağların söz xəzinəsi” adlı almanaxın təqdimat mərasimi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 13 yanvar. - S.6.
271. **Dairə və məntəqə seçki komissiyaları prezident seçkilərinə hazırlaşır**: [Sumqayıt şəhərinin seçki məntəqələrində prezident seçkilərinə hazırlıq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 18 iyul. - S.4.
272. **Dini mövzuda seminar-trening**: [Sumqayıtdakı Ü. Hacıbəyov adına “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında Dini Qurumlarla İş üzrə Dövlət Komitəsinin təşəbbüsü ilə keçirilən seminar-trening haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 30 mart. - S.5.
273. **Ənənəyə söykənən, sabaha boylanın poeziya**: [Zirəddin Qafarlının “Hardasan, ömrüm-günüm” kitabının təqdimatı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 27 dekabr. - S.8.
274. **“Günlərimiz bir-birindən şən keçir”**: [Sumqayıt məktəblərində istirahət düşərgələri fəaliyyət göstərir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 15 iyul. - S.7.
275. **Halallığa tapınan sahibkar qadın**: [Cənub bölgəsinin sahibkar qızı Zərrintac İsmayılova haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı //

Xalq qəzeti. - 2008. - 21 oktyabr. - S.5.

276. **Həmişə xalqla birlikdə:** [Azərbaycan polisinin yaranmasının 90 illiyi münasibətilə Yardımlı şəhər stadionunda polis şöbəsi şəxsi heyətinin keçirdiyi parad haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 9 iyul. - S.7.
277. **İş də var, qazanc da, rahatlıq da:** [Sumqayıtdakı “Azkompozit” zavodu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 1 fevral. - S.4.
278. **“Qapımız hər kəsə açıqdır”** [Masallı Rayon İcra Hakimiyyətinə vətəndaşların qəbulu məsələsinə ciddi yanaşılır] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 3 iyul. - S.5.
279. **Qocaman məktəbin gənc direktoru:** [Masallı rayonunun Digah məktəbinin direktoru Nailə Əsədullayevanın Azərbaycan qadınlarının III qurultayında iştirakı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 22 oktyabr. - S.4.
280. **Lerik: Yollar zirvələrə aparır:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 2 mart. - S.6.
281. **Lerikdə elmi-praktik konfrans:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 85 illik yubileyinə həsr olunmuş elmi-praktik konfrans haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 10 may. - S.11.
282. **Lerikdə yubiley tədbirləri:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin 85 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 6 may. - S.10.
283. **Leriklilər ulu öndərin xatirəsini ehtiramla yad edirlər:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin anım gününə həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 13 dekabr. - S.7.
284. **Lənkəran: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı //

Xalq qəzeti. - 2008. - 10 iyun. - S.7.

285. **Lənkəran bölgələrin inkişafının ideal nümunəsidir:** [Lənkəranın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 4 noyabr.
286. **Lənkəranda bayram sevincləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 30 dekabr. - S.13.
287. **Ləziz xörəklər ustası:** [Aşpaz Hüsniyar Davudov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 noyabr. - S.6.
288. **Masallı: bütün sahələrdə qazanılan uğurlar fərah doğurur:** [Masallı rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 27 sentyabr. -S.13.
289. **Masallı: gündən-günə gözəlləşən diyar:** [Masallı rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 8 aprel. - S. 4.
290. **Masallı: idman ənənələri yaşayır:** [Masallıda idmanın inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.-2008.-29 avqust. - S.4.
291. **Masallı: kəndlərin də siması dəyişir, gözəlləşir:** [Masallıda 2008-ci ilin I-rübünün yekunlarına həsr olunmuş ümumrayon müşavirəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 aprel. - S.6.
292. **Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 28 fevral. - S.6.
293. **Masallı xəbərləri:** ["İnsan alveri və zorakılıqla mübarizə hər birimizin işidir" devizi altında keçirilən təşviqat kompaniyası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.- 2008. - 18 may. - S.5.
294. **Masallıda prezident seçkilərinə ciddi hazırlıq gedir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 27 iyul. - S.3.
295. **Masallıda yeni elektron ATS açılıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 7 dekabr. - S.4.
296. **Masallıda yubiley tədbiri:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin 85 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə.

Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 4 may. - S.7.

- 297. Məqsəd əhalini fasiləsiz elektrik enerjisi ilə təmin etməkdir:** [“Sumqayıtelektrikşəbəkə” ASC enerji təsərrüfatı-nı yenidən qurur] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 9 avqust. - S.4.
- 298. Neftçala: nəticələr fərəh doğurur:** [Ötən ilin yekunları və cari ildə qarşıda duran vəzifələrlə bağlı Neftçalada keçirilən hesabat yığıncağı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 19 fevral. - S.5.
- 299. Neftçala: uğurlar fərəh doğurur:** [2008-ci il I-rübün yekunlarına həsr olunmuş hesabat yığıncağı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 26 aprel. - S.10.
- 300. Neftçala: zəhmət sığal çəkir onun hüsnünə:** [Neftçalanın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 18 mart. - S.5.
- 301. Neftçala seçkilərə tam hazırdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 11 oktyabr. - S.7.
- 302. Obyektiv yanaşma səmərəsiz qalmır:** [Lerik rayonunda vətəndaşların müraciətinə böyük diqqət göstərilir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 10 aprel. - S.5.
- 303. Real həyatın bədii ifadəsi:** [Sumqayıt şəhər “İstedad” liseyində yazıçı-jurnalist Varisin “Sonuncu ölən ümidlərdi” kitabının təqdimatı keçirilib] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 13 noyabr. - S.7.
- 304. Sanitariya mədəniyyəti yüksəlir:** [Masallı rayonunda aparılan sanitariya-gigiyena işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 1 noyabr. - S.6.
- 305. Sosial sahəyə dövlət qayğısı günbəgün güclənir:** [Əmək və Əhəlinin Sosial Müdafiəsi naziri Füzuli Ələkbərov Lənkəranda sosial müdafiə mərkəzinin, 9 saylı bölgə üzrə Dövlət Əmək Müfəttişliyinin və Əlillərin Sosial Müdafiəsi Baş İdarəsinin yeni

- inşa edilmiş inzibati binaları ilə tanış olmuş-dur] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 10 oktyabr. - S.5.
306. **Sumqayıt: hər sahədə uğur var:** [İllik hesabat yığıncağı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 5 mart. - S.7.
307. **Sumqayıt: kompleks sanitar-gigiyenik tədbirlər səmərə verir:** [Yay mövsümü ilə əlaqədar epidemioloji xəstəliklərin yayılma və çoxalmasının qarşısının alınması məqsədilə şəhərdə aparılar dezinfeksiya işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 3 avqust. - S.4.
308. **Sumqayıt hadisələri: Planlı təxribatın görünən və görünməyən tərəfləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 16 fevral. - S.5.
309. **Sumqayıt hadisələri xarici dillərdə buraxılan kitablarda** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 14 mart. - S.5.
310. **Sumqayıt məktəbliləri şanlı yubileyi layiqincə qeyd edirlər:** [Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin yaranmasının 90 illiyi münasibətilə “Təfəkkür” liseyində keçirilən tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 30 may. - S.6.
311. **Sumqayıtda maraqlı görüş:** [Səməd Vurğun adına Sumqayıt Mərkəzi Kitabxanasında keçirilən “Çağdaş uşaq ədəbiyyatı-nın mənzərəsi” mövzusunda həsr edilmiş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 7 mart. - S.5.
312. **Sumqayıtda prezident seçkilərinə hazırlıq yüksək səviyədədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. -9 sentyabr.-S. 5.
313. **Sumqayıtın “yaşıl ada”sında:** [Sumqayıtın Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 18 iyul. - S.4.
314. **Sumqayıtlı alimin sanballı araşdırması:** [İqtisad elmləri namizədi Şəfa Tiflis oğlu Əliyevin “Xüsusi iqtisadi zonaların təşkili problemlərivə inkişaf perspektivləri” monoqrafiyası haqqında] /Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2008. - 6 avqust. - S.6.

315. **Sumqayıtlı məzunların növbəti uğuru fərəh doğurur:** [Sumqayıt Şəhər Gənclər və İdman Baş İdarəsində 650-dən çox balla tələbə adını qazanmış məzunlarla ənənəvi görüş] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 4 sentyabr. - S.5.
316. **Şəhid boksçunun xatirəsinə həsr olunan turnir keçirilib:** [Sumqayıtdakı Mehdi Hüseynzadə adına şəhər stadionunda Qarabağ uğrunda gedən döyüşlərdə şəhid olmuş boksçu Arif Allahverdiyevin xatirəsinə həsr olunmuş turnir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 11 noyabr. - S.8.
317. **Şərəfli peşənin layiqli təmsilçisi:** [Səbail rayonundakı 7 saylı məktəbin müəllimi Zinnun Zərbəliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 19 noyabr. - S.7.
318. **Təhsil millətin gələcəyini təmin edir:** [Biləsuvar daşında bu sahəyə diqqət ilə güclənir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 9 oktyabr. - S.5.
319. **Tükənməz söz xəzinəsi:** [Yardımlıda Sahib Əliyevin rəhbərlik etdiyi “Açıq dünya” nəşriyyatında çap olunmuş “Dağların söz xəzinəsi” ədəbi almanaxı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 21 iyun. - S.7.
320. **Uğurlu yekunlar, nikbin perspektivlər:** [Neftçala, Cəlilabad, Masallı rayonlarının 2007-ci ilin yekunları haqqında hesabat yığıncağı] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 25 yanvar. - S.4.
321. **Üç saat bayatı sehidə:** [Musiqili Komediya Teatrında keçirilən “Bayatı ruzigarı” tədbiri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 22 oktyabr. - S.6.
322. **Vətəndaşların heç bir müraciəti diqqətsiz qalmır:** [Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyətinin vətəndaşlara göstərdiyi qayğı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 13 may. - S.11.
323. **Vətəndaşların müraciətləri həssaslıq tələb edir:** [Cəlilabad Rayon İcra Hakimiyyəti vətəndaşların müraciətlərinə

baxılmasını ciddi nəzarətdə saxlayır] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 3 iyun. - S.6.

324. **“Vətəni qürbətdə yaşadanlar”:** [Əli Rafiqin “Vətəni qürbətdə yaşadanlar” adlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 26 noyabr. - S. 7.
325. **Yardımlı: göz görür, könül sevinir:** [Yardımlı rayonunun sosial-mədəni inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 4 mart. - S.6.
326. **Yardımlı xəbərləri:** [Rayonda gedən quruculuq işləri və mədəni tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 10 iyun. - S.6.
327. **Yardımlının gədiyinə varanda:** [İlham Cankişioğlunun “Yardımlı - Mənim doğma diyarım” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 27 yanvar. - S.5.
328. **Yeddi not üstündə gözəlləşən dünya:** [Masallının musiqi ocağı uşaq incəsənət məktəbidir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 31 yanvar. - S.7.

2009

329. **Astara: çəkilən zəhmət fərəhli nəticələr verir:** [Astara rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 18 mart. - S.4.
330. **Astara: göz görür, könül sevinir:** [Astara rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 2009. - 24 oktyabr. - S.6.
331. **“Baxdıqca hər yana qəlbə xoş gəlir”:** [Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi münasibətilə keçirilən təntənəli tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 22 noyabr. - S. 3.
332. **Bələdiyyə seçkiləri beynəlxalq standartlara uyğun şəraitdə keçirilmişdir:** [Neftçala, Biləsuvar, Masallı, Yardımlıda bələdiyyə seçkiləri yüksək fəallıq və mütəşəkkilliklə keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 25

dekabr. - S.7.

333. **Biləsuvar: mövcud potensial əhalinin güzəranının daha da yaxşılaşdırılmasına yönəlmişdir:** [2008-ci ilin yekunları və cari ildə qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş hesabat yığıncağı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009.- 26 fevral. - S.10.
334. **Biləsuvar da bayram təntənələri:** [Qələbə günü və ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 86-cı ildönümünə həsr olunmuş tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 may. - S.9.
335. **Bir şahmat məktəbinin uğurları:** [Masallı Rayon Təhsil Şöbəsinin nəzdində yaradılmış uşaq-gənclər şahmat məktəbinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 25 yanvar. - S.6.
336. **Bir şair yaşayır ürəyimizdə:** [Əliağa Aslanın ədəbi yaradıcılığı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2009. - 2 dekabr. - S.7.
337. **Bir ürəkdə min can kimi...:** [İki əsrdən bəri Cəlilabadda yaşayan ruslar haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 10 oktyabr. - S.5.
338. **Cəlilabad: uğurlar artır, inam güclənir:** [Cəlilabad rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 11 noyabr. - S.6.
339. **Cəlilabad: Tərəqqinin yeni mərhələsinə keçid üçün etibarlı zəmin yaradılıb:** [Cəlilabadda aparılan abadlıq-quruculuq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009.- 4 mart. - S.7.
340. **Cəlilabad polisi peşə bayramını uğurlarla qeyd etdi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 4 iyul. - S.7.
341. **Cəlilabadda qaz təsərrüfatı işçilərinin peşə bayramı qeyd edilib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 18 iyun. - S.4.

342. **Cəlilabadda unudulmaz gün:** [Növbəti dərs ilinin yekunlaşması ilə əlaqədar olaraq Cəlilabad rayonunda keçirilən “Son zəng” mərasimləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 31 may. - S.6.
343. **Cəlilabadda ümumrayon iməliyi :** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 86-cı ildönümü ilə əlaqədar olaraq rayonda keçirilən ümumrayon iməliyi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 3 may. - S.6.
344. **Corat qəsəbəsi: dünən və bu gün** / Ə Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 oktyabr. - S.7.
345. **Gənclik şəhəri qışı necə keçirir?:** [Sumqayıt şəhərinin qış hazırlıqları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009.- 14 yanvar. - S.6.
346. **Hər gün bayram ovqatında:** [Cəlilabad rayonunda rabitə xidməti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 6 dekabr. - S.6.
347. **“İdrak” məktəb-liseyində yubiley tədbiri:** [Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyinə həsr olunmuş ədəbi-bədii gecə keçirilmişdir]/Ə.Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.-2009.-18 noyabr.- S.8
348. **Könüllər şadlandı bu səxavətdən:** [Masallı rayonunda 1 Oktyabr - Beynəlxalq Ahıllar günü münasibətilə tədbirlər keçirilir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 2 oktyabr. - S.4.
349. **“Qanadlandıq uçmağa”:** [Sumqayıtın 60 illiyi ilə bağlı şəhər məktəblilərinin şeir və rəsmlərindən ibarət eyniadlı almanaxın Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin Natəvan klubunda keçirilən təqdimat mərasimi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 17 aprel. - S.7.
350. **“Qanadlandıq uçmağa”:** [Sumqayıtın 60 illiyi ilə bağlı şəhər məktəblilərinin şeir və rəsmlərindən ibarət eyniadlı almanaxın Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin Natəvan klubunda keçirilən

- təqdimat mərasimi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sumqayıt. - 2009. - 18 aprel. - S.3.
351. **Qış qapını kəsməmiş...:** [Astara rayonunun qış mövsümünə hazırlığı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 8 dekabr. - S.5.
352. **“Qızlar, halaya gəlin, halaya...”:** [“Halay” folklor xalq kollektivinin 50 yaşı var] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 2 iyul. - S.7.
353. **“Qoy, günü ağ olsun bu yağan qarın...”:** [Cəlilabad və Biləsuvar rayonlarının qış qayğıları] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 13 yanvar. - S.4.
354. **Layiqli kadrları ilə tanınan kollecin yubileyi:** [Sumqayıt Dövlət Texniki Kollecinin 50 illik yubileyinin keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 22 oktyabr. - S. 7.
355. **Lerik: günbəgün abadlaşan, gözəlləşən diyar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 16 iyul. - S.7.
356. **Lerik: nailiyyətlər davamlı xarakter almışdır:** [Lerik rayonunun 2009-cu ilin birinci yarısının sosial-iqtisadi inkişafının yekunlarına həsr olunmuş iclas haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 avqust. - S.4.
357. **Lerik: zamanla ayaqlaşan inkişaf:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafına həsr olunmuş yığıncaq haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 1 mart. - S.6.
358. **Lənkəran: inkişaf davamlı xarakter daşıyır:** [Lənkəran rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 18 noyabr. - S.5.
359. **Lənkəran: səhiyyə sistemi inkişaf yolunda** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 10 iyul. - S.6.
360. **Lənkəran: yeniləşən, müasirləşən diyar:** [Lənkəranın sosial-

iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2009. - 5 mart. - S.5.

- Lənkəranda bayram təntənələri:** [Dünya azərbaycanlıları-nın həmrəylik günü və Yeni il münasibəti ilə Lənkəranda keçirilən bayram tədbiri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 31 dekabr. - S.10.
361. **Lənkəranda seminar-müşavirə:** [Dövlət Torpaq və Xəritəçəkmə Komitəsinin Lənkəranda torpaq hərrac və müsabiqələri mövzusunda zona-seminar müşavirəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 1 fevral. - S.6.
362. **Lənkəranlılar ulu öndərin xatirəsini ehtiramla yad etmişlər:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 86-cı ildönümü ilə əlaqədar Lənkəranda keçirilən silsilə tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 may. - S.9.
364. **Masallı: Bura məskənidir gözəlliklərin:** [Masallının sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 1 sentyabr. - S.4.
365. **Masallı: görülməli bütün işlər sosial-iqtisadi inkişafın sürətləndirilməsinə xidmət edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 6 mart. - S.6.
366. **Masallı: iqtisadiyyatın inkişafı özəl sektorla sıx bağlıdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 22 yanvar. - S.4.
367. **Masallı: sosial siyasət fərqli nəticələr verir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 23 iyun. - S.5.
368. **Masallı: təhsildə keyfiyyət amilinə üstünlük verilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 6 yanvar. - S.4.
369. **Masallı: yekunlar uğurlu, qarşıda duran vəzifələr önəmlidir:** [Masallı rayonunda ilin birinci rübündə sosial-iqtisadi inkişafın yekunları və qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş iclas haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 5 may. - S.6.

370. **Masallı: yeni Dövlət Proqramı sürətli sosial-iqtisadi inkişafa təminat verir** / Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.-2009.-18 aprel.S.6.
371. **Masallıda dörd məktəb istifadəyə verilmişdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 17 sentyabr. - S.6.
372. **Masallıda inkişafın yeni mərhələsi:** [Masallıda cari ilin doqquz aylıq sosial-iqtisadi inkişaf göstəricilərinə həsr olunmuş müşavirə haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 25 oktyabr. - S.4.
373. **Masallıda leysan yağışlarının vurduğu ziyan aradan qaldırılır** / Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.-2009.-15oktyabr. - S.7.
374. **Mədəniyyət sahəsinin uğurları layiqincə qiymətləndirilib:** [Sumqayıtdakı Səməd Vurğun adına mərkəzi kitabxanada Mədəniyyət və Turizm Nazirliyinin keçirdiyi kollegiya iclasında müzakirə olunan məsələlərlə bağlı tədbir keçirilib] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 9 dekabr. - S.8.
375. **“Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı - Sumqayıt”:** [Sumqayıtın 60 illik yubileyi münasibəti ilə nəşr olunmuş “Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı - Sumqayıt” adlı kitab haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 19 dekabr. - S.8.
376. **“Məhkəməyə etimad” layihəsinin uğurlu tətbiqi:** [Cəlilabad Rayon Mədəniyyət Evində Müvəkkil Hüquq Mərkəzinin Azərbaycanda ilk dəfə həyata keçirilən “Məhkəməyə etimad” layihəsinin ilkin nəticələrinə həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 25 iyun. - S.7.
377. **Min bir dərdin dərmanıdır İstisu:** [Masallı rayonunun Qərblər kəndi yaxınlığındakı İstisu “Fatimeyi-Zəhra” Şəfa Sanatoriyası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 2 avqust. - S.5.
378. **Neftçala: gözəlliklər göz oxşayır** [Neftçalada gedən quruculuq, abadlıq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. -

5 sentyabr. - S.4.

379. **Neftçala: Kürlə Xəzər qovuşan yer gözəldir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 2 iyun. - S.5.
380. **Neftçala: Mavi Xəzərin aynasında gözəlliklər şəhəri:** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 noyabr. - S.5.
381. **Neftçala qışa necə hazırlaşır?:** [Neftçalada payız-qış mövsümü ilə əlaqəli aparılan işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 16 oktyabr. - S.5.
382. **“O Məmməddi-çəsmə kimi çağlayar...”:** [Şair Məmməd Aslan haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 23 dekabr. - S. 10.
383. **“Önündə baş əydim, əziz müəllim...”:** [Lənkəranda təntənə ilə qeyd olunan Beynəlxalq Müəllimlər Günü haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009.- 6 oktyabr. - S.4.
384. **Riyazi təhsil üçün dəyərli monoqrafiya:** [Mönsüm Alışovun I-VI siniflər üçün nəzərdə tutulmuş “Həndəsənin hazırlıq kursunun tədrisi problemləri və onların həlli yolları” adlı monoqrafiyası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 3 dekabr. - S.7.
385. **Səhiyyə işçilərinin peşə bayramı Masallıda uğurlarla qeyd edilib:** [17 iyun tibb işçiləri günü münasibəti ilə Masallıda keçirilən bayram tədbiri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 19 iyun. - S.6.
386. **“Sonuncu büt”:** [S. Vurğun adına Sumqayıt Şəhər Mərkəzi Kitabxanasında yazıçı Əyyub Qiyasın eyniadlı kitabının müzakirəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 19 may.- S.7.
387. **Su aydınlığına qovuşan qəsəbə:** [Hacı Zeynalabdin qəsəbəsində aparılan abadlıq-quruculuq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 20 oktyabr. - S.7.
388. **Sumqayıt: altmış yaşlı gənclik şəhəri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq

qəzeti. - 2009. -15 fevral. - S.5.

- 389. Sumqayıt: arzuların şəhəri:** [Sumqayıtın 60 illik yubileyi ərəfəsində şəhər mədəniyyətinin tarixi və bu günü haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 8 iyul. - S.5.
- 390. Sumqayıt: günbəgün gözəlləşən müasir şəhər:** [Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi münasibəti ilə şəhərdə aparılan sosial-iqtisadi, mədəni quruculuq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı; S. Quliyev // Xalq qəzeti. - 2009. - 30 avqust. - S.7.
- 391. Sumqayıt: inkişaf dinamik xarakter almışdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009.- 12 fevral. - S.5.
- 392. Sumqayıt: qarşıda duran vəzifələr müəyyənləşmişdir:** [Sumqayıtın 60 illik yubileyinin keçirilməsi ilə bağlı şəhərdə görülmən işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 25 oktyabr. - S.3.
- 393. Sumqayıt: layihələr inkişafın sürətləndirilməsinə xidmət edir:** [Sumqayıtda ilin birinci yarısının yekunlarına həsr olunmuş iclas haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 28 iyul. - S.5.
- 394. Sumqayıt: profilaktik tədbirlərin səmərəsi artır:** [Sumqayıtda sanitariya nəzarətinin gücləndirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 1 avqust. - S.5.
- 395. Sumqayıt: sosial-iqtisadi inkişaf və nailiyyətlər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 17 may. - S.7.
- 396. Sumqayıt: təhsildə davamlı inkişaf** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 28 aprel. - S.7.
- 397. Sumqayıt: təhsildə uğurlar davamlı xarakter daşıyır:** [Sumqayıt şəhər icra hakimiyyətinin başçısı Vəqif Əliyevin ali məktəblərə qəbulda 600-dən yuxarı bal toplayan gənclərlə görüşü haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 12 sentyabr. - S.4.

398. **Sumqayıt gənclər şəhəridir:** [Sumqayıtlı gənclərin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 9 iyun. - S.5.
399. **“Sumqayıt qanadlı nəğməyə bənzər”:** [Sumqayıtın 60 illiyi ilə əlaqədar “Ən yaxşı mahnı” müsabiqəsi] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 12 noyabr. - S.6.
400. **Sumqayıt səhiyyəsi: 60 illik inkişaf yolu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009.- 12 mart. - S.6.
401. **Sumqayıtda pedaqoji kadr hazılığına böyük diqqət yetirilir:** [Müəllimlər İnstitutunun Sumqayıt filialının fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 27 oktyabr. - S.6.
402. **Sumqayıtda seçkilərin yüksək səviyyədə keçirilməsi üçün hər cür şərait yaradılıb:** [23 dekabrda keçiriləcək bələdiyyə seçkiləri ilə bağlı görülmə işlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 20 dekabr. - S.4.
403. **Sumqayıtın 60 illiyinə həsr edilmiş poçt markası buraxılıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 15 iyul. - S.8.
404. **Sumqayıtın yubileyinə poetik töhfələr:** [Sumqayıta həsr edilmiş şeirlərdən ibarət “Həzin nəğmələrdə yaşayan şəhər” adlı poeziya toplusu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sumqayıt. - 2009. - 7 noyabr. - S.8.
405. **Sumqayıtlılar öz iradələrini demokratiya şəraitində bəyan etdilər:** [18.03.2009-cu il tarixində keçirilən Azərbaycan Respublikasının Konstitusiyasına əlavələr və dəyişikliklər edilməsi üzrə ümumxalq referendumunda sumqayıtlıların iştirakı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 19 mart. - S.4.
406. **Şair alov kimi, atəş kimidir...:** [Şair Əsrəf Veysəllinin “Ürəyim Allah evidir kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 28 fevral. - S.8.
407. **Şairlə görüş:** [Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi ərəfəsində xalq şairi, millət vəkili Sabir Rüstəmxanlı ilə görüş haqqında] /

Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 4 iyun. - S.6.

- 408. Şəhidlərin abidə kompleksi ucaldılıb:** [Biləsuvar rayonunun Xırmandalı kəndindəki 2 saylı məktəbin qarşısında 20 yanvar şəhidlərinin xatirəsinə həsr olunmuş abidə kompleksi ucaldılıb] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 18 yanvar. - S.2.
- 409. Təcrübə ilə elmi təfəkkürün vəhdəti:** [İqtisadçı-alim Şəfa Əliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 17 sentyabr. - S.6.
- 410. Turizm Yaşıl tacın naxşıdır “Təbəssüm”:** [Lerik rayonunun “Təbəssüm” turizm-istirahət və əyləncə mərkəzi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 22 may. - S.5.
- 411. Uğur dolu ömür yolu:** [Masallı rayonunun qocaman müəllimlərindən biri olan İltifat Abdinov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 26 may. - S.11.
- 412. Ulu öndərin xatirəsi Sumqayıtda böyük ehtiramla yad edilib:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin vəfatının altıncı ildönümü ilə bağlı keçirilən anım tədbiri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 15 dekabr. - S.4.
- 413. Ulu öndərin Sumqayıta tarixi səfərini şəhər sakinləri ehtiramla xatırlayırlar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 5 aprel. - S.4.
- 414. Üzlərdə təbəssüm, qəlblərdə sevinc...:** [“Uşaq ili” çərçivəsində Lənkəranda rəngarəng tədbirlər keçirilir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 23 aprel. - S.11.
- 415. Viləşçay su anbarı məhsuldarlıq mənbəyidir:** [Masallı rayonunda aqrar sahənin inkişafında mühüm rol oynayan Viləşçay Su Anbarı İstismar İdarəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 iyul. - S.8.
- 416. Yada düşür xatirələr...:** [İki dəfə respublika Ali Sovetinə deputat seçilmiş, uzun illər müxtəlif rayonlarda rəhbər

vəzifələrdə çalışmış Bəxtiyar İslamov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 12 iyul. - S.7.

- 417. Yaradan əllərin möcüzələri:** [Sumqayıt şəhərinin abadlaşmasında əməyi olan “Ximekspress-2000” şirkətinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 1 noyabr. - S.5.
- 418. Yardımlı: zirvələr yaxın görünür:** [Yardımlı rayonunun 2008-ci idə sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 18 fevral. - S.6.
- 419. Yaşıl tacın naxışdır “Təbəssüm”...:** [Lerik rayonunda yerləşən “Təbəssüm” istirahət-əyləncə mərkəzi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 22 may. - S.5.
- 420. Yurd həsrətindən qaynaqlanan vüsəl ümidli poeziya:** [Əvəz Mahmud Lələdağın “Sənə sözüm var” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 noyabr. - S.7.
- 421. Zirvələrdə qərar tutan gözəllik:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 5 noyabr. - S.5.

2010

- 422. Ağalar İdrisoğlunun “Vidən mühakiməsi”:** [Ağalar İdrisoğlunun eyni adlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 15 yanvar. - S.7.
- 423. Astara: hər guşəsi bir naxışdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 25 aprel. - S.5.
- 424. Astara: Uğurlar ilbəl artır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 12 fevral. - S.8.
- 425. Astara: uğurların təməlində böyük zəhmət dayanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 22 oktyabr. - S.6.
- 426. Bayatılarımız şairin gözü və sözü ilə:** [Məmməd Aslanın “Bayatı ruzgarı” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2010. - 6 may. - S.7.

427. **Biləsuvar: Dövlət proqramı uğurla icra olunur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 3 iyun. - S.5.
428. **Biləsuvar: ilbəl gözəlləşən diyar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 17 mart. - S.5.
429. **“Bura məskənidir gözəlliklərin...”**: [Masallı rayonu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 4 mart. - S.6.
430. **Cəlilabad: arzular reallığa çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 19 oktyabr. - S.6.
431. **Cəlilabad - çiçək açan arzu, murad...** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 5 sentyabr. - S.6.
432. **Cəlilabad: regional inkişafın bariz nümunəsi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 20 mart. - S.7.
433. **Cəlilabad sürətli inkişaf yolundadır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 5 iyun. - S.4.
434. **Ədəbi fikrin yeni üfüqləri**: [Filologiya elmləri doktoru Vaqif Yusiflinin yeni çapdan çıxmış “Rəsul Rza və müasir Azərbaycan poeziyası” adlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 26 avqust. - S.6.
435. **Ərkivan nümunəvi qəsəbəyə çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 3 fevral. - S.4.
436. **“Foto Məqsəd Quliyevindir”**: [“Sumqayıt” qəzetinin fotoqrafı Məqsəd Quliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 11 aprel. - S.6.
437. **Kür qırağı seyrangaha çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 5 avqust. - S.4.
438. **Qadınlar dünyanın təbəssümüdür** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 7 mart. - S.4.
439. **Qəhrəmanın yubiley tədbiri**: [Sovet İttifaqı Qəhrəmanı Həzi Aslanovun 100 illik yubileyi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 23 yanvar. - S.6.

440. **Qış gününün isti xatirələri:** [Şair Novruz Nəcəfoğlunun “Bir qış gününün xatirəsi” adlı kitabının çapdan çıxması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 11 iyul. - S.5.
441. **“Qoynu qucaq-qucaq nurdu Lənkəran”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 18 may. - S.7.
442. **Lerik: baxıb cəlalına sevinir dağlar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 20 aprel. - S.6.
443. **Lerik: daha bir uğurlu ilə yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 21 fevral. - S.6.
444. **Lerik: gələcək uğurların möhkəm təməli** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 15 may. - S.5.
445. **Lerik: qayğı yeni qələbələrlə ruhlandırır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 1 iyul. - S.5.
446. **Lerik: zəngin tarixi var, gözəl növrəği...** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 6 yanvar. - S.6.
447. **Lerikdə görülən işlər fərəh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 30 yanvar. - S.7
448. **Lerikdə ilin birinci yarrisinin yekunları nikbinlik yaradır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 6 avqust. - S.5.
449. **Lənkəran: inkişaf davamlı xarakter daşıyır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 6 aprel. - S.6.
450. **Lənkəran: könül fərəhlənir gözəlliyindən** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 3 avqust. - S.6.
451. **Lənkəran: qədim diyarın yeni növrəği** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 25 fevral. - S.6.
452. **Lənkəran: regional inkişafın uğurlu modeli** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 9 iyul. - S.6.
453. **Lənkəran Dövlət Universitetində konfrans:** [Heydər Əliyevin anım gününə həsr olunmuş “Heydər Əliyevin elm və təhsil strategiyası” adlı konfrans haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 15 dekabr. - S.6.

454. **Lənkəranda şəhidlərin xatirəsi ehtiramla yad edilib:** [20 Yanvar faciəsinin 20-ci ildönünü münasibəti ilə] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 21 yanvar. - S.7.
455. **Masallı: Ərazi nümayəndəlikləri hesabat verir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 27 yanvar. - S.5.
456. **Masallı: hər ilin tarixdə öz izi qalır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 28 dekabr. - S.7.
457. **Masallı: inkişafın aydın üfüqləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 14 aprel. - S.6.
458. **Masallı: insanların sağlamlığı naminə:** [Masallı rayonundakı Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 25 iyul. - S.4.
459. **Masallı: nailiyyətlər ildən-ilə artır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 16 fevral. - S.6.
460. **Masallı: taxılçılığa maraq artırılır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 2 oktyabr. - S.6.
461. **Masallıda Dövlət Bayrağı Meydanının açılış mərasimi olub** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 11 noyabr. - S.6.
462. **Masallıda ekoloji tədbirlərə diqqət artırılıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 11 mart. - S.5.
463. **Masallıda hamı onlara inanır və etibar edir:** [Söhbət yüksək səhiyyə xidməti ilə tibb işçilərinin etimadını qazanan tibb işçilərindən gedir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 22 iyun. - S.1.
464. **Masallıda ilin birinci yarısının yekunları müzakirə olundu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 29 iyul. - S.5.
465. **Masallıda yüksək bayram ovqatı:** [Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin 92-ci ildönümü haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 28 may. - S.7.
466. **Məmməd Aslan: “Şairliyi bahardan, bənövşədən öyrən-**

- dim...”:** [Əməkdar incəsənət xadimi, şair Məmməd Aslan haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 3 fevral. - S.7.
- 467. Məmməd Aslan: “Şairliyi bahardan, bənövşədən öyrəndim...”:** [Əməkdar incəsənət xadimi, Məmməd Aslanın “Bayatı rüzgarı” kitabının çapdan çıxması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 25 aprel. - S.8.
- 468. Mərhəmət və humanizm prinsipləri əsasında:** [Azərbaycan Qızıl Aypara Cəmiyyətinin 90 illiyi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 11 fevral. - S.7.
- 469. Musiqili gül çələngi:** [Fotojurnalist Rafiq Salmanovun “Mənim könlüm deyir ki...” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2010. - 17 iyun. - S.7.
- 470. Neftçala: adi rayon mərkəzi müasir şəhərə çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 4 aprel. - S.5.
- 471. Neftçala: Kür axarı, Xəzər genişliyi:** [Ulu öndərin bu rayona qayğısı minnətdarlıqla xatırlanır] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 8 may. - S.9.
- 472. Neftçala: təhsil sahəsində uğurların təməlinə həm də məktəblərə qayğı dayanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 10 oktyabr. - S.6.
- 473. Neftçala: uğurlar artdıqca həyat gözəlləşir:** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 17 fevral. - S.5.
- 474. “Onunçün öyrətdim ki, əlimi bu sənətə...”:** [İqtisadi rayonların texniki peşə təhsilli şəbəkəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 2 noyabr. - S.6.
- 475. Sabirabad: əzmkarlıq, işgüzarlıq uğurların təməlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 17 fevral. - S.4.
- 476. Sumqayıt: I rübün yekunları nikbinlik yaradır:** [İqtisadi sahədə] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 22 aprel. - S.5.
- 477. Sumqayıt: sağlam ekoloji mühit uğrunda:** [“Ekologiya ili” ilə əlaqədar gənclik şəhərində bu sahəyə diqqət daha da

- artmışdır] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.- 2010.-16 yanvar.- S.4.
- 478. Sumqayıt: ulu öndərə sonsuz məhəbbətlə:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin 87-ci ildönümü haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 12 may. - S.9.
- 479. Sumqayıt Dövlət Universitetində görüş:** [Yazıçı-dramaturq Əyyub Qiyasın Sumqayıt Dövlət Universitetində olan görüşü haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.-2010.-17 dekabr.- S.6.
- 480. Sumqayıt gənclərinin uğurları ilbəl artır:** [Sumqayıt Gənclər və İdman Baş İdarəsinin fəaliyyəti haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 26 yanvar. - S.7.
- 481. Sumqayıt - mühüm sənaye mərkəzi:** [Şəhərin iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2010. - 25 may. - S.6.
- 482. Sumqayıt hadisələrinin ibrət dərslərini unutmamaq olmaz:** [İyirmi iki il əvvəl bu şəhər düşmən təxribatına hədəf olmuşdur] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 2 mart. - S.4.
- 483. Sumqayıtda “Elm, təhsil, informasiya texnologiyaları” festivalı keçirilib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 1 iyun. - S.7.
- 484. Sumqayıtda ilin birinci yarısına yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 23 iyul. - S.5.
- 485. Sumqayıtda kitab bayramı:** [Sumqayıt şəhərindəki “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında “Azərkimya” İB ilə “Əli və Nino” kitab evinin birgə keçirdikləri kitab bayramı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Sumqayıt. - 2010. - 11 dekabr. - S.5.
- 486. Sumqayıtın inkişafında gənclərin rolu böyükdür:** [Sumqayıt idmançılarının uğurları haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 10 yanvar. - S.4.
- 487. Sumqayıtın təhsil işçiləri yeni dərs ilinə yüksək ovqatla başlayırlar** /Ə. Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.-2010.-9 sentyabr.- S.5.
- 488. Sumqayıtlı alimin növbəti uğurları:** [İqtisad elmləri doktoru,

Sumqayıt Dövlət Universitetinin dosenti Şəfa Əliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 8 avqust. - S.5.

489. **Təbiətə qayğı insana qayğıdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 2 may. - S.7.
490. **Ulu öndərin Sumqayıta tarixi səfərindən yeddi il keçir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 4 aprel. - S.5.
491. **Yaz Yardımlıya yeni bir ovqat gətirib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 10 aprel. - S.6.
492. **Yeni təhsil ocağı Milli Qəhrəmanın adını daşıyır:** [Biləsuvar rayonunda Milli Qəhrəman Mübariz İbrahimovun adını daşıyan yeni-lisey kompleksin açılışı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2010. - 20 oktyabr. - S.5.

2011

493. **ARDNŞ Sumqayıtda yeni obyektlər açmışdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 25 may. - S.7.
494. **Astara: hər ilin tarixdə öz izi qalır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 25 fevral. - S.6.
495. **Astara: könül fərəhlənir gözəlliyindən:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 31 iyul. - S.5.
496. **Astara: regional inkişafın bariz nümunəsi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 3 iyul. - S.6.
497. **Astara: təhsil sahəsinin uğurları xoşbəxt gələcəyin təməlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 20 oktyabr. - S.7.
498. **“Azərkimya”da görüş: 2011 - Beynəlxalq kimya ili** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 8 mart. - S.5.
499. **“Bakıya qardaşdır, durub yanaşı”:** [Sumqayıtda gedən tikinti və abadlıq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 14 iyun. - S.6.
500. **Biləsuvar: qazanılan uğurlar dövlət qayğısının nəticəsidir** /

- Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 26 fevral. - S.6.
501. **Biləsuvar: məhsul bolluğuna təminat yaradılır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 6 avqust. - S.5.
502. **Biləsuvar: uğurların təməlində dövlət qayğısı dayanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 2 oktyabr. - S.7.
503. **Biləsuvar rabitəçilərinin uğurları** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 6 dekabr. - S.6.
504. **Biləsuvar sürətli inkişaf yolunda** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 24 iyul. - S.4.
505. **Biləsuvar sürətli inkişaf yolunda** / Ə. Nəcəfxanlı // Respublika. - 2011. - 23 iyul. - S.5.
506. **Bir də o yerlərə qayıda bilsək...:** [Vaqif Bayramovun “Bilməz idim ayrılıq var” şeirlər kitabının çapdan çıxması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 27 noyabr. - S.6.
507. **“Canlanır hər qarış yer Sumqayıtda”:** [Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 18 sentyabr. - S.5.
508. **Cəlilabad: çəkilən zəhmətin fərəhli nəticələri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 23 fevral. - S.5.
509. **Cəlilabad: dövlət müstəqilliyinin nailiyyətlərini hər addımda görmək olar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 4 oktyabr. - S.6.
510. **Cəlilabad: qarşıda duran vəzifələr uğurla icra edilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 3 avqust. - S.4.
511. **Cəlilabad: yeddi ildə otuz məktəb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 28 oktyabr. - S.7.
512. **Cəlilabadda ulu öndərə həsr olunmuş tədbirlər:** [Ulu öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 88-ci ildönümü ilə əlaqədar keçirilən tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 may. - S.5.

513. **Cənub bölgəsi müasir turizm mərkəzinə çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 8 iyul. - S.10.
514. **Cənub bölgəsində bayram tədbirləri:** [Cənub bölgəsinin rayonlarında 28 May - Respublika Günü münasibətilə silsilə tədbirlər keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011.S.6.
515. **Corat daha abad və gözəl olacaq** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 17 aprel. - S.6.
516. **Hacıqabul: birinci rübün yekunları** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 24 aprel. - S.4.
517. **Xalq şairinin yaradıcılıq gecəsi:** [M. Maqomayev adına Azərbaycan Dövlət Filarmoniyasında xalq şairi Sabir Rüstəm-xanlının yaradıcılıq gecəsi keçirildi] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 22 may. - S.8.
518. **Xalq yaradıcılığına dövlət qayğısı artırılır:** [Bu il Lənkəran şəhəri “Azərbaycanın folklor paytaxtı” elan edilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 4 sentyabr. - S.5.
519. **“İllər görməmişdik bu illər kimi...”:** [Ölkəmizin dövlət müstəqilliyinin bərpasından ötən 20 ildə dağlar diyarı Lerik sürətli inkişaf yolu keçmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 29 sentyabr. - S.6
520. **Qadınların fəallığı yüksəlir:** [Astarada rayonun fəal qadınları ilə görüş keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 21 may. - S.6.
521. **Lerik: çox iş görülüb, qarşıda isə daha böyük vəzifələr durur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 24 fevral. - S.6.
522. **Lerik: doqquz ayın sosial-iqtisadi inkişafının yekunları fərəhlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011.-6 noyabr. - S.6.
523. **Lerik: Dövlət mükafatları bayram günündə təqdim edildi:** [Rayon İcra Hakimiyyətini başçısı Rövşən Bağirov 17 noyabr - Milli Dirçəliş Günü münasibəti ilə keçirilən tədbirdə dövlət müstəqilliyinin 20 illiyi ilə əlaqədar Təhsil Şöbəsinin müdir

- müavini Cəbrayıl Surətov “Tərəqqi” medalı ilə təltif olundu] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 18 noyabr. - S.11.
524. **Lerik: uğurlar az deyil, görüləsi işlər də çoxdur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 21 aprel. - S.6.
525. **Lerik ildən-ilə gözəlləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 1 fevral. - S.4.
526. **Lerikdə bir sıra obyektlərin açılış mərasimləri keçirilib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 21 iyun. - S.6.
527. **Lənkəran: hər sahədə yüksəliş var** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 28 iyul. - S.5.
528. **Lənkəran: il ildən uğurlu gəlir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 2 mart. - S.9.
529. **Lənkəran: Şəhid ruhlarına ehtiram daimidir:** [Sovet ordusunun hissələri 21 il öncə bu cənub şəhərindədə silahsız insanları qətlə yetiriblər] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 25 yanvar. - S.7.
530. **Lənkəran Dövlət Universitetində respublika elmi konfransı:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 88-ci ildönümü münasibətilə “Azərbaycan inkişaf strategiyası və aktual elmi problemlər” mövzusunda keçirilən respublika elmi konfransı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 14 may. - S.6.
531. **Lənkəran yeni inkişaf mərhələsini yaşayır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 12 oktyabr. - S.7.
532. **Masallı: 9 ayın yekunları nikbinlik yaradır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 1 noyabr. - S.8.
533. **Masallı: görülən işlər fərəhli nəticələr verir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 fevral. - S.6.
534. **Masallı: ilbəl abadlaşan, gözəlləşən diyar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 29 yanvar. - S.7.

535. **Masallı: inkişafın yeni dövrü başlanıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 4 avqust. - S.6.
536. **Masallı: qəsəbələr hesabat verir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 4 fevral. - S.6.
537. **Masallı: nəticələr fərqli, proqnozlar nikbindir** / Ə.Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 24 aprel. - S.4.
538. **Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf proqramları uğurla icra edilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 27 sentyabr. - S.6.
539. **Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 21 iyul. - S.7.
540. **Masallı: təhsilə qayğı artdıqca uğurlar da çoxalır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 avqust. - S.4.
541. **Masallı: təhsildə uğurlar böyük olsa da, arxayınlıq yaranmamalıdır** / Ə. Nəcəfxanlı. - 2011. - 11 sentyabr. - S.5.
542. **Masallı: ulu öndərin xatirəsinə böyük ehtiramla:** [Ulu öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 88-ci ildönümü ilə bağlı tədbir keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 11 may. - S.9.
543. **Masallıda akademik Zərifə Əliyevaya həsr olunmuş elmi-praktik konfrans keçirilib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011.- 29 aprel. - S.6.
544. **Masallıda Novruz məşəli alovlandırıldı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 18 mart. - S.6.
545. **Masallıda turizm sərgisi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 16 oktyabr. - S.8.
546. **Masallıda yerli özünüidarə təkmilləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 27 oktyabr. - S.6.
547. **“Masallının söz çələngi”:** [Tərtibçisi Qəzənfər Ağayev olan “Masallının söz çələngi” ədəbi almanaxı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 10 aprel. - S.6.
548. **Mənim tanıdığım İbrahim İlyası:** [Sumqayıtlı yazar İbrahim

- İlyaslı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2011. - 25 iyun. - S.29.
549. **Muğam aləminin əlvan rəngləri:** [Xanəndə Ruzə İbişovanın “Əbədiyyət notları” adlı kitabının çapdan çıxması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 2 aprel. - S.3.
550. **Neftçala: yekunlar uğurlu, qarşıda duran vəzifələr daha böyükdür** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 17 fevral. - S.9.
551. **Neftçala-Kür qırağının gözəl şəhəri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 10 dekabr. - S.10.
552. **Oxuyur Zakir Əliyev:** [Muğam ifaçısı Zakir Əliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 21 avqust. - S.5.
553. **...Pəncərədə işıq yanır:** [Əməkdar müəllim Mirhaşım Talışlı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. -2011.-17 aprel.–S.7.
554. **Rusiya filosofları Astarada:** [Ümumdünya Mədəniyyətlər-arası Dialoq Forumunun rusiyalı iştirakçıları Astara Pedaqoji Kollecində] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.- 2011. - 1 may. - S.7.
555. **Sədası dağları bürüyən “Vağzal”:** [Lerik İcra Hakimiyyəti-nin başçılığı ilə Azərbaycanın ilk Milli Qəhrəmanı Əbülfəz Məmmədovun qızı Nişanəyə keçirilən toy şənliyi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 3 may. - S.6.
556. **Sumqayıt: sabaha boylanın şəhər:** [Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 27 aprel. - S.10
557. **Sumqayıt Cənubi Qafqazın sürətlə inkişaf edən gözəl şəhəridir:** [Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 9 fevral. - S.4.
558. **Sumqayıt gəncləri Heydər Əliyev ideyalarına sadıqdirlər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 11 may. - S.9.
559. **Sumqayıt gəncləri hər zaman ön sıradadır** / Ə. Nəcəfxanlı //

Xalq qəzeti. - 2011. - 3 fevral. - S.6.

560. **Sumqayıt hadisələri erməni təxribatının tərkib hissəsi idi:** [Düşmənlərimiz hələ də bu “kart” dan bəhrələnmək istəyirlər] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 2 mart. - S.8.
561. **Sumqayıt həqiqətləri ingilis dilində:** [Əməkdar jurnalist Eyruz Məmədovun 1988-ci ilin fevralında Sumqayıtda baş verən hadisələrdən bəhs edən “Secrets of Sumgait tragedi in 1988...” (“1988-ci il Sumqayıt faciəsinin sirləri...”) adlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 9 yanvar. - S.5.
562. **Sumqayıt ölkənin müasir sənaye şəhərinə çevriləcəkdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 6 mart. - S.4.
563. **Sumqayıt sürətli inkişaf yolundadır:** [Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 noyabr. - S.5.
564. **Sumqayıtda bədii qiraət müsabiqəsi:** [S. Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada keçirilən bədii qiraət müsabiqəsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı// Xalq qəzeti.-2011.-15 yanvar. - S.8.
565. **Sumqayıtda bədii qiraət müsabiqəsi:** [Sumqayıt şəhər Səməd Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada Rəsul Rzanın 100 illiyi münasibətilə keçirilən müsabiqə haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Ədəbiyyat qəzeti. - 2011. - 20 yanvar. - S.3.
566. **Sumqayıtın təhsil işçiləri nailiyyətləri artırmaq əzmindədirlər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 sentyabr. - S.7.
567. **Sumqayıtlı gənclərin konfransı keçirilmişdir:** [Azərbaycan gənclərinin VI forumu ərəfəsində] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 2 oktyabr. - S.8.
568. **Şəhidlərin xatirəsinə sonsuz ehtiram:** [20 yanvar faciəsinin 21-ci ildönümü bölgələrdə anılıb] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 22 yanvar. - S.7.

569. **“Təbiətimiz tükənməz xəzinədir”:** [Lerik rayonu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 yanvar. - S.4.
570. **“Tütünə yox de!” adlı tibbi maarifləndirmə konfransı keçirilmişdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011.- 4 iyun. - S.7.
571. **Ulu öndər Heydər Əliyevin əziz xatirəsi regionlarda da ehtiramla anıldı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 14 dekabr. - S.4.
572. **Ulu öndərin anadan olmasının 88-ci ildönümü Lerikdə qədərbilənliklə qeyd edilmişdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 13 may. - S.5.
573. **Ulu öndərin ruhuna böyük ehtiram nümunəsi:** [Masallının Mahmudavar kənd məktəbində Heydər Əliyev muzeyi fəaliyyəti haqqında] /Ə.Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.-2011.-20 aprel.- S.5.
574. **“Yağışa düşən qərib”:** [Şair Arif Fərzəlinin eyni adlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 24 iyul. - S.5.
575. **YAP mütəşəkkil və qüdrətli siyasi qüvvədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 22 noyabr. - S.9.
576. **Yardımlı: tərəqqinin üfiqləri genişlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 19 iyun. - S.6.
577. **Yardımlının gədiyinə varanda** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 22 fevral. - S.6.
578. **Yeni Azərbaycan Partiyası Lerik rayon təşkilatının VII konfransı keçirilmişdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 21 dekabr. - S.10.

2012

579. **Astara: dövlət qayğısı sayəsində böyüyən, gözəlləşən diyar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 5 aprel. - S.7.
580. **Astara: qarşıda daha böyük vəzifələr durur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 6 may. - S.8.

581. **Astara: yüksək göstəricilər inkişafın bariz nümunəsidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 24 oktyabr. - S.6.
582. **Astara sürətli yüksəliş dövrünü yaşayır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 9 sentyabr. - S.8.
583. **Aviasiya işçilərinin mənafeyi daim diqqət mərkəzindədir:** [“Şeraton” beşulduzlu otelinin akt zalında Aviasiya İşçiləri Həmkarlar İttifaqı Respublika Komitəsinin XXIV konfransı keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 13 oktyabr. - S.6.
584. **“Azərbaycan folkloru mədəni sərvətimizdir”:** [“Folklor Paytaxtı”nda elmi-praktik konfrans] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 20 iyul. - S.7.
585. **“Azərboru” ASC ikinci həyatını yaşayır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 8 avqust. - S.5.
586. **“Azərkimya” müəssisələri yenilənir, güclənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 29 avqust. - S.6.
587. **Biləsuvar: inkişaf dinamikası hər sahədə duyulur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 fevral. - S.10.
588. **Biləsuvar: sürətli inkişaf yolundadır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 11 aprel. - S.6.
589. **Biləsuvar: Şəhriyar düzünün abad şəhəri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 16 avqust. - S.7.
590. **Biləsuvar: yeniləşmə və müasirləşmə sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 5 fevral. - S.4.
591. **“Canavar ağzından çıxan ov kimi...”:** [Şair Sabir Yusifoglu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2012.-2 fevral. - S.7.
592. **Cəlilabad: bugünü dünənindən gözəl...:** [Masallı rayonunun eyni adlı turizm mərkəzi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 2 noyabr. - S.5.
593. **Cəlilabad: inkişafın geniş üfüqləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 11 fevral. - S.4.

594. **Cəlilabad: ötən ilin yekunları daha da artırır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 2 mart. - S.6.
595. **Cəlilabad: regional inkişafın aydın üfüqləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 10 avqust. - S.5.
596. **Cəlilabad: tarixə yazılan uğurlu illər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 9 yanvar. - S.6.
597. **Cəlilabad - gerçəkləşən arzu, murad...** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 17 may. - S.6.
598. **“Cənub mirvarisi qızıl Lənkəran...”**: [Lənkəran rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 12 oktyabr. - S.6.
599. **Dağlar diyarı gözəl günlərini yaşayır**: [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 25 oktyabr. - S.8.
600. **Dağların ağır qışı**: [Görkəmli Azərbaycan şairi Məmməd Aslanın “Varlıqla yoxluq arasında” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Mədəniyyət. - 2012. -30 mart. - S.13.
601. **Həmyerlimiz Daşkənd beynəlxalq konfransında**: [Astara Pedaqoji Kollecinin direktoru, əməkdar müəllim, fəlsəfə doktoru, Əlihəsən Həmzəyev Daşkənddə təşkil olunan beynəlxalq elmi-praktik konfransda iştirak etmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 25 noyabr. - S.4.
602. **Qəhrəmanın xatirəsi yad edildi**: [Azərbaycan Silahlı Qüvvələri Günü münasibətilə Sumqayıtda Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı Bəhruz Mansurovun xatirəsinə həsr olunmuş mərasim keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 iyun. -S.7.
603. **“Qoynu qucaq-qucaq nurdu Lənkəran...”**: [Lənkəran rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 8 iyul. - S.4.

604. **Lerik: görülmüş işlər fərh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 3 avqust. - S.6.
605. **Lerik: inkişaf tarixinin daha bir ilinə yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 23 fevral. - S.9.
606. **Lerik: ucqar kəndlər də abadlaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 31 yanvar. - S.6.
607. **Lənkəran: bütün sahələr inkişaf edir, həyat gözəlləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 7 avqust. - S.4.
608. **Lənkəran: Nəticələr fərəhlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 23 oktyabr. - S.6.
609. **Lənkəran: sosial-iqtisadi inkişafın obyektiv mənzərəsi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 9 dekabr. - S.6.
610. **Lənkəran: sosial layihələr adamların rifahının yaxşılaşdırılmasına xidmət edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 7 mart. - S.9.
611. **Lənkəran: uğurlar hər kəsin ürəyindən xəbər verir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 14 noyabr. - S.6.
612. **Lənkəran: yollar irəliyə aparır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 1 may. - S.6.
613. **Masallı: dövlət qayğısının nəticələri fərəh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 17 aprel. - S.10.
614. **Masallı: qarşıda duran vəzifələr müəyyənləşdirildi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 aprel. - S.8.
615. **Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf ilbəlil sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 fevral. - S.9.
616. **Masallı: ürəklərdən xəbər verən görüşlər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 26 iyun. - S.7.
617. **Masallı: yeni vəzifələr müəyyənləşdirildi** / Ə. Nəcəfxanlı // Respublika. - 2012. - 24 aprel. - S.6.
618. **Masallı: zirvələr necə də yaxın görünür** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 16 fevral. - S.6.

619. **Masallı - nağıl misalı:** [Azərbaycanın “Folklor paytaxtı” elan olunan Masallı rayonu haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 30 may. - S.13.
620. **Masallı Azərbaycanın folklor paytaxtı adını layiqincə doğruldur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 4 dekabr. - S.6.
621. **Masallı Azərbaycanın folklor paytaxtıdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 4 sentyabr. - S.6.
622. **Masallı gəncləri qaynar həyat yaşayırlar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 10 yanvar. - S.6.
623. **Masallı yüksəlişin yeni mərhələsindədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 25 oktyabr. - S.9.
624. **Masallıda ilin birinci yarısına yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 21 iyul. - S.6.
625. **Məmməd Aslan: Yaşamağa çəm tapmışam sözümdə:** [Şair Məmməd Aslanın yaradıcılığı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 19 fevral. - S.7.
626. **Mətbuatımızın dəyərli söz sahibi:** [İlqar Rüstəmovun 50 illiyinə] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2012. - 5 oktyabr. - S.6.
627. **Neftçala: Kür Xəzərə, ürəklər arzulara qovuşur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 30 mart. - S.9.
628. **Neftçala: quruculuq işləri genişlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 9 avqust. - S.5.
629. **SDU-da maraqlı görüş:** [Sumqayıt Dövlət Universitetinin 50 illiyi münasibətilə] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 21 aprel. - S.6.
630. **Sumqayıt Dövlət Universitetində beynəlxalq konfrans:** [Sumqayıt Dövlət Universitetində ali məktəbin yaranmasının 50 illik yubileyi ilə bağlı silsilə tədbirlər keçirilir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 1 iyul. - S.7.

631. **Sumqayıt: inkişafın yeni mərhələsi sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 avqust. - S.6.
632. **Sumqayıt: 2012-ci ilin I rübü yüksək nailiyyətlərlə yekunlaşıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Respublika.-2012. -29 aprel. - S.3.
633. **Sumqayıt: quruculuq layihələri inamla gerçəkləşdirilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 11 mart. - S.4.
634. **Sumqayıt Dövlət Universitetində beynəlxalq konfrans:** [SDU-nun 50 illik yubileyi ilə əlaqədar keçirilmiş “Ekologiya və həyat fəaliyyətinin mühafizəsi” mövzusunda VII Beynəlxalq Konfransı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 1 iyul. - S.7.
635. **Sumqayıt gənclərinin bayram şənliyi:** [Azərbaycanlıların Həmrəylik Günü və Yeni il ərəfəsində Sumqayıtda keçirilən bayram tədbirləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 6 yanvar. - S.7.
636. **Sumqayıt hadisələri: Aysberqin görünən və görünməyən tərəfləri:** [Erməni təxribatçılarının və onların havadarlarının bu şəhərdə törətdikləri qanlı olaylardan 24 il ötür] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 fevral. - S.7.
637. **Sumqayıt rabitəçiləri uğurlarını artırırırlar** / Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2012. - 28 mart. - S.6.
638. **Sumqayıtda mini-futbol turnirinə start verildi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 31 may. - S.10.
639. **“Ümmanlar eşqilə aşıb-daşıram...”:** [Əməkdar müəllim Ofelya Babayevanın “Dünya, eşit məni” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Azərbaycan müəllimi. - 2012. - 27 aprel. - S.8.
640. **Yardımlı: dağlar gəl-gəl deyir qonağa burda...**[Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 23 avqust. - S.6.
641. **Yardımlı dağ yeridir...:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] /Ə.Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.-2012.-15 yanvar.-S.7.

642. **Yardımlıda “Millətin Vəlisi” filminin təqdimatı olmuşdur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 20 noyabr. - S.6.
643. **Yardımlıda ötən ilin yekunları müzakirə edilib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 17 fevral. - S.10.

2013

644. **Astara: gözəlliklərin ərsəyə gəldiyi məkan** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 7 noyabr. - S.6.
645. **Astara: inamı gücləndirən amillər çoxdur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 24 oktyabr. - S.6.
646. **Astara: səyyar qəbullar, açıq söhbətlər, səmərəli nəticələr** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 3 dekabr. - S.10.
647. **Astara inkişaf edir, yeniləşir, müasirləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 23 fevral. - S.5.
648. **Astarada beynəlxalq elmi konfrans:** [Astara Rayon İcra Hakimiyyətinin və Astara Pedaqoji Kollecinin birgə təşkilatçılığı ilə ümummilli lider Heydər Əliyevin 90 illik yubileyinə həsr olunan “İnformasiya-Kommunikasiya Texnologiyaları və Qloballaşma” mövzusunda beynəlxalq elmi konfrans keçirmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 10 may. - S.11.
649. **Astarada gələcək uğurlara etibarlı zəmin yaradılır:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 1 may. - S.8.
650. **Astarada yubiley tədbirləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 14 may. - S.9.
651. **Biləsuvar: Muğan düzünün gözəl şəhəri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 7 aprel. - S.9.
652. **“Bu dağlara yer dayaqdır, göy çətir...”:** [Yardımlı rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 12 yanvar. - S.6.
653. **Cəlilabad: inkişaf dinamikaı durmadan artır** / Ə.

Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. – 2013. – 31 iyul. – S.6.

654. **Cəlilabad: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 26 fevral. - S.9.
655. **Cəlilabad: təhsildə keyfiyyət göstəriciləri yaxşılaşır** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. -2013. - 29 noyabr. - S.6.
656. **Cəlilabad təhsilinin uğurları artır:** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 9 iyun. - S.6.
657. **Cəlilabadda məhsul bolluğu yaradılır** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 3 fevral. - S.6.
658. **Cənub bölgəsində 9 May - Qələbə Gününün təntənəsi** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 12 may. - S.6.
659. **Dövlət Proqramı Leriədə uğurla icra edilir** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 13 fevral. - S.6.
660. **Ərçivan qəsəbəsi abadlaşır, gözəlləşir** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 27 yanvar. - S.4.
661. **Gənc təbiblər təltif edildilər:** [Sumqayıtda 17 iyun - Tibb İşçiləri günü münasibətiləngənc həkimlərin bir qrupu ilə görüş keçirilmişdir] /Ə.Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti.-2013.-19 iyun.- S.8.
662. **Həmyerlilərimiz beynəlxalq elmi-təcrübi konfransda:** [Kişiyədəki M. P. Draqomanov adına Milli Pedaqoji Universitetdə keçirilmiş beynəlxalq elmi-təcrübi konfransda Astara Pedaqoji Kollecinin direktoru, fəlsəfə elmləri doktoru Əlihəsən Həməzəyev və kollecin müəllimi Azər Fərəməzovun iştirakı haqqında] / Ə.Nəcəfخانلی //Xalq qəzeti.- 2013. - 14 aprel. - S.7.
663. **Xatirəsi könüllərdə yaşayır:** [Sumqayıtda xeyriyyəçi Hacı Zeynalabdin Tağıyevin büstünün açılışı olmuşdur] / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 13 sentyabr. - S.6.
664. **“İdrak” məktəb-liseyin bütün məzunları tələbə oldu** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 14 sentyabr. - S.10.
665. **İldən-ilə abadlaşan, gözəlləşən Masallı** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 10 fevral. - S.6.

666. **Könlüm keçir Yardımlıdan...:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 2 iyul. - S.10.
667. **Qələbə tənliyinin uğurlu həlli:** [Sumqayıt şəhərindəki “Az.Termoizol” ASC və şirkətin sədri Şakir Həsənov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 10 iyul. - S.15.
668. **“Qoynu qucaq-qucaq nurdu Lənkəran...”:** [Lənkəran rayonunda ruzi-bərəkət rəmzi sayılan Novruza həsr olunmuş el şənliklərinin keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 20 mart. - S.4.
669. **LDU-da elmi konfrans:** [Lənkəran Dövlət Universitetində ümummilli lider Heydər Əliyevin 90 illik yubileyinə həsr edilmiş “Müasir elmin aktual problemləri” mövzusunda respublika elmi konfransı keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 14 may. - S.8
670. **Lerik: bugünü dünənindən gözəl...:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 30 iyul. - S.6.
671. **Lerik: əhali ilə görüşlərin əməli nəticələri fərəhlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 4 iyun. - S.11.
672. **Lerik: Zəhmətsevər insanların məskəni:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 29 oktyabr. - S.4.
673. **Lerik rayonu təhsil işçilərinin konfransı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2013. – 15 sentyabr. – S.5.
674. **Lerikdə qadınların konfransı keçirilmişdir:** [Azərbaycan Qadınlarının IV qurultayına hazırlıq mərhələsində Lerik rayon qadınlarının konfransı keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 16 mart. - S.7.
675. **Lerikdə yubiley tədbirləri:** [Ümummilli lider Heydər Əliyevin

- 90 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 8 may. - S.15.
676. **Lerikə turist axını səngimir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 25 avqust. - S.7.
677. **Lənkəran: əhali ilə görüşlər qarşılıqlı inamı gücləndirir:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 14 aprel. - S.11
678. **Lənkəran: milli qurtuluşdan başlanan inkişaf yolu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 13 iyun. - S.10.
679. **Lənkəran: Tərəqqinin üfüqləri daha da genişlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 27 oktyabr. - S.6.
680. **Lənkəran: uğurların ardı gəlir:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 28 iyul. - S.6.
681. **Lənkəranda birinci rübə yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 28 aprel. - S.9.
682. **Lənkəranda birinci rübə yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Respublika. - 2013. - 28 aprel. - S.10.
683. **Lənkəranda sosial-iqtisadi inkişaf yüksək sürətlə davam edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 17 fevral. - S.5.
684. **Lənkəranda ümummilli liderin yubileyinə həsr olunmuş tədbirlər davam edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 4 may. - S.8.
685. **Masallı: ilbəlil uğurlar artdıqca həyat gözəlləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 3 mart. - S.7.
686. **Masallı: “Möcüzə kimidir, nəgıl misallı...”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 7 avqust. - S.6.
687. **Masallı: Uğurlar davamlı xarakter daşıyır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 25 oktyabr. - S.9.
688. **Masallı folklor mərkəzinə çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 6 iyul. - S.10.

689. **Masallı günbəgün dəyişir, gözəlləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 28 mart. - S.5.
690. **Masallı ikinci folklor festivalına hazırlaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 9 iyun. - S.5.
691. **Masallı ikinci folklor festivalına hazırlaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Mədəniyyət. - 2013. - 12 iyun. - S.2.
692. **Masallıda Bilik Günü sevinci** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 17 sentyabr. - S.6.
693. **Masallıda bir gün:** [Ulu öndər Heydər Əliyevin 90 illiyi münasibətilə keçirilən tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 26 may. - S.6.
694. **Masallıda ulu öndərin xatirəsi silsilə tədbirlərlə yad edilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 8 may. - S.14.
695. **Masallının qəsəbə və kəndləri abadlıq yürüşündə** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 14 mart. - S.7.
696. **Neftçala: qədim diyarın yeni növrağı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 30 oktyabr. - S.6.
697. **Neftçala: yüksəlişə doğru:** [Neftçala rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 31 mart. - S.5.
698. **Sumqayıt: inkişaf sürətlənir, həyat gözəlləşir:** [Yenidənqurma və abadlıq işləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 6 noyabr. - S.7.
699. **Sumqayıt: inkişafın təməlində dövlət qayğısı dayanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 3 mart. - S.6.
700. **Sumqayıt gəncləri üçün yay məktəbi başa çatdı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 1 sentyabr. - S.7.
701. **Sumqayıt rabitəçilərinin uğurları fərəh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 2 oktyabr. - S.6.
702. **Sumqayıt yüksəliş yollarında inamla irəliləyir** / Ə.

Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. – 2013. – 25 oktyabr. – S.8.

- 703. Sumqayıtda möhtəşəm bayram konserti:** [Respublika günü münasibətilə keçirilən konsert haqqında] / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 30 may. - S.11.
- 704. Sumqayıtda “Şəhər günü” təntənə ilə qeyd edildi** / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 26 sentyabr. - S.10.
- 705. Sumqayıtda Ümumrespublika Kitab bayramı:** [Mayın 14-də Sumqayıt şəhərində ulu öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 90 illik yubileyi münasibətilə keçirilmiş VI Ümumrespublika Kitab bayramı haqqında] / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 16 may. - S.4.
- 706. Sumqayıtlı gənc intellektlərin yeni uğuru:** [Sumqayıt şəhərində “Xəmsə” Milli İntellektual Oyunu üzrə VI Azərbaycan Çempionatının Abşeron zonası üzrə zona seçim turu keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfخانلی // Xalq qəzeti. - 2013. - 21 aprel. - S.6.
- 707. Sumqayıt gənclərinin “Yay məktəbi”nə start verildi** / Ə. Nəcəfخانlı // Xalq qəzeti. – 2013. – 16 iyul. – S.6.
- 708. Tarix yaradan şəxsiyyət:** [Astara Pedaqoji Kollecinə ümummilli lider Heydər Əliyevin 90 illik yubileyi ilə əlaqədar “Təhsil millətin gələcəyidir” adlı elmi-praktik konfransın keçirilməsi haqqında] / Ə. Nəcəfخانlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 5 may. - S.5.
- 709. Təhsilə qayğı bəhrələr verir:** [Sumqayıt şəhəri təhsil işçilərinin ənənəvi sentyabr konfransı haqqında] / Ə. Nəcəfخانlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 8 sentyabr. - S.7.
- 710. Turizm məkanlarının unudulmaz günləri:** [Ölkəmizin cənub bölgəsinin turizm üçün əlverişli olan yerləri haqqında] / Ə. Nəcəfخانlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 21 iyul. - S.7.
- 711. Ucqar dağ kəndində görüş:** [Astara rayon icra haki-miyyətinin başçısı Qəzənfər Ağayevin kəndin əhalisi ilə görüşündən] / Ə.

Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 19 may. - S.6.

712. **Yardımlı: uğurlar sevindiricidir:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 2 avqust. - S.5.
713. **Yardımlıda 2012-ci ilin yekunları müzakirə olundu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 1 mart. - S.10.

2014

714. **Astara: bura məskənidir gözəlliklərin** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 6 sentyabr. - S.6.
715. **Astara: əhali ilə səyyar görüşlər problemlərin həllinə müsbət təsir göstərir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 26 oktyabr. - S.6.
716. **Astara: ilk yarımilin nəticələri fərəhlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 22 iyul. - S.6.
717. **Astara: Nailiyyətlər göz qabağındadır, görülməsi işlər çoxdur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 20 aprel. - S.5.
718. **Astara: nailiyyətlər sevindiricidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 14 fevral. - S.6.
719. **Astara: Yollar zirvələrə aparır :** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 7 iyun. - S.6.
720. **Biləsuvar: Aran düzündə yüksələn şəhər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 11 yanvar. - S.6.
721. **Biləsuvar: Qəhrəmanlıq ənənələri davam edir:** [Milli Qəhrəman Mübariz İbrahimov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 16 avqust. - S.5.
722. **Biləsuvar: uğurlar fərəh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 18 fevral. - S.6.
723. **Biləsuvar rayonunda sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 27 aprel. - S.7.

724. **Bölgələrdə Respublika Günü qeyd olundu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 31 may. – S.4.
725. **Cəlilabad: Bütün sahələrdə inamlı iş gedir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 29 oktyabr. – S.6.
726. **Cəlilabad: ərzaq təhlükəsizliyi əsas vəzifələrdəndir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 6 aprel. – S.6.
727. **Cəlilabad: ötən ilə yekun vurulmuşdur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 23 fevral. – S.4.
728. **Cəlilabad: uğurların təməlində dövlət qayğısı dayanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 26 iyul. – S.6.
729. **Cəlilabad nur içində:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə.Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti.-2014.-31 yanvar. - S.4.
730. **Cəlilabadda gənclərlə iş diqqət mərkəzindədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 18 may. – S.6.
731. **Cənub bölgəsində əhəlinin kütləvi tibbi müayinəsi uğurla davam etdirilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 8 aprel. – S.5.
732. **Əhəlinin sağlamlığı diqqət mərkəzindədir:** [Cənub bölgəsində əhəlinin pulsuz tibbi müayinədən keçirilməsi haqqında] / Ə.Nəcəfxanlı// Xalq qəzeti. - 2014. - 11 aprel. - S.4.
733. **“Hər şey qələbə üçün” kitab-albomu Sumqayıtda təqdim olunub** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 4 noyabr. –S.5.
734. **Xalqımız Xocalı soyqırımı qurbanlarının xatirəsini ehtiramla yad edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 26 fevral. – S.11.
735. **Qədim yurdu tarixi və folklor örnəkləri:** [AMEA-nın Folklor İnstitutu tərəfindən hazırlanmış “Masallı folklor örnəkləri-1”, “Masallı” ensiklopedik toplusu, F. Xələfli və N. Ədiloğlunun “Masallı – cənnət misallı” , F. Sadıqovun “Masallı folkloru” adlı yeni nəşrləri haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 14 yanvar. – S.6.

736. **Lerik: birinci rübə yekun vuruldu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 23 aprel. – S.7.
737. **Lerik: il sona yaxınlaşdıqca nailiyyətlərin sayı da artır:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 19 oktyabr. – S.10.
738. **Lerik: qışın soyuğu ürəklərin hərarətini azaltmır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 7 fevral. – S.6.
739. **Lerik: ötən il də uğurlarla zəngin olub** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 12 fevral. – S.6.
740. **Lerikdə birinci yarımilə yekun vurulmuşdur:** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 22 iyul. - S.6.
741. **Lənkəran: əbədi ehtiram duyğuları ilə:** [20 yanvar faciəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 19 yanvar. – S.6.
742. **Lənkəran: sürətlə dəyişən, gözəlləşən diyar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 27 iyul. - S.4.
743. **Lənkəran inkişaf yollarında** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 13 fevral. - S.6.
744. **Lənkəran teatrında yeni tamaşa:** [Təvəkkül Əliyevin quruluş verdiyi “Üç qardaş” tamaşası haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 1 noyabr. - S.5.
745. **Lənkəranda bahar şənliyi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. - 20 mart. - S.6.
746. **Lənkəranda ili uğurla başa vurmaq üçün möhkəm zəmin yaradılıb:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 16 oktyabr. – S.6.
747. **Lənkəranda konfrans keçirilmişdir:** [Ulu öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümünə həsr edilmiş “Müstəqil Azərbaycan dövlətinin memarı və qurucusu” mövzusunda konfrans keçirilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq

qəzeti. - 2014. - 11 may. - S.15.

748. **Lənkəranda Milli Təhlükəsizlik Nazirliyi əməkdaşlarının peşə bayramı qeyd edildi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 30 mart. – S.3.
749. **Lənkəranlılar baharı qurub-yaratmaq əzmi ilə qarşılayırlar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 15 mart. – S.5.
750. **Masallı: ilin əsas hədəfi dinamik inkişaf və yüksək rifahın təmin olunmasıdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 19 oktyabr. – S.11.
751. **Masallı növbəti folklor festivalına hazırlaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 14 may. – S.9.
752. **Masallıda inkişaf proqramları uğurla həyata keçirilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 25 fevral. – S.6.
753. **Masallıda uğurların miqyası artır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 22 iyul. - S.6.
754. **Masallıda III Beynəlxalq Folklor Festivalı başlanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014.- 13 iyun. – S.6.
755. **Masallının bugünü gözəldir, sabahı daha möhtəşəm olacaq:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 29 mart. – S.6.
756. **Masallının qəsəbə və kəndlərində abadlıq və yenidənqurmaya xüsusi diqqət yetirilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 4 fevral. – S.6.
757. **Neftçala: Bu günü dünənindən gözəldir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. -7 dekabr. - S.6.
758. **Neftçala: İli uğurla sona çatdırmaq üçün etibarlı zəmin yaradılıb** /Ə. Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.–2014.–29 oktyabr. –S.6.
759. **Neftçala: uğurlar dinamik səciyyə daşıyır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 19 fevral. – S.6.
760. **Neftçala sosial-iqtisadi inkişafın yeni mərhələsində** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 13 iyul. – S.7.

761. **Sahil şəhərinin yeni növrəği:** [Neftçalanın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 3 may. - S.6.
762. **Sumqayıt: günün vacib məsələləri diqqət mərkəzində:** [Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 16 fevral. – S.4.
763. **Sumqayıt gənclərinin bayram tədbirləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 1 fevral. - S.9.
764. **Sumqayıt hadisələrinin ibrət dərsləri:** [Sumqayıt Tarix Muzeyində keçirilən tədbir haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 28 fevral. - S.5.
765. **Sumqayıt hadisələrinin yeni gizlinləri üzə çıxdı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 1 mart. - S.4.
766. **Sumqayıt xəbərləri:** [Sumqayıtda 15 iyun - Milli Qurtuluş Günü münasibətilə keçirilən tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 12 iyun. - S.4.
767. **Sumqayıt idmançıların bayram tədbirləri:** [Bədən Təربiyəsi və İdman Günü ilə əlaqədar] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 6 mart. - S.4.
768. **Sumqayıtda ötən ilin sosial-iqtisadi yekunları müzakirə edilmişdir**/Ə.Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. – 1 mart. – S.4.
769. **Şəhid ruhlarına əbədi ehtiram** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 22 yanvar. – S.14.
770. **Ulu öndərin xatirəsinə həsr edilmiş şəhər turniri:** [Sumqayıt şəhərində həvəskarlar arasında şahmat və dama üzrə turnir keçirilmişdir]/ Ə.Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.–2014.–14 may.–S.10.
771. **Uzunömürlülərin yaradıcılıq festivalı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 12 sentyabr. - S.8.
772. **Vətənpərvərlik insanın daxili zənginliyidir:** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 5 iyul. - S.4.

773. **Yardımlı: inkişaf sürətlənir, güzəran yaxşılaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 22 fevral. – S.6.
774. **Yardımlı: Qədim tarixi, yeni növrağı olan diyar** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2014. – 11 iyun. – S.6.
775. **Yardımlı: ümidlər doğrulur, arzular gerçəkləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 22 iyul. - S.6.
776. **Yardımlı ağ günlərini yaşayır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 11 yanvar. - S.6.
777. **Yardımlıda uğurların miqyası artır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 1 aprel. - S.6

2015

778. **Astara: daha işıqlı sabahlara doğru** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 24 may. - S.10.
779. **Astara - gözəlliklər məskəni:** [Astara rayonunun iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 14 avqust. - S.6.
780. **Astaranın yaz ovqatı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 5 aprel. - S.7.
781. **Biləsuvar: inkişafın geniş üfüqləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 21 fevral. - S.6.
782. **Biləsuvar: Su aydınlığına qovuşan şəhər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 18 aprel. - S.5.
783. **Biləsuvar-Muğanın gözəl diyarı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 1 noyabr. - S.7.
784. **Cəlilabad: gözəlliyi artırır, fərəh yaradan quruculuq işləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 27 avqust. – S.6.
785. **“Çıraq kimi işıq saçır Neftçala...”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 4 mart. - S.6.
786. **20 Yanvar faciəsinin cənub bölgəsində əks-sədası** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 25 yanvar. – S.5.

787. **Lerik: ildən-ilə, uğurdan-uğura** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. -20 fevral. – S.6.
788. **Lənkəran: Gözəlləşən qədim diyar** / Ə. Nəcəfxanlı; İ. Əhmədov // Xalq qəzeti. – 2015. – 10 yanvar. – S.6.
789. **Lənkəran: Uğurlar davam edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. - 25 oktyabr. - S.7.
790. **Lənkəran gözəl günlərini yaşayır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 17 may. - S.7.
791. **Masallı: hər ilin tarixdə öz izi qalır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 22 fevral. – S.6.
792. **Masallı: inkişaf dinamikası ilbəil güclənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 30 dekabr. - S.10.
793. **Masallı: qədim diyarın yeni həyatı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 29 iyul. - S.6.
794. **Masallı: uğurlar bütün sahələri əhatə edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 7 aprel. – S.6.
795. **Sumqayıt: SSRİ-nin süqutunun başlanğıcı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 1 mart. – S.4
796. **Sumqayıt: SSRİ-nin süqutunun başlanğıcı:** [Ermənilərin iftira və təxribatları] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 3 mart. – S.7.
797. **Sumqayıt teatrı 46-cı mövsümünü açdı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 1 oktyabr. – S.7.
798. **Ümumi məhsul buraxılışında qeyri-dövlət sektorunun payı 98 faiz təşkil edir:** [Cəlilabadda ümumi məhsul buraxılışı 365.0 milyon manata çatıb] / Ə. Nəcəfxanlı // Üç nöqtə. – 2015.- 24 iyun. – S.9.
799. **Ürəyi dolu adam:** [Rauf Qaraişığın “77 şeir” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2015. - 25 iyul. - S.21.
800. **“Vidanın hökmü”nə sürəkli alqışlar:** [Sumqayıt Dövlət

Müsiqili Dram Teatrında səhnəyə qoyulmuş “Vicdanın hökmü” pyesinin premyerası barədə qeydlər] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2015. – 22 fevral. – S.7.

801. **Yardımlı: Dağlar sabaha boylanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 2 may. - S.7.
802. **Yardımlı: Zirvələr əlçatmaz deyil** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 5 aprel. - S.6.
803. **Yardımlının uğur salnaməsi yazılır:** [Rayonun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2015. - 13 avqust. - S.6.

2016

804. **“Arzum, muradım – Cəlilabadım”:** [2016 – “Multikulturalizm ili] /Ə.Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti. – 2016. – 19 fevral. – S.6
805. **“Astara” asan yol deməkdir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 7 yanvar. - S.2.
806. **Biləsuvar: İş də var, nailiyyətlər də** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 20 aprel. – S.4.
807. **Biləsuvar: Pambıqçılığın inkişafı aktuallaşır** / Ə. Nəcəf-xanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 2 oktyabr. - S.6.
808. **Biləsuvarda Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı Mübariz İbrahimovun anım günü qeyd olunub** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 21 iyun. – S.10.
809. **Cəlilabadlı gənclərin qaynar həyatı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 5 avqust. - S.7.
810. **İdrak süzgəcindən nələr keçir...:** [Azad Müzəffərlinin kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. – 2016. – 22 yanvar. – S.8.
811. **İki xalqın şair oğlu ilə görüş:** [Giya Paçxataşvilinin yaradıcılığı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 25 may. – S.6.
812. **Köhnə dost:** [Jurnalist İlqar Həsənov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı

// 525-ci qəzet. - 2016. - 20 avqust. - S.11

813. **Qırx yaşlı məktəbin uğurları:** [Sumqayıt şəhər 25 nömrəli tam orta məktəb haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Azərbaycan müəllimi. - 2016. - 23 yanvar. - S.11.
814. **Lerik: Dağların qoynunda gözəl xanım** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 16 fevral. - S.6.
815. **Lənkəran: etnik özəlliyn əlvən naxışları:** [2016 – Multikulturalizm ili] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 12 iyun. – S.5.
816. **Lənkəran: Görülən işlər rayonun daha gözəl gələcəyindən soraq verir** /Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.–2016.–7 avqust.– S.5.
817. **Lənkəran: Regional inkişafa gözəl nümunə** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 13 yanvar. - S.6.
818. **Lənkəran - bölgənin mayak şəhəri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 22 oktyabr. - S.6.
819. **Lənkəran yaz ovqatındadır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 29 mart. - S.6.
820. **Masallı: Abadlıq tədbirləri kənd və qəsəbələri də əhatə edir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 4 fevral. – S.10.
821. **Masallı: uğurlar var, görüləsi işlər də az deyil** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 25 fevral. – S.6.
822. **Neftçala: aztəminatlı ailələr diqqət mərkəzində** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 8 yanvar. - S.4.
823. **Səhiyyə işçiləri peşə bayramını qeyd ediblər** / Ə. Nəcəfxanlı // Məslək. - 2016. - 2 iyul. - S.2.
824. **Sumqayıt: Görənlər zövq alır gözəlliyindən** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 9 oktyabr. - S.2.
825. **Sumqayıt – bugününümüzün qürur və yüksəliş ünvanı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2016. – 23 iyul. – S.6.
826. **Sumqayıt - sabaha inamla boylanən şəhər** / Ə. Nəcəfxanlı //

Xalq qəzeti. - 2016. - 17 may. - S.5.

827. **Sumqayıt - sabaha inamla boylanmış şəhər** / Ə. Nəcəfxanlı // Məslək. - 2016. - 27 may. - S.4.
828. **Yardımlı: Dağlara ucalıq yaraşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 4 mart. - S.6.
829. **Yardımlı sabaha inamla addımlayır...** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2016. - 20 dekabr. - S.5.

2017

830. **Astarada turizmin inkişafı üçün geniş imkanlar var** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 21 iyul. - S.7.
831. **Biləsuvar Muğanın gözəl diyarına çevrilir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 14 fevral. - S.7.
832. **Bura Masallıdır, nağıl misallıdır:** [Masallının sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 30 aprel. - S.7.
833. **Cəlilabad: Aqrar sahə inkişafdadır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 7 mart. - S.10.
834. **Cəlilabad: el çalışır, yer sevinir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 10 dekabr. - S.6.
835. **Cəlilabad: Qoy, bol olsun elin varı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 27 aprel. - S.9.
836. **Cənub bölgəsində 20 Yanvar şəhidlərinin xatirəsi ehtiramla anılıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 22 yanvar. - S.7.
837. **IV İslam Həmrəyliyi Oyunlarının “Xəzərdən başlayan su səyahətləri”nin Astara mərhələsi başa çatıb:** [IV İslam Həmrəyliyi Oyunlarına 31 gün sonra start veriləcək] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 11 aprel. - S.5.
838. **Lerik: uğurlar ilbəl artır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 12 fevral. - S.5.

839. **Lənkəran: qarşıda yeni vəzifələr, yeni zirvələr vardır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2017. – 11 fevral. – S.9.
840. **Lənkəran-tərəqqi əsəri kimi...:** [Lənkəranın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 3 may. - S.10.
841. **Masallının kənd və qəsəbələri ilbəlilə abadlaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2017. – 9 fevral. – S.6.
842. **Mənalı ömrün zirvəsində : Vidadi Babanlı – 90** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2017. – 12 fevral. – S.6.
843. **Sumqayıt sürətli inkişaf yolundadır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2017. - 12 fevral. - S.4.
844. **Vətən dağları**/Ə. Nəcəfxanlı// Kaspi.–2017.–15-17aprel.– S.23.

2018

845. **Azərbaycan xalqı azad, ədalətli seçki şəraitində öz iradəsini ifadə etdi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2018. – 12 aprel. – S.15.
846. **Biləsuvar – Şəhriyar düzündə parlayan şəhər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2018. – 12 oktyabr. – S.13.
847. **Biləsuvarlı gənclərin qaynar həyatı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 1 dekabr. - S.6.
848. **Cəlilabad: Yollar zirvələrə aparır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 7 avqust. - S.6.
849. **Xocalı faciəsi qurbanlarının xatirəsi respublikamızın bölgələrində də anılıb** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2018. – 27 fevral. – S.10.
850. **Lerik: xəyalların gerçəkləşdiyi dağlar diyarı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 29 noyabr. - S.6.
851. **“Lənkəran bir mayakdır Xəzərin sahilində”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 20 noyabr. - S.13.

852. **“Lənkəranın gülü rəng-rəng...”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 9 avqust. - S.6.
853. **Masallı: Dövlət qayğısı təhsildə uğurları artırır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2018. – 2 dekabr. – S.6.
854. **Masallı: Görülən işlər fərəh doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 12 avqust. - S.6.
855. **Masallı: Yeni layihələr, geniş üfüqlər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 7 oktyabr. - S.6.
856. **11 aprel demokratik dəyərlərin, xalqın iradəsini və dövlətçilik maraqlarımızın qələbəsi günü oldu** / Ə. Nəcəfxanlı; S.Hüseynoğlu // Xalq qəzeti. – 2018. – 12 aprel. – S.12.
857. **“Ömrü söz uğrunda girov qoymuşam...”**: [Şair Məmməd Aslanın həyat və yaradıcılığı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 7 yanvar. - S.8.
858. **Sumqayıt: Çağdaş tərəqqi ünvanı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 2 noyabr. - S.10.
859. **Sumqayıt dinamik inkişaf yolunda** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 12 yanvar. - S.6.
860. **Sumqayıt - möhtəşəm tərəqqi nümunəsi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 21 iyul. - S.10.
861. **Yardımlı: Əhali ilə görüşlərin müsbət nəticələri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2018. – 8 avqust. – S.6.
862. **Yardımlı sürətli inkişaf yolundadır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2018. - 8 avqust. - S.6.

2019

863. **Bələdiyyə seçkiləri bölgələrdə mütəşəkkil keçdi** / Ə. Nəcəfxanlı; İ. Həsənov //Xalq qəzeti.–2019.– 24 dekabr. – S.15.
864. **Biləsuvar: zirvədən-zirvəyə, uğurdan-uğura** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 3 mart. – S.7.
865. **Biləsuvarda qışa hazırlıq görülür** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 13 oktyabr. - S.6.

866. **Cəlilabad: Ucalıq torpağa bağlılıqdır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 9 iyun. - S.6.
867. **Çayçılıq yenidən dirçələn sahədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 6 avqust. - S.7.
868. **Çəltikçiliyin inkişafı idxaldan asılılığı aradan qaldırmağa imkan verəcək** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 16 avqust. – S.6.
869. **Gənclik şəhəri yubiley ərəfəsində: [Sumqayıt -70]** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 27 oktyabr. – S.11.
870. **Gənclik şəhərinin bayram ovqatı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 20 sentyabr. - S.12.
871. **Gənclik şəhərinin möhtəşəm bayram təntənəsi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 20 noyabr. – S.6.
872. **Lerikdə Nəsiminin 650 illiyinə həsr olunmuş ümumrayon tədbiri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 29 noyabr. – S.10.
873. **Lerikin siması ilbəl gözəlləşir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 4 dekabr. - S.10.
874. **Lənkəran: Bolluq festivalı, ruzi-bərəkət bayramı: [III-Çay, Çəltik, Sitrus Festivalı]** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 26 noyabr. – S.10.
875. **Lənkəran: zəfər qanadlı illər** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. - 18 oktyabr. - S.9.
876. **Lənkəran - cənubun dan ulduzu** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 3 fevral. - S.6.
877. **Masallıda daha bir gözəllik ünvanı yaradılır: [“Park-bulvar” kompleksinin yaradılması haqqında]** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 8 yanvar. – S.6.
878. **Masallının kənd və qəsəbələri yüksəliş yolunda** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 27 yanvar. – S.9.
879. **Neftçala: Məhsullar xarici ölkələrə də satılır** / Ə. Nəcəfxanlı

// Xalq qəzeti. – 2019. – 4 aprel. – S.8.

880. **“Nəsimi yaradıcılığında folklor izləri”**: [Tədqiqatçı-yazar Aygün Cəfərovanın eyniadlı kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 27 dekabr. - S.10.
881. **Respublika regionlarında ulu öndərin xatirəsi böyük ehtiramla yad edilib** / Ə. Nəcəfxanlı; İ. Həsənov // Xalq qəzeti. – 2019. – 11 may. – S.14.
882. **Sitrus meyvəçiliyinin inkişafı xüsusi diqqət mərkəzindədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 20 avqust. – S.6.
883. **Soyqırımı qurbanlarının xatirəsi ehtiramla yad edildi** / Ə. Nəcəfxanlı; İ.Həsənov // Xalq qəzeti. – 2019. – 31 mart. – S.10.
884. **Sumqayıt: bu günün və sabahın şəhəri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 25 iyun. – S.10.
885. **Sumqayıt – yaşıl bir ada kimi...** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 7 aprel. – S.9.
886. **Sumqayıt böyük mədəni mərkəzə çevrilir**: [Sumqayıtda təşkil olunan mədəni tədbirlər haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 18 iyul. – S.6.
887. **Sumqayıt hadisələri ermənilər tərəfindən təşkil olunmuş təxribat idi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 8 dekabr. – S.6.
888. **Sumqayıt Tibb Kollecinin 50 illik yubileyi qeyd olunub** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 29 sentyabr. – S.7.
889. **Sumqayıtın zəngin mədəni həyatı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2019. - 3 fevral. - S.6.
890. **Şeyxüslam Allahşükür Paşazadə və dövlət-din münasibətləri** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 30 iyun. – S.5.
891. **Tütünçülük yüksək gəlir gətirən ənənəvi sahədir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 10 sentyabr. – S.6.
892. **Ümummilli liderə sonsuz məhəbbətin parlaq ifadəsi** / Ə. Nəcəfxanlı; R. Tahir // Xalq qəzeti. – 2019. – 15 dekabr. – S.7.
893. **Yardımlı: Sonra gec olmasın deyə...**: [Ucqar bölgədə qısa ha-

zırlıq görülür] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2019. – 17 noyabr. – S.5.

2020

- 894. Astara: gözəlliklərin ərsəyə gəldiyi məkan** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2020. - 29 yanvar. - S.6.
- 895. Azad edilən ərazilər gülüstana çevriləcək** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 27 dekabr. – S.5.
- 896. “Azərbaycan bütün dünya birliyinin ona məxsus hesab etdiyi əraziləri özünə qaytarıb”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 20 noyabr. – S.8.
- 897. Azərbaycan düşmənin layiqli cavabını verir:** [Ermənistanın növbəti təxribatı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 2 oktyabr. – S.5.
- 898. Azərbaycan gəncliyi dövlətimiz tərəfindən hərtərəfli qayğı ilə əhatə olunub** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 16 avqust. – S.5.
- 899. Azərbaycanın hər yerində 20 Yanvar şəhidlərinin xatirəsi ehtiramla anıldı** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 22 yanvar. – S.10.
- 900. Biz haqlıyıq, biz zəfər çalacağıq! Azərbaycan Ordusunu heç bir qüvvə saxlaya bilməz** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 13 oktyabr. – S.8.
- 901. Bölgə inkişafının Lerik nümunəsi:** [Lerik rayonunun sosial-iqtisadi inkişafı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2020. - 27 avqust. - S.10.
- 902. Cəlilabad: Könüllülük gənclərin həyat tərzidir:** [2020 – Könüllülər ili]/Ə.Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.–2020.–5 mart.– S.10.
- 903. “Daha güclü Azərbaycan naminə hamımız Mübariz olmalıyıq”:** [Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı Mübariz İbrahimov haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı; S. Şahbazov // Xalq qəze-

ti. – 2020. – 17 iyun. – S.11.

904. **Düşmənin viran etdiyi torpaqları gülüstana çevirəcəyik** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 15 dekabr. – S.2.
905. **“Düşmənləri xar eləyər qeyrəti türkün”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 11 dekabr. – S.11.
906. **Erməni faşizminin cinayətkar əməlləri cəzasız qalmasıdır** /Ə.Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.–2020. – 17 sentyabr. – S.5.
907. **Ermənistanın təcavüzü dünya informasiya məkanında** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 11 oktyabr. – S.10.
908. **İstiqlalın əbədiyyət sancığı – Azərbaycan bayrağı!**: [1990-cı il noyabrın 17-də ulu öndər Heydər Əliyevin rəhbərlik etdiyi Naxçıvan Muxtar Respublikasında üçrəngli Azərbaycan bayrağı rəsmi Dövlət Bayrağı kimi qəbul edilmişdir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 17 noyabr.- S.2.
909. **İşğalçı ölkənin əhalisi problemlər məngənəsində** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 4 sentyabr. – S.5.
910. **Kapitan Türkün rəşadət dastanı: Qəhrəmanlar unudulmur**/Ə.Nəcəfxanlı// Xalq qəzeti.–2020.–27 dekabr.–S.6.
911. **Qələbə sevinci və şəhid ruhlarına əbədi ehtiram** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 6 dekabr. – S.1.
912. **Lerik: uğur qanadlı illər** / Ə Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2020. - 25 fevral. - S.9.
913. **Mənanın sərrafı, sözün vaqifi**: [Tədqiqatçı-jurnalist Vaqif Musayev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2020. - 20 sentyabr. - S.7.
914. **Nurməmməd Ağanın nur dolu nəğmələri**: [“Hər görüşdə ayrılıq var” kitabı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Ədəbiyyat qəzeti. - 2020. - 11 iyul. - S.15.
915. **Ölkəmizdə su təsərrüfatı problemləri həllini tapır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 11 avqust. – S.4.
916. **Peşə hazırlığının istiqamətləri ölkəmizin iqtisadi inkişafına**

- uyğunlaşdırılır:** [Peşə təhsili haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 19 avqust. – S.6.
- 917. Prezident missiyasını şərəflə yerinə yetirən lider** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 23 dekabr. – S.5.
- 918. “Səndə vardır özgə lətafət, Şuşa!”** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 15 noyabr. – S.8.
- 919. Sumqayıt hadisələri: haqq nazilsə də, üzülmədi:** [Bu olaylar SSRİ-nin dağıdılmasını şərtləndirən böyük təxribat, separatizmi alovlandıran qığılıcı idi] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 27 fevral. – S.7.
- 920. Sumqayıt hadisələri: törətdikləri vəhşiliklər cinayətkarları addım-addım izləyir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 4 mart. – S.13.
- 921. Sumqayıt hadisələri şahidlərin gözü ilə:** [Bu olaylar SSRİ-nin dağıdılmasını şərtləndirən böyük təxribat, separatizmi alovlandıran qığılıcı idi] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 28 fevral. – S.9.
- 922. Sumqayıt teatri - sevimli ünvan** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 15 mart. – S.7.
- 923. Sumqayıtın mədəniyyət ocaqlarında anım tədbirləri:** [“20 Yanvar” faciəsinin 30 illiyi ilə bağlı] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 19 yanvar. – S.11.
- 924. Ulu Zəngəzurun qapısı dağlar...:** [Qubadlının işğalından 27 il ötür] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 1 sentyabr. – S.4.
- 925. Yardımlı: gənclər dövlət qayğısından ruhlanır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 12 yanvar. – S.7.
- 926. Zəfər paradı qüdrətimizi bütün dünyaya göstərdi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2020. – 17 dekabr. – S.5.

927. **Açıq səma altında zəfər ovqatı:** [Hərbi Qənimətlər Parkından reportaj] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 15 aprel. – S.7.
928. **Aqrar sahənin inkişafı prioritet vəzifələrdəndir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 4 mart. – S.7.
929. **Astarada şəhid ruhları əbədi ehtiramla anılır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 18 fevral. – S.5.
930. **Azad edilmiş ərazilərin bərpası prioritet vəzifələrdəndir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 3 aprel. – S.1.
931. **Azərbaycan Qoşulmama Hərəkatına sədrlik missiyasını uğurla davam etdirir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 8 aprel. – S.1; 2.
932. **Azərbaycan – Türkiyə qardaşlığı tarixi sınaqlardan keçib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 8 avqust. – S.1;2.
933. **Azərbaycanda hakimiyyət, ordu və xalq birliyi yenilməz qüvvəyə çevrilib** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 7 fevral. – S.3.
934. **Bakı Qran prisi başa çatsa da, təəsüratlar bitmir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 8 iyun. – S.4.
935. **Bakı treki güclüləri irəli çıxaracaq** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 5 iyun. – S.8.
936. **Bərpa işlərinin yaratdığı reallıqlar nikbinlik doğurur** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 14 mart. – S.6.
937. **Böyük qələbəmizin başlıca reallıqları** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 14 fevral. – S.3.
938. **Dövlət qulluqçusu olmaq insanlara xidmət imkanındır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 19 iyun. – S.8.
939. **Dünyanın beyin mərkəzləri səylərini birləşdirməlidir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 14 aprel. – S.9.
940. **Erməni terrorizminin anatomiyası** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 6 fevral. – S.8.
941. **Faşizm üzərində tarixi Qələbənin qazanıldığı gün:** [Biz ata-

- babaları Berlində, oğulları isə Şuşada zəfər çalan xalqıq] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 9 may. – S.12.
942. **Gənclər bugününümüzün və sabahımızın sahibləridir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 2 fevral. – S.7.
943. **“Xarıbülbul” – Qarabağın zəfər simfoniyası:** [Şuşada “Xarıbülbul” musiqi festivalı çərçivəsində keçirilən möhtəşəm atəşfəşanlıq haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 20 may. – S.3.
944. **İnformasiya təhlükəsizliyi dövlət siyasətinin mühüm tərkib hissəsidir** / Ə. Nəcəfxanlı//Xalq qəzeti.–2021. – 22 aprel. – S.2.
945. **Kəlbəcər – daşım, qayam, köküm, mayam...** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 4 aprel. – S.4.
946. **Qarabağın minalardan təmizlənən torpaqlarında həyat yenidən canlanacaq** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 10 fevral. – S.3.
947. **Qarabağın sabahı daha gözəl və cazibədar olacaq** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 31 iyul. – S.1;4.
948. **Qarabağın tezliklə dirçəldilməsi amalı ilə:** [“Qarabağ Dirçəliş Fondu”nun yaradılması haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 8 yanvar. – S.8.
949. **Qayğı birlik və bərabərlik göstəricisidir:** [Prezident İlham Əliyevin göstərişinə əsasən, dövlət qurumları Birinci Qarabağ və İkinci Qarabağ müharibəsi şəhidlərinin ailələri, yaralıları və döyüşlərin iştirakçıları da ən yüksək hörmət və diqqətlə əhatə olunublar] /Ə.Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.–2021. – 9 yanvar. – S.4.
950. **Qəbələ: qədim diyarın yeni növrəği qürurvericidir:** [Mayın 15-də dövlətimizin başçısı İlham Əliyev, birinci xanım Mehriban Əliyeva və qızları Leyla Əliyeva Qəbələdə səfərdə olublar] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 18 may. – S.5.
951. **Lerik gənclərini yüksək vətənpərvərlik amalı birləşdirir:**

- [28 May – Respublika Günü leriqlilər üçün həm də Veri inzibati ərazisinin Babaküçə kəndində Şəhidlərin xatirə abidəsinin açılışı olub]/Ə.Nəcəfxanlı// Xalq qəzeti. – 2021. – 1 iyun. – S.9.
952. **Media Agentliyi – aydın üfüdləri olan yeni fəaliyyət modeli** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 6 iyul. – S.3.
953. **Məktəb tikintisi millətin sabahına qayğıdır:** [Prezident İlham Əliyev yanvarın 28-də paytaxtın Sabunçu rayonunda yenidən inşa olunan 90 sayılı və Suraxanı rayonunda 97 sayılı orta məktəblərdə yaradılan şəraitlə tanış olub] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 4 fevral. – S.3.
954. **Mərhəmət və nicat ünvanı:** [Heydər Əliyev Fondu ulu öndərin adına layiq fəaliyyəti ilə könülləri fəth edir] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 14 avqust. – S.5.
955. **Milli Prioritetlər xoşbəxt gələcəyimizi təmin edən mükəmməl inkişaf proqramıdır:** [Azərbaycan Prezidenti cənab İlham Əliyevin bu günlərdə Milli Prioritetləri təsdiq edən sərəncamı haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 5 fevral. – S.2.
956. **Nəciblik, şəfqət, humanizm və xeyirxahlıq missiyası ilə:** [Birinci vitse-prezidenti, Yeni Azərbaycan Partiyası sədrinin birinci müavini, UNESCO-nun və İSESCO-nun xoşməramlı səfiri, Heydər Əliyev Fondunun və Azərbaycan Mədəniyyətinin Dostları Fondunun rəhbəri Mehriban Əliyeva haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 25 avqust. – S.3.
957. **On səkkiz il öncə:** [2003-cü il avqustun 4 də cənab İlham Əliyev namizədliyi Milli Məclisdə təsdiq edildikdən sonra Azərbaycan Respublikasının Baş naziri təyin olunmuşdur] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 4 avqust. – S.2.
958. **Prezidentin səlahiyyətlərinin Heydər Əliyevə verilməsi müstəqilliyin xilasını naminə atılan zəruri addım idi** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 24 iyun. – S.3.

- 959. Sumqayıt təxribatı erməni separatizminə “haqq qazandırmaq” məqsədilə düşünülmüşdü** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 27 fevral. – S.13.
- 960. Sürət yarışının hələdici anları yaxınlaşır** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 6 iyun – S.5.
- 961. Şərqi Zəngəzurda bərpaquruculuq işləri genişlənir** / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 18 avqust. – S.8.
- 962. Tarixi qayıdış və böyük xilaskarlıq missiyası:** [Ulu öndər Heydər Əliyev haqqında] / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 9 iyun. – S.5.

Müsahibələri

2008

- 963. Dövlət gənclər siyasətinin işığında:** [Sumqayıt şəhər Gənclər və İdman Baş İdarəsinin rəisi Musa Həsənovla müsahibə] / M. Həsənov; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 3 oktyabr. - S.6.
- 964. İllər bir-birindən fərəhli gəlir:** [Masallı Rayon İcra Hakimiyyəti başçısının müavini Ələşrəf Niftiyevlə müsahibə] / Ə. Niftiyev; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 19 yanvar. - S.11.
- 965. Sosial məsələlərin həlli diqqət mərkəzindədir:** [Masallı rayon Əhəlinin Sosial Müdafiəsi Mərkəzinin direktoru Azər Abdullayevlə müsahibə] / A. Abdullayev; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 31 mart. - S.7.
- 966. Sumqayıt: təhsil sahəsinin uğurları artır:** [Sumqayıt təhsil şöbəsinin müdiri Vidadi Bağirovla müsahibə] / V. Bağirov; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 16 sentyabr. - S.5.
- 967. Sumqayıtın mədəni həyatında əsaslı dönüş yaranır:** [Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin rəisi Namiq Qafarov ilə müsahibə] / N. Qafarov; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 13 fevral. - S.6.

2009

- 968. Cəlilabad: məhsuldarlıq ilbəl yüksəlir:** [Cəlilabad Rayon İcra Hakimiyyətinin başçısının aqrar məsələlər üzrə müavini Nazim Səlimov ilə müsahibə] / N. Səlimov; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 6 avqust. - S.4.
- 969. Masallı: tərəvəz istehsalı ilbəl artır:** [Masallı Rayon İcra Hakimiyyəti başçısının müavini İsa Nuriyev ilə müsahibə] / İ. Nuriyev; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. –

2009. - 28 iyul. - S.6.

- 970. Sumqayıt: profilaktik tədbirlərin səmərəsi artır:** [Sumqayıt şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru, şəhərin baş sanitar həkimi Rafiq Abdullayev ilə müsahibə] / R. Abdullayev; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 1 avqust. - S. 5.

2012

- 971. Sumqayıt hadisələri erməni təbliğatının əyri güzgüsündə və ya əsl həqiqət nədən ibarətdir:** [Sumqayıt hadisələrini qələmə alan yazıçı, jurnalist Eyrüz Məmmədov ilə müsahibə] / E. Məmmədov; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2012. – 29 fevral. – S.9.

2021

- 972. Doğma torpaqlarımıza qurub yaratmaq arzusu ilə dönürük:** [Sumqayıt Regional Mədəniyyət İdarəsi nəzdindəki Poeziya evinin əməkdaşı, Prezident təqaüdçüsü, gənc yazar Elvin Əlizadə ilə müsahibə] / E. Əlizadə; müsahibəni apardı Əli Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2021. – 30 aprel. – S.7.

Əli Nəcəfxanlı haqqında

Dövri mətbuatda

2010

- 973. Hacıbabayev, A.** İmza günü: Sumqayıt: [Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin Sumqayıt bölməsinin təşəbbüsü ilə keçirilən şair Əli Nəcəfxanlının imza günü haqqında] / A. Hacıbabayev // Ədəbiyyat qəzeti. – 2010. – 24 dekabr. – S.6.

2011

- 974. Cabiroğlu, M.** “Şuşanı görmədim gözümdölusu...”: [Şair Əli Nəcəfxanlının “Payız prospekti” adlı şeirlər kitabı haqqında] / Müşfiq Cabiroğlu // Ədalət. – 2011. – 12 fevral. – S.17.
- 975. Ələşrəf, N.** Ömrün “Payız prospekti”ndə görüş: [Əli Nəcəfxanlının “Payız prospekti” adlı əsəri haqqında] / N. Ələşrəf // Azad Azərbaycan. – 2011. – 1 aprel. – S.6.
- 976. Fərzəli, A.** “Payız prospekti”ndə görüş: [Əli Nəcəfxanlının eyni adlı kitabı haqqında] / Arif Fərzəli // 525-ci qəzet. – 2011. – 10 mart. – S.6.
- 977. Fərzəli, A.** “Payız prospekti”ndə görüş: [Əli Nəcəfxanlının eyni adlı kitabı haqqında] / Arif Fərzəli // Mövqe. – 2011. – 23 fevral. – S.13.
- 978. Qiyas, Ə.** “Payız prospekti”nə gecikən qatar: [Əli Nəcəfxanlının “Payız prospekti” adlı şeirlər kitabı haqqında] / Əyyub Qiyas // Kaspi. – 2011. – 25-27 iyun. – S.16.

2012

- 979. Ədiloğlu, N.** “Yaxşı”lara ünvan Əli: [Əli Nəcəfxanlının “Payız prospekti” adlı şeirlər kitabı haqqında] / Nurəddin Ədiloğlu // 525-ci qəzet. – 2012. – 20 dekabr. – S.7.
- 980. İmamnəzərli, H.** Peşəkar: [Əli Nəcəfxanlının 55 illiyi münasibətilə] / Hafiz İmamnəzərli // 525-ci qəzet. – 2012. – 20

2014

- 981. Rüstəm, H.** “Payız prospekti” boyunca: [şair Əli Nəcəfxanlının eyniadlı kitabı haqqında] / Hafiz Rüstəm // Kredo. – 2014. – 19 iyul. – S.9.

2015

- 982. Rafiq, Ə.** Söz mənə tanrıdır, mən sözə bənd: [şair Əli Nəcəfxanlının “Ürəyimdi yazanım” adlı kitabı haqqında] / Əli Rafiq // Azad Azərbaycan. – 2015. – 29 iyul. – S.7.
- 983. Rzayev, R.** Ürəyimdir yazanım: [şair Əli Nəcəfxanlının “Ürəyimdir yazanım” adlı kitabı haqqında] / Rəsul Rzayev // 525-ci qəzet. – 2015. – 16 oktyabr. – S.8.

2017

- 984. Bayramov, V.** Şeirlərində də elə özü olan şair...: [Əli Nəcəfxanlının “Söz yerə düşməsin” adlı şeirlər kitabı haqqında] / Vaqif Bayramov // Xalq qəzeti. – 2017. – 10 dekabr. – S.7.
- 985. Cəmsidqızı, L.** Sözə bəndə olan qələm sahibi: [şair Əli Nəcəfxanlı haqqında] / Lilpar Cəmsidqızı // Azad Azərbaycan. – 2017.- 20 iyun. – S.7.
- 986. Əli Nəcəfxanlı – 60:** [Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin təbriki] // Ədəbiyyat qəzeti. – 2017. – 3 iyun. – S.10.
- 987. Həsənli, H.** Uzaq illərin yaxın dostu: [şair Əli Nəcəfxanlı haqqında] / Həzi Həsənli // Ədalət. – 2017. – 7 yanvar. – S.13.
- 988.**

KÖMƏKÇİ GÖSTƏRİCİLƏR

Əli Nəcəfxanlının əsərlərinin əlifba göstəricisi

Kitabların əlifba göstəricisi

Payız prospekti	2
Söz yerə düşməsin	4
Ürəyimdir yazanım	3
Ürəyimi döyən həvəs	1

Dövri mətbuatda və məcmuələrdə dərc edilmiş əsərləri

Adamlara	30
Alnım açılması, üzüm güləsi	20
Apardı	39
Ay ürəyim, çağlayanda, coşanda	22
Ayaqlar altında	27
Ayrılıqlara	30
Baxmadı	27
Başdan başlayaq	33
Beləsi öldürə təki adamı	34
Bənnə	11
Bir gözü əyridir bu tərəzinin	24, 31
Bu dörd ildə	10
Bu gül filankəsə çatır	30
Bu sevgi qəlbimin şah damarında	22
Bulaq əfsanəsi	5
Çətir	37
Dağlar yaman tutub məni	36
“Dəmir çarıq”lı şəhər	19
Dözmək çətindir	13
Etiraf	30

- Əlimi kəs 24, 25, 35
Gecələri sevməyən qız 34
Getsən 28
Gələr 23
Göyərçinin heykəli 11
Gün kimi şaxıyan türk 37
Günəşin telini islatdı yağış,
Şəfəqlər asıldı göyqurşağından 38
Həftə 27, 39
Həsərət zəngini 34
Xallı lalələr 28
İrəli bax, irəli 19
Köksüm 27
Küçənizdə 33, 34, 39
Qalsan 28
Qırx bahar ötüşüb 14
Qız göyə dartınır 34
Qoca 15
Laçınsız 29
Məmməd Aslana məktub 24
Məndən uzaq düşdün 15
Məni bu sevdaya çəkmə təzədən 37
Mənim şeirlərim 34, 39
Mərmisi tükənən top 34, 35
Millətim hələ də başmaqçı deyil 26
Minaaxtaran 30
Möcüzə ummuram altmış yaşımdan 33
O dağ bizə dağ olar 21
O qıza ilk dəfə gül bağışlayıb 17
Ocaq yeri 7

On beş yaşın həsrəti	18
Ölənlər bir daha dirilmir	19
Ömrümüzün yük qatarı	27
Ömrün yarı yaşı	21, 30
Ömür bu imiş	30
Özüm haqda	22
Papiros	26
Payız	11
Payız prospekti	30
Saat	26
Su	24, 32
Şaham, a qardaş	35
Şuşanı görmədim gözümdolusu	30
Təbrik	37
Tərli şüşələrə şəkil çəkirsən	23
Təzədən dünyaya gələn uşaqlar	22
Toy axşamı	12
Üzümə bağlanan qapı	35
Vəfalı bənövşə	6
Vətən	30
Vətən dağları	34, 37, 39
Vurğunun	8
Yaşayaq oxşaya-oxşaya dərdi	33, 39
Yaz gələr	16
Yenə	9
Yetər, qayıdıram	34
Yol getdim iynə yarım	24
Yuxarıdan Allah baxır	26

Ədəbi-tənqidi qeydləri, məqalələri və очерkləri

Dövri mətbuatda

- Açıq səma altında zəfər ovqatı 927
- Aerobika - gümrahlıq və gözəllik 138
- Afərin, sumqayıtlılar 52
- Ağ gəmi 170
- Ağalar İdrisoğlunun “Vicdan mühakiməsi” 422
- Ağsaqqallar Şurası şəhər ictimaiyyətinin fəal qanadıdır 246
- Aqrar sahənin inkişafı prioritet vəzifələrdəndir 928
- Alın təri 107
- 6 yaşlı oktyabryatlar 152
- 63 il yol gələn şöhrət 247
- ARDNŞ Sumqayıtda yeni obyektlər açmışdır 493
- “Arzum, muradım – Cəlilabadım” 804
- Aslanovlar ailəsi 103
- Astara: aqrar sahəyə qayğı əhalinin güzəranını yaxşılaşdırır 248
- Astara: bura məskənidir gözəlliklərin 714
- Astara: çəkilən zəhmət fərəhli nəticələr verir 329
- Astara: daha işıqlı sabahlara doğru 778
- Astara: dövlət qayğısı sayəsində böyüyən, gözəlləşən diyar 579
- Astara: əhali ilə səyyar görüşlər problemlərin həllinə müsbət təsir göstərir 715
- Astara: göz görür, könül sevinir 330
- Astara: gözəlliklərin ərsəyə gəldiyi məkan 644, 894
- Astara: hər guşəsi bir naxışdır 423
- Astara: hər ilin tarixdə öz izi qalır 494
- Astara: İl-ildən uğurlu gəlir 171
- Astara: ilk yarımilin nəticələri fərəhlidir 716

- Astara: inamı gücləndirən amillər çoxdur 645
- Astara: inkişafın yeni mərhələsi başlanıb 249
- Astara: könül fərəhlənir gözəlliyindən 495
- Astara: qarşıda daha böyük vəzifələr durur 580
- Astara: Nailiyyətlər göz qabağındadır, görülməsi işlər çoxdur717
- Astara: nailiyyətlər sevindiricidir 718
- Astara: regional inkişafın bariz nümunəsi 496
- Astara: səyyar qəbullar, açıq söhbətlər, səmərəli nəticələr 646
- Astara: şəfəqlər içində sayrışan diyar 172
- Astara: təhsil sahəsinin uğurları xoşbəxt gələcəyin təməlidir 497
- Astara: Uğurlar ilbəil artır 424
- Astara: uğurların təməlində böyük zəhmət dayanır 425
- Astara: Yollar zirvələrə aparır 719
- Astara: yüksək göstəricilər inkişafın bariz nümunəsidir 581
- “Astara” asan yol deməkdir 805
- Astara - gözəlliklər məskəni 779
- Astara inkişaf edir, yeniləşir, müasirləşir 647
- Astara sürətli yüksəliş dövrünü yaşayır 582
- Astarada beynəlxalq elmi konfrans 648
- Astarada gələcək uğurlara etibarlı zəmin yaradılır 649
- Astarada şəhid ruhları əbədi ehtiramla anılır 929
- Astarada turizmin inkişafı üçün geniş imkanlar var 830
- Astarada yubiley tədbirləri 650
- Astaranın yaz ovqatı 780
- Aviasiya işçilərinin mənafeyi daim diqqət mərkəzindədir 583
- Aydın üfiqlər 128
- Azad edilən ərazilər gülüstana çevriləcək 895
- Azad edilmiş ərazilərin bərpası prioritet vəzifələrdəndir 930
- “Azadlıq toxumu əkdə şəhidlər...”..... 173

“Azərbaycan” 119

Azərbaycan - Almaniya birgə müəssisəsi Sumqayıtda nümunəvi fəaliyyət göstərir 250

“Azərbaycan bütün dünya birliyinin ona məxsus hesab etdiyi əraziləri özünə qaytarıb” 896

Azərbaycan düşmənin layiqli cavabını verir 897

“Azərbaycan folkloru mədəni sərvətimizdir” 584

Azərbaycan gəncliyi dövlətimiz tərəfindən hərtərəfli qayğı ilə əhatə olunub 898

Azərbaycan xalqı azad, ədalətli seçki şəraitində öz iradəsini ifadə etdi 845

Azərbaycan Qoşulmama Hərəkatına sədrlik missiyasını uğurla davam etdirir 931

Azərbaycan – Türkiyə qardaşlığı tarixi sınaqlardan keçib 932

Azərbaycanda hakimiyyət, ordu və xalq birliyi yenilməz qüvvəyə çevrilib 932

Azərbaycanın hər yerində 20 Yanvar şəhidlərinin xatirəsi ehtiramla anıldı 899

“Azərboru” ASC ikinci həyatını yaşayır 585

“Azərkimya” müəssisələri yenilənir, güclənir 586

“Azərkimya”da görüş: 2011 - Beynəlxalq kimya ili 498

Bacarıqlı idmançı 53

“Baxdıqca hər yana qəlbə xoş gəlir” 331

Bakı Qran prisi başa çatsa da, təəsüratlar bitmir 934

Bakı treki güclüləri irəli çıxaracaq 935

Bakıya ekskursiya 71

“Bakıya qardaşdır, durub yanaşı” 499

Bayatılarımız şairin gözü və sözü ilə 426

Bələdiyyə seçkiləri beynəlxalq standartlara uyğun şəraitdə keçirilmişdir 332

- Bələdiyyə seçkiləri bölgələrdə mütəşəkkil keçdi 863
- Bərpa işlərinin yaratdığı reallıqlar nikbinlik doğurur 936
- Biləsuvar: Aran düzündə yüksələn şəhər 720
- Biləsuvar: Dövlət proqramı uğurla icra olunur 427
- Biləsuvar: ilbəil gözəlləşən diyar 428
- Biləsuvar: inkişaf dinamikası hər sahədə duyulur 587
- Biləsuvar: inkişafın geniş üfüqləri 781
- Biləsuvar: İş də var, nailiyyətlər də 806
- Biləsuvar: qazanılan uğurlar dövlət qayğısının nəticəsidir 500
- Biləsuvar: qədim yurdun yeni növrəgi 251
- Biləsuvar: Qəhrəmanlıq ənənələri davam edir 721
- Biləsuvar: məhsul bolluğuna təminat yaradılır 501
- Biləsuvar: mövcud potensial əhalinin güzəranının daha da yaxşılaşdırılmasına yönəlmişdir 333
- Biləsuvar: Muğan düzündən gözəl şəhəri 651
- Biləsuvar: Pambıqçılığın inkişafı aktuallaşır 807
- Biləsuvar: Su aydınlığına qovuşan şəhər 782
- Biləsuvar: sürətli inkişaf yolundadır 588
- Biləsuvar: Şəhriyar düzündən abad şəhəri 589
- Biləsuvar: taxıl əkini ilbəil artır 252
- Biləsuvar: tərəqqiyə yeni töhfələr verilir 253
- Biləsuvar: uğurlar fərəh doğurur 722
- Biləsuvar: uğurlar ilbəil artır 174
- Biləsuvar: uğurların təməlində dövlət qayğısı dayanır 502
- Biləsuvar: yeniləşmə və müasirləşmə sürətlənir 590
- Biləsuvar: zirvədən-zirvəyə, uğurdan-uğura 864
- Biləsuvar-Muğanın gözəl diyarı 783
- Biləsuvar Muğanın gözəl diyarına çevrilir 831
- Biləsuvar rabitəçilərinin uğurları 503
- Biləsuvar rayonunda sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir 723
- Biləsuvar sürətli inkişaf yolunda 504, 505

- Biləsuvar – Şəhriyar düzündə parlayan şəhər 846
- Biləsuvarda bayram təntənələri 334
- Biləsuvarda Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı Mübariz İbrahimovun anım günü qeyd olunub 808
- Biləsuvarda Heydər Əliyev parkının açılışı olmuşdur 175
- Biləsuvarda qışa hazırlıq görülür 865
- Biləsuvarda seçkilərə ciddi hazırlıq gedir 254
- Biləsuvarlı gənclərin qaynar həyatı 847
- Bir-birindən igid, qəşəng... 129
- Bir daha çörək haqqında 120
- Bir də o yerlərə qayıda bilsək 506
- Bir dəftər vərəqi 121
- “Bir nəğmə toxumu basdırdım yerə...” 255
- Bir şahmat məktəbinin uğurları 335
- Bir şair yaşayır ürəyimizdə 336
- Bir ürəkdə min can kimi 337
- Bir ürəyin üç dünyası 153
- Birinci yerdə 72
- Biz belə yaşayır və işləyirik 85
- Biz haqlıyıq, biz zəfər çalacağıq! Azərbaycan Ordusunu heç bir qüvvə saxlaya bilməz 900
- “Biz mehriban ailəyik ...” 176
- Bölgə inkişafının Lərik nümunəsi 901
- Bölgələrdə Respublika Günü qeyd olundu 724
- Bölgələrin qış qayğıları 256
- Böyük qələbəmizin başlıca reallıqları 937
- “Bu dağlara yer dayaqdır, göy çətir...” 652
- Bu günün pöhrələri 122
- “Bu işdə yorulmaq yoxdur” 257
- Bura Masallıdır, nağıl misallıdır 832

- “ Bura məskənidir gözəlliklərin...” 429
- “Canavar ağzından çıxan ov kimi...” 591
- “Canlanır hər qarış yer Sumqayıtda” 507
- Cəlilabad: Aqrar sahə inkişafdadır 833
- Cəlilabad: aqrar sahə sürətlə inkişaf edir 258
- Cəlilabad: arzular reallığa çevrilir 430
- Cəlilabad: bugünü dünənindən gözəl 592
- Cəlilabad: Bütün sahələrdə inamlı iş gedir 725
- Cəlilabad: çəkilən zəhmətin fərəhli nəticələri 508
- Cəlilabad: çiçək açan arzu, murad.....
- Cəlilabad: dövlət müstəqilliyinin nailiyyətlərini hər addımda görmək olar 509
- Cəlilabad: el çalışır, yer sevinir 834
- Cəlilabad: ərzaq təhlükəsizliyi əsas vəzifələrdəndir 726
- Cəlilabad: gözəlliklər məskəni 259
- Cəlilabad: gözəlliyi artıran, fərəh yaradan quruculuq işləri 784
- Cəlilabad: inkişaf dinamikası artır 177
- Cəlilabad: inkişaf dinamikası durmadan artır 653
- Cəlilabad: inkişafın geniş üfüqləri 593
- Cəlilabad: inkişafın yeni mərhələsi başlanır 260
- Cəlilabad: Könüllülük gənclərin həyat tərzidir 902
- Cəlilabad: Qanunçuluq qətiyyətlə qorunur 261
- Cəlilabad: qarşıda duran vəzifələr uğurla icra edilir 510
- Cəlilabad: Qoy, bol olsun elin varı 835
- Cəlilabad: ötən ilə yekun vurulmuşdur 727
- Cəlilabad: ötən ilin yekunları daha da artır 594
- Cəlilabad: regional inkişafın aydın üfüqləri 595
- Cəlilabad: regional inkişafın bariz nümunəsi 432
- Cəlilabad: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir 654
- Cəlilabad: tarixə yazılan uğurlu illər 596

- Cəlilabad: təhsildə keyfiyyət göstəriciləri yaxşılaşır 655
- Cəlilabad: Tərəqqinin yeni mərhələsinə keçid üçün etibarlı zəmin yaradılıb 339
- Cəlilabad: Ucalıq torpağa bağlılıqdır 866
- Cəlilabad: uğurlar artır, inam güclənir 338
- Cəlilabad: uğurlar artır, inam güclənir, həyat gözəlləşir 178
- Cəlilabad: uğurların təməlində dövlət qayğısı dayanır 728
- Cəlilabad: yeddi ildə otuz məktəb 511
- Cəlilabad: Yollar zirvələrə aparır 848
- Cəlilabad - gerçəkləşən arzu, murad 597
- Cəlilabad nur içində 729
- Cəlilabad polisi peşə bayramını uğurlarla qeyd etdi 340
- Cəlilabad sürətli inkişaf yolundadır 433
- Cəlilabad təhsilinin uğurları artır 656
- Cəlilabadda bayram tədbiri keçirilib 262
- Cəlilabadda gənclərlə iş diqqət mərkəzindədir 730
- Cəlilabadlı gənclərin qaynar həyatı 809
- Cəlilabadda iməclik 263
- Cəlilabadda qaz təsərrüfatı işçilərinin peşə bayramı qeyd edilib 341
- Cəlilabadda məhsul bolluğu yaradılır 657
- Cəlilabadda ulu öndərə həsr olunmuş tədbirlər 512
- Cəlilabadda unudulmaz gün 342
- Cəlilabadda ümumrayon iməcliyi 343
- Cəlilabadda zona müşavirəsi 264
- Cəlilabadlılar rayonun sosial-iqtisadi inkişafından qürur duyurlar 265
- Cənub bölgəsi müasir turizm mərkəzinə çevrilir 513
- Cənub bölgəsi turizm məkanına çevrilir 179
- Cənub bölgəsində bayram tədbirləri 514

- Cənub bölgəsində 9 May - Qələbə Gününün təntənəsi 658
- Cənub bölgəsində əhalinin kütləvi tibbi müayinəsi uğurla davam etdirilir 731
- Cənub bölgəsində 20 Yanvar şəhidlərinin xatirəsi ehtiramla anılıb 836
- Cənub bölgəsində turizm sektoru sürətlə inkişaf edir 266
- Cənub bölgəsinin qış qayğıları 267
- “Cənub mirvarisi qızıl Lənkəran...” 598
- Corat daha abad və gözəl olacaq 515
- Corat qəsəbəsi: dünən və bu gün 344
- Çayçılıq yenidən dirçələn sahədir 867
- Çeşidi geniş, qiyməti ucuz, çəkisi düz 180
- Çəltikçiliyin inkişafı idxaldan asılılığı aradan qaldırmağa imkan verəcək 868
- Çıxış edir: Həsən Cəbrayılov 139
- “Çıraq kimi işıq saçır Neftçala...” 785
- Çiçəklər nübar olur 123
- Dağlar diyarı gözəl günlərini yaşayır 599
- “Dağlar vüqarlanır sən oxuyanda” 268
- Dağların ağır qışı 600
- Dağların qoynunda bir şəhər vardı 269
- “Dağların söz xəzinəsi” 270
- “Daha güclü Azərbaycan naminə hamımız Mübariz olmalıyıq” 903
- Daimi komissiyanın səyyar iclası 154
- Dairə və məntəqə seçki komissiyaları prezident seçkilərinə hazırlaşır 271
- Dənizkənarı parkda gördüklərimiz 73
- Dini mövzuda seminar-trening 272
- Dostluq sərhəd tanımır 181
- Dönüş belə yarandı 124

- IV İslam Həmrəyliyi Oyunlarının “Xəzərdən başlayan su səyahətləri”nin Astara mərhələsi başa çatıb 837
- Dövlət qulluqçusu olmaq insanlara xidmət imkanındır 938
- Dövlət Proqramı Lerikdə uğurla icra edilir 659
- Dünyanın beyin mərkəzləri söylərini birləşdirməlidir 939
- “Dünyanın sahili” 130
- Dünyaya insan gəlir 155
- Düşmənin viran etdiyi torpaqları gülüstana çevirəcəyik 904
- “Düşmənləri xar eləyər qeyrəti türkün” 905
- Düzgün yol göstəririk 54
- Elm fədaisi, el ağsaqqalı 182
- Erməni faşizminin cinayətkar əməlləri cəzasız qalmamalıdır 906
- Erməni terrorizminin anatomiyası 940
- Ermənistanın təcavüzü dünya informasiya məkanında 907
- Ədəbi fikrin yeni üfqləri 434
- Əhalinin sağlamlığı diqqət mərkəzindədir 732
- Əhalinin sosial müdafiəsi güclənir 183
- Əl işdən soyumur, ürək arzudan 184
- Əllərin birliyi ürəklərin birliyidir 156
- 54 qız anası 48
- Əlvida tələbəlik 55
- Əməkçilərlə şagirdlərin yarışı 108
- Ənənəyə söykənən, sabaha boylanın poeziya 273
- Ərkivan qəsəbəsi abadlaşır, gözəlləşir 660
- Ərkivan nümunəvi qəsəbəyə çevrilir 435
- Əsas vəzifə 140
- Əsaslı dönüşə doğru 160
- Faşizm üzərində tarixi Qələbənin qazanıldığı gün 941
- Fəallıq güclənmiş, uğurlar artmışdı 185

- Fəxri beşguşəli nişanla 141
- Formal münasibət 109
- “Foto Məqsəd Quliyevindir” 436
- Gecə növbəsində 142
- Geniş hazırlıq 49
- Gələn ilin hesabına 47
- Gənc rəssamların sərgisi 56
- Gənc təbiblər təltif edildilər 661
- Gənclər bugününümüzün və sabahımızın sahibləridir 942
- Gənclik şəhəri qışı necə keçirir? 345
- Gənclik şəhəri yubiley ərəfəsində 869
- Gənclik şəhərinin bayram ovqatı 870
- Gənclik şəhərinin möhtəşəm bayram təntənəsi 871
- Gəncliyə inam böyükdür 186
- Günəşin bir parçası 110
- “Günlərimiz bir-birindən şən keçir” 274
- Günün qalibləri 86
- Hacıqabul: birinci rübün yekunları 516
- Halallığa tapınan sahibkar qadın 275
- Hamının məqsədi birdir 161
- Hazırlıq yaxşı olanda 104
- Heydər Əliyev irsi əsl tərbiyə məktəbidir 188
- Həmişə xalqla birlikdə 276
- Həmyerlilərimiz beynəlxalq elmi-təcrübi konfransda 662
- Həmyerlimiz Daşkənd beynəlxalq konfransında 601
- Hər gün bayram ovqatında 346
- Hər şey işin təşkilindən başlanır 131
- “Hər şey qələbə üçün” kitab-albomu Sumqayıtda təqdim olunub
..... 733
- Həvəskar rəssamların sərgisi 57
- Xalq şairinin yaradıcılıq gecəsi 517

- Xalq yaradıcılığına dövlət qayğısı artırılır 518
- Xalqa həsr olunmuş ömrün Sumqayıt səhifələri 187
- Xalqımız Xocalı soyqırımını qurbanlarının xatirəsini ehtiramla yad edir 734
- “Xarıbülbul” – Qarabağın zəfər simfoniyası 943
- Xatirəsi könüllərdə yaşayır 663
- Xeyirxah və ciddi axtarışlar 58
- Xocalı faciəsi qurbanlarının xatirəsi respublikamızın bölgələrində də anılıb 849
- Xoşbəxt olun, balalar! 87
- Xoşbəxtlər 143
- İdmana borcluyam 84
- “İdrak” məktəb-liseyində yubiley tədbiri 347
- “İdrak” məktəb-liseyin bütün məzunları tələbə oldu 664
- İdrak süzgəcindən nələr keçir... 810
- İgid ölər, adı qalar 144
- İki cəbhənin veteranı 105
- İki xalqın şair oğlu ilə görüş 811
- İki yüz əlli işıq 162
- İqtisadi imkanlar artdıqca sosial sahə də inkişaf edir 189
- İldən-ilə abadlaşan, gözəlləşən Masallı 665
- “İllər görməmişdik bu illər kimi” 190, 519
- İnformasiya təhlükəsizliyi dövlət siyasətinin mühüm tərkib hissəsidir 943
- İstəyinə nail olmayınca 125
- İstiqlalın əbədiyyət sancağı – Azərbaycan bayrağı! 908
- İstirahət şən keçir 59
- İstisu - misilsiz “şəfa ocağı” 191
- İş də var, qazanc da, rahatlıq da 277
- İşgalçı ölkənin əhalisi problemlər məngənəsində 909

- 20 Yanvar faciəsinin cənub bölgəsində əks-sədası 786
- Kapitan Türkayın rəşadət dastanı: Qəhrəmanlar unudulmur 910
- Kəlbəcər – daşım, qayam, köküm, mayam 945
- Kitab bayramı 132
- Kitabxana, kitab və oxucu 60
- Kollektiv rəyin ifadəsi 157
- Kommunistlərin fəallığı sayəsində 61
- “Kostitusiya ali qanunumuzdur” 192
- Konstruksiya quraşdırırlar 62
- Köhnə dost 812
- Könlüm keçir Yardımlıdan 666
- Könüllər şadlandı bu səxavətdən 193, 348
- Küçənin ortasında 88
- Kür qırağı seyrangaha çevrilir 437
- Qabaqcıl briqadanın şərəfinə 133
- Qabaqcıl sexin mayakı 63
- Qabaqcılların yanında 89
- Qadınlar dünyanın təbəssümüdür 438
- Qadınların fəallığı yüksəlir 520
- “Qanadlandıq uçuşağa” 349, 350
- “Qapımız hər kəsə açıqdır” 278
- Qarabağın minalardan təmizlənən torpaqlarında həyat yeni-dən canlanacaq 946
- Qarabağın sabahı daha gözəl və cazibədar olacaq 947
- Qarabağın tezliklə dirçəldilməsi amalı ilə 948
- “Qaranquş” dəvət edir 64
- Qayğı birlik və bərabərlik göstəricisidir 949
- Qayğı uman hər kəsə diqqət göstərilmişdir 194
- Qayğılı, sevincli günlər 90
- Qəbələ: qədim diyarın yeni növrağı qürurvericidir 950

- Qədim yurdun tarixi və folklor örnəkləri 735
- Qəhrəmanın xatirəsi yad edildi 602
- Qəhrəmanın yubiley tədbiri 439
- Qələbə sevinci və şəhid ruhlarına əbədi ehtiram 911
- Qələbə “tənliyi”nin uğurlu həlli 134, 195, 667
- Qələbədən geriliyə 91
- Qırx yaşlı məktəbin uğurları 813
- Qış gününün isti xatirələri 440
- Qış qapını kəsib: Bəs hazırlıq necədir? 196
- Qış qapını kəsməmiş 351
- “Qızlar, halaya gəlin, halaya...” 352
- Qocaman məktəbin gənc direktoru 279
- Qoşa iz 145
- “Qoy, günü ağ olsun bu yağan qarın...” 353
- “Qoynu qucaq-qucaq nurdu Lənkəran” 441, 603, 668
- LDU-da elmi konfrans 669
- Layiqli kadrları ilə tanınan kollecin yubileyi 354
- Lerik: baxıb cəlalına sevinir dağlar 442
- Lerik: birinci rübə yekun vuruldu 736
- Lerik: bugünü dünənindən gözəl 670
- Lerik: dağların qoynunda büsat qurulur 197
- Lerik: Dağların qoynunda gözəl xanıman 814
- Lerik: daha bir uğurlu ilə yekun vuruldu 443
- Lerik: doqquz ayın sosial-iqtisadi inkişafının yekunları fərəhlidir 522
- Lerik: Dövlət mükafatları bayram günündə təqdim edildi 523
- Lerik: əhali ilə görüşlərin əməli nəticələri fərəhlidir 671
- Lerik: əsas vəzifə bütün sahələrdə işləri canlandırmaqdır 198
- Lerik: gələcək uğurların möhkəm təməli 444
- Lerik: görülmüş işlər fərəh doğurur 604

- Lerik: günbəgün abadlaşan, gözəlləşən diyar 355
- Lerik: hər tərəfdə abadlıq, quruculuq, yenilik 199
- Lerik: xəyalların gerçəkləşdiyi dağlar diyarı 850
- Lerik: il sona yaxınlaşdıqca nailiyyətlərin sayı da artır 737
- Lerik: ildən-ilə, uğurdan-uğura 787
- Lerik: inkişaf tarixinin daha bir ilinə yekun vuruldu 605
- Lerik: qayğı yeni qələbələrlə ruhlandırır 445
- Lerik: qışın soyuğu ürəklərin hərarətini azaltmır 738
- Lerik: nailiyyətlər davamlı xarakter almışdır 356
- Lerik: ötən il də uğurlarla zəngin olub 739
- Lerik: poçt və rabitə xidməti günün tələbləri səviyyəsindədir 200
- Lerik: ucqar kəndlər də abadlaşır 606
- Lerik: uğur qanadlı illər 912
- Lerik: uğurlar az deyil, görüləsi işlər də çoxdur 524
- Lerik: uğurlar ilbəil artır 838
- Lerik: Yollar zirvələrə aparır 280
- Lerik: zamanla ayaqlaşan inkişaf 357
- Lerik: Zəhmətsevər insanların məskəni 672
- Lerik: zəngin tarixi var, gözəl növrəgi 446
- Lerik gənclərini yüksək vətənpərvərlik amalı birləşdirir 951
- Lerik ildən-ilə gözəlləşir 525
- Lerik rayonu təhsil işçilərinin konfransı 673
- Lerikdə bir sıra obyektlərin açılış mərasimləri keçirilib 526
- Lerikdə birinci yarımilə yekun vurulmuşdur 740
- Lerikdə elmi-praktik konfrans 281
- Lerikdə görülən işlər fərəh doğurur 447
- Lerikdə ilin birinci yarısının yekunları nikbinlik yaradır 448
- Lerikdə 2006-cı ilin yekunları müzakirə edilmişdir 201
- Lerikdə qadınların konfransı keçirilmişdir 674

Lerikdə Nəsiminin 650 illiyinə həsr olunmuş ümumrayon tədbiri 872

Lerikdə sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir 202

Lerikdə yubiley tədbirləri 282, 675

Lerikə turist axını səngimir 676

Lerikin siması ilbəlil gözəlləşir 873

Leriklilər ulu öndərin xatirəsini ehtiramla yad edirlər 283

Lənkəran: aqrar sahə inkişaf yolundadır 203

Lənkəran: Bolluq festivalı, ruzi-bərəkət bayramı 874

Lənkəran: bütün sahələr inkişaf edir, həyat gözəlləşir 607

Lənkəran: etnik özəlliyin əlvan naxışları 815

Lənkəran: əbədi ehtiram duyğuları ilə 741

Lənkəran: əhali ilə görüşlər qarşılıqlı inamı gücləndirir 677

Lənkəran: Görülən işlər rayonun daha gözəl gələcəyindən soraq verir 816

Lənkəran: Gözəlləşən qədim diyar 788

Lənkəran: hər sahədə yüksəliş var 527

Lənkəran: il ildən uğurlu gəlir 528

Lənkəran: inkişaf davamlı xarakter daşıyır 358, 449

Lənkəran: könül fərəhlənir gözəlliyindən 450

Lənkəran: qarşıda yeni vəzifələr, yeni zirvələr vardır 839

Lənkəran: qədim diyarın yeni növrağı 451

Lənkəran: milli qurtuluşdan başlanan inkişaf yolu 678

Lənkəran: nə əkilib, nə yığılıb? 205

Lənkəran: Nəticələr fərəhlidir 608

Lənkəran: Regional inkişafa gözəl nümunə 817

Lənkəran: regional inkişafın uğurlu modeli 452

Lənkəran: səhiyyə sistemi inkişaf yolunda 359

Lənkəran: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir 284

Lənkəran: sosial-iqtisadi inkişafın obyektiv mənzərəsi 609

- Lənkəran: sosial layihələr adamların rifahının yaxşılaşdırılmasına xidmət edir 610
- Lənkəran: sürətlə dəyişən, gözəlləşən diyar 742
- Lənkəran: Şəhid ruhlarına ehtiram daimidir 529
- Lənkəran: Tərəqqinin üfüqləri daha da genişlənir 679
- Lənkəran: Uğurlar davam edir 789
- Lənkəran: uğurlar hər kəsin ürəyindən xəbər verir 611
- Lənkəran: uğurların ardı gəlir 680
- Lənkəran: yeniləşən, müasirləşən diyar 360
- Lənkəran: yollar irəliyə aparır 612
- Lənkəran: zəfər qanadlı illər 875
- “Lənkəran bir mayakdır Xəzərin sahilində” 851
- Lənkəran bölgələrin inkişafının ideal nümunəsidir 285
- Lənkəran - bölgənin mayak şəhəri 818
- Lənkəran - cənubun dan ulduzu 876
- Lənkəran Dövlət Universitetində konfrans 453
- Lənkəran Dövlət Universitetində respublika elmi konfransı 530
- Lənkəran gözəl günlərini yaşayır 790
- Lənkəran idmançılarının uğurları fərəh doğurur 204
- Lənkəran inkişaf yollarında 743
- Lənkəran teatrında yeni tamaşa 744
- Lənkəran-tərəqqi əsəri kimi 840
- Lənkəran yaz ovqatındadır 819
- Lənkəran yeni inkişaf mərhələsini yaşayır 531
- Lənkəranda bahar şənliyi 745
- Lənkəranda bayram sevincləri 286
- Lənkəranda bayram təntənələri 361
- Lənkəranda birinci rübə yekun vuruldu 681, 682
- Lənkəranda ili uğurla başa vurmaq üçün möhkəm zəmin yaradılıb 746

- Lənkəranda konfrans keçirilmişdir 747
- Lənkəranda Milli Təhlükəsizlik Nazirliyi əməkdaşlarının peşə bayramı qeyd edildi 748
- Lənkəranda seminar-müşavirə 362
- Lənkəranda sosial-iqtisadi inkişaf yüksək sürətlə davam edir 683
- Lənkəranda şəhidlərin xatirəsi ehtiramla yad edilib 454
- Lənkəranda ümummilli liderin yubileyinə həsr olunmuş tədbirlər davam edir 684
- “Lənkəranın gülü rəng-rəng...” 852
- Lənkəranlılar baharı qurub-yaratmaq əzmi ilə qarşılayırlar 749
- Lənkəranlılar ulu öndərin xatirəsini ehtiramla yad etmişlər 363
- Ləziz xörəklər ustası 287
- Liman Lənkəranın peyk şəhəridir 206
- Masallı: Abadlıq tədbirləri kənd və qəsəbələri də əhatə edir 820
- Masallı: Bura məskənidir gözəlliklərin 364
- Masallı: bütün sahələrdə qazanan uğurlar fərəh doğurur 288
- Masallı: 9 ayın yekunları nikbinlik yaradır 532
- Masallı: Dövlət qayğısı təhsildə uğurları artır 853
- Masallı: dövlət qayğısının nəticələri fərəh doğurur 613
- Masallı: Ərazi nümayəndəlikləri hesabat verir 455
- Masallı: görülən bütün işlər sosial-iqtisadi inkişafın sürətləndirilməsinə xidmət edir 365
- Masallı: Görülən işlər fərəh doğurur 854
- Masallı: görülən işlər fərəhli nəticələr verir 533
- Masallı: gündən-günə gözəlləşən diyar 289
- Masallı: hər ilin tarixdə öz izi qalır 456, 791

- Masallı: idman ənənələri yaşayır 290
- Masallı: iqtisadiyyatın inkişafı özəl sektorla sıx bağlıdır 366
- Masallı: ilbəil abadlaşan, gözəlləşən diyar 534
- Masallı: ilbəil uğurlar artdıqca həyat gözəlləşir 685
- Masallı: ilin əsas hədəfi dinamik inkişaf və yüksək rifahın təmin olunmasıdır 750
- Masallı: inkişaf dinamikası ilbəil güclənir 792
- Masallı: inkişafın aydın üfüqləri 457
- Masallı: inkişafın yeni dövrü başlanıb 535
- Masallı: insanların sağlamlığı naminə 458
- Masallı: kəndlərin də siması dəyişir, gözəlləşir 291
- Masallı: qarşıda duran vəzifələr müəyyənləşdirildi 614
- Masallı: qaz təchizatı yaxşılaşır 207
- Masallı: qədim diyarın yeni həyatı 793
- Masallı: qəsəbələr hesabat verir 536
- Masallı: quruculuq işləri genişlənir 208
- Masallı: “Möcüzə kimidir, nəgıl misallı...” 686
- Masallı: nailiyyətlər ildən-ilə artır 459
- Masallı: nəticələr fərəh doğurur 209
- Masallı: nəticələr fərəhli, proqnozlar nikbindir 537
- Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf ilbəil sürətlənir 615
- Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf proqramları uğurla icra edilir 538
- Masallı: sosial-iqtisadi inkişaf sürətlənir 292, 539
- Masallı: sosial siyasət fərəhli nəticələr verir 367
- Masallı: sürətlə yeniləşən, abadlaşan rayonun real mənzərəsi 210
- Masallı: taxılçılığa maraq artırılır 460
- Masallı: təhsildə keyfiyyət amilinə üstünlük verilir 368
- Masallı: təhsildə uğurlar böyük olsa da, arxayınlıq yaranmamalıdır 541

- Masallı: təhsilə qayğı artdıqca uğurlar da çoxalır 540
- Masallı: Uğurlar davamlı xarakter daşıyır 687
- Masallı: ulu öndərin xatirəsinə böyük ehtiramla 542
- Masallı: uğurlar bütün sahələri əhatə edir 794
- Masallı: uğurlar var, görüləsi işlər də az deyil 821
- Masallı: ürəklərdən xəbər verən görüşlər 616
- Masallı: yekunlar uğurlu, qarşıda duran vəzifələr
önəmlidir 369
- Masallı: yeni Dövlət Proqramı sürətli sosial-iqtisadi inkişafa tam
təminat verir 370
- Masallı: Yeni layihələr, geniş üfüqlər 855
- Masallı: yeni vəzifələr müəyyənləşdirildi 617
- Masallı: zirvələr necə də yaxın görünür 618
- Masallı Azərbaycanın folklor paytaxtı adını layiqincə
doğruldur 620
- Masallı Azərbaycanın folklor paytaxtıdır 621
- Masallı folklor mərkəzinə çevrilir 688
- Masallı gəncləri qaynar həyat yaşayırlar 622
- Masallı günbəgün dəyişir, gözəlləşir 689
- Masallı xəbərləri 293
- Masallı ikinci folklor festivalına hazırlaşır 690, 691
- Masallı - nağıl misalı 619
- Masallı növbəti folklor festivalına hazırlaşır 751
- Masallı yüksəlişin yeni mərhələsindədir 623
- Masallıda akademik Zərifə Əliyevaya həsr olunmuş elmi-praktik
konfrans keçirilib 543
- Masallıda Avropa üslubu 211
- Masallıda Bilik Günü sevinci 692
- Masallıda bir gün 693
- Masallıda daha bir gözəllik ünvanı yaradılır 877

- Masallıda dairə seçki komissiyaları yeni binalara köçdü 212
- Masallıda Dövlət Bayrağı Meydanının açılış mərasimi olub 461
- Masallıda dörd məktəb istifadəyə verilmişdir 371
- Masallıda ekoloji tədbirlərə diqqət artırılıb 462
- Masallıda hamı onlara inanır və etibar edir 463
- Masallıda ilin birinci yarısına yekun vuruldu 624
- Masallıda ilin birinci yarısının yekunları müzakirə olundu 464
- Masallıda inkişafın yeni mərhələsi 372
- Masallıda inkişaf proqramları uğurla həyata keçirilir 752
- Masallıda leysan yağışlarının vurduğu ziyan aradan qaldırılır 373
- Masallıda Novruz məşəli alovlandırıldı 544
- Masallıda prezident seçkilərinə ciddi hazırlıq gedir 294
- Masallıda turizm sərgisi 545
- Masallıda uğurların miqyası artır 753
- Masallıda ulu öndərin xatirəsi silsilə tədbirlərlə yad edilir 694
- Masallıda III Beynəlxalq Folklor Festivalı başlanır 754
- Masallıda yeni elektron ATS açılıb 295
- Masallıda yerli özünüidarə təkmilləşir 546
- Masallıda yubiley tədbiri 296
- Masallıda yüksək bayram ovqatı 465
- Masallının bugünü gözəldir, sabahı daha möhtəşəm olacaq 755
- Masallının kənd və qəsəbələri ilbəlil abadlaşır 841
- Masallının kənd və qəsəbələri yüksəliş yolunda 878
- Masallının qəsəbə və kəndləri abadlıq yürüşündə 695
- Masallının qəsəbə və kəndlərində abadlıq və yenidənqurmaya xüsusi diqqət yetirilir 746
- “Masallının söz çələngi” 547

Mayaklar	75
Media Agentliyi – aydın üfüdləri olan yeni fəaliyyət modeli	952
Metallurqların xeyirxah işi	135
Mədəniyyət sahəsinin uğurları layiqincə qiymətləndirilib	374
“Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı - Sumqayıt”	375
“Məhkəməyə etimad” layihəsinin uğurlu tətbiqi	376
Məhsuldarlıq artacaq	111
Məktəb tikintisi millətin sabahına qayğıdır	953
Məqsəd əhalini fasiləsiz elektrik enerjisi ilə təmin etməkdir	297
Məqsədə doğru	92
Məmməd Aslan: “Şairliyi bahardan, bənövşədən öyrəndim...”	466, 467
Məmməd Aslan: Yaşamağa çəm tapmışam sözümdə	625
Mənalı ömrün zirvəsində : Vidadi Babanlı – 90	842
Mənanın sərrafı, sözün vaqifi	913
Mənim sevimli qəzetim	213
Mənim tanıdığım İbrahim İlyaslı	548
Mərhəmət və humanizm prinsipləri əsasında	468
Mərhəmət və nicat ünvanı	954
Məsələyə kompleks yanaşılır	158
Mətbuatımızın dəyərli söz sahibi	626
Milli Prioritetlər xoşbəxt gələcəyimizi təmin edən mükəmməl inkişaf proqramıdır	955
Min bir dərddin dərmanıdır İstisu	377
Muğam aləminin əlvan rəngləri	549
Musiqili gül çələngi	469
Mühüm işə diqqəti artırıqda	112

- Neftçala: adi rayon mərkəzi müasir şəhərə çevrilir 470
- Neftçala: aztəminatlı ailələr diqqət mərkəzində 822
- Neftçala: Bu günü dünənindən gözəldir 757
- Neftçala: bütün sahələrdə inkişaf var 214
- Neftçala: gözəlliklər göz oxşayır 378
- Neftçala: İli uğurla sona çatdırmaq üçün etibarlı zəmin yaradılıb 758
- Neftçala: Kür axarı, Xəzər genişliyi 471
- Neftçala: Kür Xəzərə, ürəklər arzulara qovuşur 627
- Neftçala: Kürə Xəzər qovuşan yer gözəldir 379
- Neftçala: qədim diyarın yeni növrağı 696
- Neftçala: qəlblərdə ümman döyünür 215
- Neftçala: quruculuq işləri genişlənir 628
- Neftçala: Mavi Xəzərin aynasında gözəlliklər şəhəri 380
- Neftçala: Məhsullar xarici ölkələrə də satılır 879
- Neftçala: nəticələr fərəh doğurur 298
- Neftçala: təhsil sahəsində uğurların təməlində həm də məktəblərə qayğı dayanır 472
- Neftçala: uğurlar artdıqca həyat gözəlləşir 473
- Neftçala: uğurlar dinamik səciyyə daşıyır 759
- Neftçala: uğurlar fərəh doğurur 299
- Neftçala: Uğurlar yeni qələbələrə ruhlandırır 216
- Neftçala: yekunlar uğurlu, qarşıda duran vəzifələr daha böyükdür 550
- Neftçala: yüksəlişə doğru 697
- Neftçala: zəhmət sığal çəkir onun hüsnünə 300
- Neftçala-Kür qırağının gözəl şəhəri 551
- Neftçala qışa necə hazırlaşır? 381
- Neftçala seçkilərə tam hazırdır 301
- Neftçala sosial-iqtisadi inkişafın yeni mərhələsində 760
- Nəcib təşəbbüs 50

- Nəciblik, şəfqət, humanizm və xeyirxahlıq missiyası ilə 956
- “Nəsimi yaradıcılığında folklor izləri” 880
- Nəsrəddin Tusi – 780 113
- Nəsrullanın 16 şagirdi 136
- Nöqsanlar çoxdur 76
- Nur çeşməsi 163
- Nurməmməd Ağanın nur dolu nəğmələri 914
- “O Məmməddi-çeşmə kimi çağlayar...” 382
- Obyektiv yanaşma səmərəsiz qalmır 302
- Oğullar əsgər gedir 217
- Oxuyur Zakir Əliyev 552
- Oktyabr ayı hesabına 93
- 11 aprel demokratik dəyərlərin, xalqın iradəsini və dövlətçilik maraqlarımızın qələbəsi günü oldu 856
- On səkkiz il öncə 957
- Onlar ingiliscə danışılar 77
- Onu məsləhət gördülər 65
- Onun mükafatı 78
- “Onunçün öyrətdim ki, əlimi bu sənətə...” 474
- “Orlyonok” uşaqları bəzəndirir 66
- Ölkəmizdə su təsərrüfatı problemləri həllini tapır 915
- Ölməzlik 164
- “Ömrü söz uğrunda girov qoymuşam...” 857
- “Özündə baş əydim, əziz müəllim...” 383
- Ötən ilin yekunlarına həsr olunmuş hesabat yığıncağı 218
- Özü yıxılan aqlamaz 146
- Peşə hazırlığının istiqamətləri ölkəmizin iqtisadi inkişafına uyğunlaşdırılır 916
- ...Pəncərədə işıq yanır 553
- Prezident missiyasını şəərəflə yerinə yetirən lider 917

- Real həyatın bədii ifadəsi 303
- Regional mərkəz fəaliyyətini yaxşılaşdırır 220
- Respublika regionlarında ulu öndərin xatirəsi böyük ehtiramla yad edilib 881
- Rəfael 94
- Rəfiqələr 79
- Riyazi təhsil üçün dəyərli monoqrafiya 384
- Robot texnikasına geniş meydan 165
- Rusiya filosofları Astarada 554
- SDU-da maraqlı görüş 629
- Sabirabad: əzmkarlıq, işgüzarlıq uğurların təməlidir 475
- Sahil şəhərinin yeni növrağı 761
- Sakitlikdir... 147
- Salam həkim! 80
- Sanitariya mədəniyyəti yüksəlir 304
- Sevinc ünvanlı 95
- Sevindirməyə tələsir 148
- Sədası dağları bürüyən “Vağzalı” 555
- Səfərbəredici vasitə 166
- Səhiyyə işçilərinin peşə bayramı Masallıda uğurlarla qeyd edilib 385
- Səhiyyə işçiləri peşə bayramını qeyd ediblər 823
- 819 nömrəli əmr 137
- “Səndə vardır özgə lətafət, Şuşa!” 918
- Sitrus meyvəçiliyinin inkişafı xüsusi diqqət mərkəzindədir 882
- “Sonuncu büt” 386
- Sosial sahəyə dövlət qayğısı günbəgün güclənir 305
- Soyqırımı qurbanlarının xatirəsi ehtiramla yad edildi 883
- Söz verəcəyəm ki... 96

- Su aydınlığına qovuşan qəsəbə 387
- Sumqayıt: altmış yaşlı gənclik şəhəri 388
- Sumqayıt: arzuların şəhəri 389
- Sumqayıt: I rübün yekunları nikbinlik yaradır 476
- Sumqayıt: bu günün və sabahın şəhəri 884
- Sumqayıt: Çağdaş tərəqqi ünvanı 858
- Sumqayıt: Görənlər zövq alır gözəlliyindən 824
- Sumqayıt: günbəgün gözəlləşən müasir şəhər 390
- Sumqayıt: günün vacib məsələləri diqqət mərkəzində 762
- Sumqayıt: hər sahədə dinamik inkişaf var 221
- Sumqayıt: hər sahədə uğur var 306
- Sumqayıt: 2012-ci ilin I rübü yüksək nailiyyətlərlə yekunlaşıb 631
- Sumqayıt: iqtisadiyyat güclənir, həyat gözəlləşir 222
- Sumqayıt: inkişaf dinamik xarakter almışdır 391
- Sumqayıt: inkişaf sürətlənir, həyat gözəlləşir 698
- Sumqayıt: inkişafın təməlində dövlət qaygısı dayanır 699
- Sumqayıt: inkişafın yeni mərhələsi sürətlənir 630
- Sumqayıt: kompleks sanitar-gigiyenik tədbirlər səmərə verir 307
- Sumqayıt: qarşıda duran vəzifələr müəyyənləşmişdir 392
- Sumqayıt: quruculuq layihələri inamla gerçəkləşdirilir 632
- Sumqayıt: layihələr inkişafın sürətləndirilməsinə xidmət edir 393
- Sumqayıt: profilaktik tədbirlərin səmərəsi artır 394
- Sumqayıt: sabaha boylanın şəhər 556
- Sumqayıt: sağlam ekoloji mühit uğrunda 477
- Sumqayıt: sosial-iqtisadi inkişaf və nailiyyətlər 395
- Sumqayıt: SSRİ-nin süqutunun başlanğıcı 795, 796
- Sumqayıt: təhsildə davamlı inkişaf 396

- Sumqayıt: təhsildə uğurlar davamlı xarakter daşıyır 397
- Sumqayıt: uğurlar artdıqca inam da güclənir 223
- Sumqayıt: ulu öndərə sonsuz məhəbbətlə 478
- Sumqayıt bələdiyyəsi: yarım ilin uğurlu yekunları 224
- Sumqayıt böyük mədəni mərkəzə çevrilir 886
- Sumqayıt – bugününümüzün qürur və yüksəliş ünvanı 825
- Sumqayıt Cənubi Qafqazın sürətlə inkişaf edən
gözəl şəhəridir 557
- Sumqayıt dinamik inkişaf yolunda 859
- Sumqayıt Dövlət Universitetində beynəlxalq
konfrans 633, 634
- Sumqayıt Dövlət Universitetində görüş 479
- Sumqayıt gənclər şəhəridir 398
- Sumqayıt gəncləri Heydər Əliyev ideyalarına sadıqdirlər 558
- Sumqayıt gəncləri hər zaman ön sıradadır 559
- Sumqayıt gəncləri üçün yay məktəbi başa çatdı 700
- Sumqayıt gənclərinin bayram şənliyi 635
- Sumqayıt gənclərinin bayram tədbirləri 763
- Sumqayıt gənclərinin uğurları ilbəl artır 480
- Sumqayıt hadisələri: Aysberqin görünən və görünməyən
tərəfləri 636
- Sumqayıt hadisələri: haqq nazilsə də, üzülmədi 919
- Sumqayıt hadisələri: Planlı təxribatın görünən və görünməyən
tərəfləri 308
- Sumqayıt hadisələri: törətdikləri vəhşiliklər cinayətkarları addım-
addım izləyir 920
- Sumqayıt hadisələri erməni təxribatının tərkib hissəsi idi 560
- Sumqayıt hadisələri ermənilər tərəfindən təşkil olunmuş təxribat
idi 887
- Sumqayıt hadisələri xarici dillərdə buraxılan kitablarda 309
- Sumqayıt hadisələri şahidlərin gözü ilə 921

- Sumqayıt hadisələrinin ibrət dərsləri 764
- Sumqayıt hadisələrinin ibrət dərslərini unutmaz 482
- Sumqayıt hadisələrinin yeni gizlinləri üzə çıxdı 765
- Sumqayıt həqiqətləri ingilis dilində 561
- Sumqayıt xəbərləri 766
- Sumqayıt idmançılarının bayram tədbirləri 767
- Sumqayıt qadınları Milli Qurtuluş Gününü qeyd etmişlər 225
- “Sumqayıt qanadlı nəğməyə bənzər” 399
- Sumqayıt məktəbliləri şanlı yubileyi layiqincə qeyd edirlər 310
- Sumqayıt - möhtəşəm tərəqqi nümunəsi 860
- Sumqayıt - mühüm sənaye mərkəzi 481
- Sumqayıt nümunəvi təhsil şəhərinə çevrilir 226
- “Sumqayıt oxuyur göylərə meydan...” 114
- Sumqayıt ölkənin müasir sənaye şəhərinə çevriləcəkdir 562
- Sumqayıt rabitəçiləri uğurlarını artırırılar 637
- Sumqayıt rabitəçilərinin uğurları fərəh doğurur 701
- Sumqayıt - sabaha inamla boylan şəhər 826, 827
- Sumqayıt səhiyyəsi: 60 illik inkişaf yolu 400
- Sumqayıt sürətli inkişaf yolundadır 563, 843
- Sumqayıt teatrı 46-cı mövsümünü açdı 797
- Sumqayıt teatrı - sevimli ünvan 922
- Sumqayıt təxribatı erməni separatizminə “haqq qazandırmaq” məqsədilə düşünülmüşdü 959
- Sumqayıt Tibb Kollecinin 50 illik yubileyi qeyd olunub 888
- Sumqayıt – yaşıl bir ada kimi 885
- Sumqayıt yüksəliş yollarında inamla irəliləyir 702
- Sumqayıtda bədii qiraət müsabiqəsi 564, 565
- Sumqayıtda I Azərbaycan musiqi festivalı uğurla keçdi 227
- Sumqayıtda “Elm, təhsil, informasiya texnologiyaları” festivalı

- keçirilib 483
- Sumqayıtda ənənəvi görüş 228
- Sumqayıtda ilin birinci yarısına yekun vuruldu 484
- Sumqayıtda kitab bayramı 485
- Sumqayıtda konfrans keçirilmişdir 229
- Sumqayıtda kredit yarmarkası keçirilmişdir 230
- Sumqayıtda maraqlı görüş 311
- Sumqayıtda mini-futbol turnirinə start verildi 638
- Sumqayıtda möhtəşəm bayram konserti 703
- Sumqayıtda ötən ilin sosial-iqtisadi yekunları müzakirə edilmişdir 768
- Sumqayıtda pedaqoji kadr hazılığına böyük diqqət yetirilir 401
- Sumqayıtda prezident seçkilərinə hazırlıq yüksək səviyyədədir 312
- Sumqayıtda seçkilərin yüksək səviyyədə keçirilməsi üçün hər cür şərait yaradılıb 402
- Sumqayıtda seminar 231
- Sumqayıtda səhiyyə xidməti daha da yaxşılaşır 232
- Sumqayıtda silsilə tədbirlər 233
- Sumqayıtda “Söz bayramı 234
- Sumqayıtda “Şəhər günü” təntənə ilə qeyd edildi 704
- Sumqayıtda Ümumrespublika Kitab bayramı 705
- “Sumqayıtdan Rustaviyə çıx yola...” 235
- Sumqayıtın 60 illiyinə həsr edilmiş poçt markası buraxılıb 403
- Sumqayıtın inkişafında gənclərin rolu böyükdür 486
- Sumqayıtın mədəniyyət ocaqlarında anım tədbirləri 923
- Sumqayıtın sabahı 97
- Sumqayıtın təhsil işçiləri nailiyyətləri artırmaq əzmindədirlər 566

- Sumqayıtın təhsil işçiləri yeni dərs ilinə yüksək ovqatla başlayırlar 487
- Sumqayıtın “yaşıl ada”sında 313
- Sumqayıtın yubileyinə poetik töhfələr 404
- Sumqayıtın zəngin mədəni həyatı 889
- Sumqayıtlı alimin növbəti uğurları 488
- Sumqayıtlı alimin sanballı araşdırması 314
- Sumqayıtlı gənc intellektlərin yeni uğuru 706
- Sumqayıtlı gənclərin konfransı keçirilmişdir 567
- Sumqayıtlı məzunların növbəti uğuru fərəh doğurur 315
- Sumqayıtlılar çempiondurlar 67
- Sumqayıtlılar öz iradələrini demokratiya şəraitində bəyan etdilər 405
- Sumqayıtlıların yeddi qələbəsi 159
- Sücaət 167
- Sürət yarışının hələdici anları yaxınlaşır 960
- Svetaforun yaşıl işığı 68
- Şair alov kimi, atəş kimidir 406
- Şairin oxucularla görüşü 236
- Şairlə görüş 407
- Şeyxüslam Allahşükür Paşazadə və dövlət-din münasibətləri 890
- Şəhid boksçunun xatirəsinə həsr olunan turnir keçirilib 316
- Şəhid ruhlarına əbədi ehtiram 769
- Şəhidlər və şahidlər 237
- Şəhidlərin abidə kompleksi ucaldılıb 408
- Şəhidlərin xatirəsinə sonsuz ehtiram 568
- Şərəfli adı doğruldanlar 126
- Şərəfli peşənin layiqli təmsilçisi 317
- Şərqi Zəngəzurda bərpa-quruculuq işləri genişlənir 961

- Tanış olun: “Panoram” diskotekası 115
- Tarix yaradan şəxsiyyət 708
- Tarixi qayıdış və böyük xilaskarlıq missiyası 962
- Təbiət əvəzsiz həyat mənbəyidir 238
- Təbiətə qayğı insana qayğıdır 489
- “Təbiətimiz tükənməz xəzinədir” 569
- Təcrübə ilə elmi təfəkkürün vəhdəti 409
- Təcrübə mübadiləsi 69
- Təhsil millətin gələcəyini təmin edir 318
- Təhsilə qayğı bəhrələr verir 709
- Təşəbbüsçülər 106
- Təşəbbüsçülərin sözü və işi 168
- Təzə uşaq bağçasında 81
- Torpaq halallıq sevir 239
- Turizm məkanlarının unudulmaz günləri 710
- Turizm Yaşıl tacın naxşıdır “Təbəssüm” 410
- Tükənməz söz xəzinəsi 319
- Tütüncülük yüksək gəlir gətirən ənənəvi sahədir 891
- “Tütünə yox de!” adlı tibbi maarifləndirmə konfransı keçirilmişdir 570
- Ucalıq 169
- Ucalmaq istəsən 70
- Ucqar bölgənin mədəni həyatı rəngarəngdir 240
- Ucqar dağ kəndində görüş 711
- Uğur dolu ömür yolu 411
- Uğurlar və qüsurlar 149
- Uğurlu start 98
- Uğurlu yekunlar, nikbin perspektivlər 320
- Ulu öndər Heydər Əliyevin əziz xatirəsi regionlarda da ehtiramla anıldı 571

Ulu öndərin anadan olmasının 88-ci ildönümü Lerikdə qədir-bilənliklə qeyd edilmişdir 572

Ulu öndərin xatirəsi Sumqayıtda böyük ehtiramla yad edilib 412

Ulu öndərin xatirəsinə həsr edilmiş şəhər turniri 770

Ulu öndərin ruhuna böyük ehtiram nümunəsi 573

Ulu öndərin Sumqayıta tarixi səfərindən yeddi il keçir 490

Ulu öndərin Sumqayıta tarixi səfərini şəhər sakinləri ehtiramla xatırlayırlar 413

Ulu Zəngəzurun qapısı dağlar 924

Uzunömürlülərin yaradıcılıq festivalı 771

Üç saat bayatı sehdə 321

“Ümmanlar eşqilə aşib-daşıram...” 639

Ümumi məhsul buraxılışında qeyri-dövlət sektorunun payı 98 faiz təşkil edir 798

Ümummilli liderə sonsuz məhəbbətin parlaq ifadəsi 892

Ürəkdən-ürəyə yollar görünür 150

Ürəyi dolu adam 799

Üzlərdə təbəssüm, qəlblərdə sevinc 414

Vədə əməl edilir 82

Vətən dağları 844

Vətən sizə oğul deyir 241

Vətəndaşların heç bir müraciəti diqqətsiz qalmır 322

Vətəndaşların müraciətləri həssaslıq tələb edir 323

“Vətəni qürbətdə yaşayanlar” 324

Vətənpərvərlik insanın daxili zənginliyidir 772

“Vicdanın hökmü” nə sürəkli alqışlar 800

Viləşçay su anbarı məhsuldarlıq mənbəyidir 415

Yada düşür xatirələr 416

“Yağışa düşən qərib” 574

- Yaxşı insan, gözəl müəllim 116
- Yaxşı ki, sən varsan 117
- Yaxşılığın sevinci 151
- YAP mütəşəkkil və qüdrətli siyasi qüvvədir 575
- Yaradan əllərin möcüzələri 417
- Yardımlı: dağlar gəl-gəl deyir qonağa burda 640
- Yardımlı: Dağlar sabaha boylanır 801
- Yardımlı: Dağlara ucalıq yaraşır 828
- Yardımlı: Əhali ilə görüşlərin müsbət nəticələri 861
- Yardımlı: gənclər dövlət qayğısından ruhlanır 925
- Yardımlı: göz görür, könül sevinir 325
- Yardımlı: iki ildə 41 məktəb 242
- Yardımlı: inkişaf sürətlənir, güzəran yaxşılaşır 773
- Yardımlı: Qədim tarixi, yeni növrağı olan diyar 774
- Yardımlı: Sonra gec olmasın deyə 893
- Yardımlı: tərəqqinin üfiqləri genişlənir 576
- Yardımlı: uğurlar sevindiricidir 712
- Yardımlı: ümidlər doğrulur, arzular gerçəkləşir 775
- Yardımlı: Zirvələr əlçatmaz deyil 802
- Yardımlı: zirvələr yaxın görünür 418
- Yardımlı ağ günlərini yaşayır 776
- Yardımlı dağ yeridir 641
- Yardımlı xəbərləri 326
- Yardımlı sabaha inamla addımlayır... 829
- Yardımlı sürətli inkişaf yolundadır 862
- Yardımlı zirvələrdə qərar tutan gözəllik 243
- Yardımlıda 2012-ci ilin yekunları müzakirə olundu 713
- Yardımlıda “Millətin Vəlisi” filminin təqdimatı olmuşdur 642
- Yardımlıda ötən ilin yekunları müzakirə edilib 643
- Yardımlıda uğurların miqyası artır 777

- Yardımlının gədiyinə varanda 327, 577
Yardımlının uğur salnaməsi yazılır 803
Yaşıl işıq 51
Yaşıl tacın naxışdır “Təbəssüm” 419
Yaz Yardımlıya yeni bir ovqat gətirib 491
Yeddi not üstündə gözəlləşən dünya 328
Yeni Azərbaycan Partiyası Lerik rayon təşkilatının VII konfransı keçirilmişdir 578
Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatında ilk yarımilə yekun vuruldu 244
Yeni mənziliniz mübarək! 127
Yeni təhsil ocağı Milli Qəhrəmanın adını daşıyır 492
Yubileyə təhfələrimiz 99
Yurd həsrətindən qaynaqlanan vüsəl ümidli poeziya 420
Yüksək səviyyədə 100, 101
Yüksək tibbi təchizat səhiyyə xidmətini daha da yaxşılaşdırır 245
Yüz ölçüb, bir biçmədikdə 118
Zəfər paradı qüdrətimizi bütün dünyaya göstərdi 926
Zəhmət dostu 83, 102
Zirvələrdə qərar tutan gözəllik 421

Müsaibələri

- Cəlilabad: məhsuldarlıq ilbəil yüksəlir 968
Doğma torpaqlarımıza qurub yaratmaq arzusu ilə dönürük 972
Dövlət gənclər siyasətinin işığında 963
İllər bir-birindən fərəhli gəlir 964
Masallı: tərəvəz istehsalı ilbəil artır 969
Sosial məsələlərin həlli diqqət mərkəzindədi 965

Sumqayıt: profilaktik tədbirlərin səmərəsi artır 970

Sumqayıt: təhsil sahəsinin uğurları artır 966

Sumqayıt hadisələri erməni təbliğatının əyri güzgüsündə və ya əsl həqiqət nədən ibarətdir 971

Sumqayıtın mədəni həyatında əsaslı dönüş yaranır 967

Əli Nəcəfxanlı haqqında yazılan məqalələrin əlifba göstəricisi
Dövri mətbuatda

Əli Nəcəfxanlı – 60 986

İmza günü 973

“Ömrüm sözüm qədərdir 988

Ömrün “Payız prospekti”ndə görüş 975

“Payız prospekti” boyunca 981

“Payız prospekti”ndə görüş 977

“Payız prospekti”nə gecikən qatar 978

Peşəkar 980

Söz mənə tanrıdır, mən sözə bənd 982

Sözə bəndə olan qələm sahibi 985

Şeirlərində də elə özü olan şair 984

“Şuşanı görmədim gözümdölusu...” 974

Uzaq illərin yaxın dostu 987

Ürəyimdir yazanım 983

“Yaxşı”lara ünvan Əli 979

Əli Nəcəfxanlı haqqında yazan müəlliflərin əlifba göstəricisi

Bayramov, V. 984

Cabiroğlu, M. 974

Cəmşidqızı, L. 985

Ədiloğlu, N. 979

Ələşrəf, N. 975

Fərzəli, A. 976, 977

Hacıbabayev, A. 973

Həsənli, H. 987

İmamnəzərli, H. 980

Qiyas, Ə. 978

Rəfiq, Ə. 982

Rüstəm, H. 981

Rzayev, R. 983

Yusifli, V. 988

MÜNDƏRİCAT

Tərtibçidən	3
“HAQQINA SAHİB DUR”	4
"ÖMRÜM SÖZÜM QƏDƏRDİ"	6
Əli Nəcəfxanlı poeziyasından seçmələr	11
Əli Nəcəfxanlının düşüncə karvanı	14
Əli Nəcəfxanlının həyat və yaradıcılığının əsas tarixləri...	16
Dostların dedikləri, Dostlar da belə dedi	17
Əli Nəcəfxanlının əsərləri	
Kitablar	18
Dövri mətbuatda və məcmuələrdə dərc edilmiş əsərləri	22
Redaktə etdiyi, ön söz yazdığı, tərtib etdiyi əsərləri	27
Tərcümələri	27
Ədəbi-tənqidi qeydləri, məqalələri və oçerkləri	
Dövri mətbuatda	28
Müsahibələri	114
Əli Nəcəfxanlı haqqında	
Dövri mətbuatda	116
Köməkçi göstəricilər	
Əli Nəcəfxanlının əsərlərinin əlifba göstəricisi	118
Kitabların əlifba göstəricisi	118
Dövri mətbuatda və məcmuələrdə dərc edilmiş əsərlərinin əlifba göstəricisi	118
Ədəbi-tənqidi qeydləri, məqalələri və oçerklərinin əlifba göstəricisi. Dövri mətbuatda	120
Müsahibələrinin əlifba göstəricisi	152
Əli Nəcəfxanlı haqqında yazılan məqalələrin əlifba göstəricisi	152
Əli Nəcəfxanlı haqqında yazan müəlliflərin əlifba göstəricisi	153

Əli Nəcəfxanlı

Əli Nəcəfxanlı
(Əli Nəcəfxan oğlu Əliyev)
Bibliografiya

Sumqayıt şəhər S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana
2021